
Ε ίναι γεγονός αναμφισβήτητο ότι οι πολιτικοί 
μας δεν αισθάνονται την κρισιμότητα της πολι-

τικής κατάστασης στην οποία βρίσκεται σήμερα η 
πατρίδα μας και δεν αφουγκράζονται τα προβλή-
ματα και τις κραυγές αγωνίας που εκπέμπουν οι 
πολίτες της χώρας μας. Καυγαδίζουν συνεχώς με 
τους πολιτικούς τους αντιπάλους και με το προε-
δρείο της Βουλής, πετιούνται από τα έδρανά τους 
όταν κάτι που λέει ο συνάδελφός τους δεν τους 
αρέσει, αδιαφορούν για τους κανόνες δεοντολο-
γίας και ανθρώπινης συμπεριφοράς και, γενικώς, 
συμπεριφέρονται όπως κάτι απροσάρμοστοι συν-
δικαλιστές στις φοιτητικές συνελεύσεις, μπερδεύ-
ουν την αγένεια με τη μαχητικότητα, τις κραυγές 
με τα επιχειρήματα. Η στάση τους είναι ένδειξη 
απώλειας κάθε ίχνους στον πολιτικό πολιτισμό. 
Δεν έχουν καταλάβει ή δεν θέλουν να καταλάβουν 
ότι η δημόσια ζωή δεν είναι ζούγκλα και αυτοί οι 
θηριοδαμαστές και το τραγικό είναι ότι όσο με αυ-
τά που λέγουν τα ποσοστά τους σκαρφαλώνουν 
τόσο εκείνοι ανοίγουν σαμπάνιες με την ελπίδα να 
σκαρφαλώσουν στο ρετιρέ μίας καριέρας χτισμένη 
με τον πόνο, τα δάκρυα, τη δυστυχία και τον εφι-
άλτη του λαού.

Κ υβέρνηση και αντιπολίτευση εκπέμπουν δι-
αρκώς αντιφατικά μηνύματα δημιουργώντας 

όλο και μεγαλύτερη σύγχυση σε μία κοινωνία 
που ασφυκτιά κάθε μέρα περισσότερο καθώς ό-
λοι τους πολιτεύονται με ελάχιστες αλήθειες και 
με πολλά ψέματα. Πολιτεύονται με υπεκφυγές ή 

ακόμα καλλιεργώντας φρούδες ελπίδες. Όλο και 
περισσότερο απουσιάζει ο πολιτικός λόγος με επι-
χειρήματα και προτάσεις για την επόμενη ημέρα. 
Δεν γνωρίζουμε μέχρι που φτάνει ο κατήφορος 
και τι άλλο θα δουν τα μάτια μας και θα ακούσουν 
τα αυτιά μας. Όλοι οι πολιτικοί μας που λένε ότι 
μας εκπροσωπούν θα πρέπει με κάθε ειλικρίνεια 
να μας πουν τι θα κάνουν για να βελτιώσουν τις 
συνθήκες διαβίωσης των πολιτών. Να γίνει κρι-
τική των πεπραγμένων, να γίνουν συγκρίσεις, να 
προβληθούν τα λάθη και οι παραλείψεις και τα 

όποια επιτεύγματα, λαμβάνοντας υπ’ όψιν ότι το 
γκρέμισμα είναι πολύ εύκολο, το δύσκολο είναι 
το χτίσιμο.

Ο άκρατος και χυδαίος λαϊκισμός που επικρατεί 
σήμερα στη χώρα μας έχει φέρει πολλά δεινά 

σε όλους μας και τα μηνύματα που συνεχώς μας 
κατακλύζουν και μας καθιστούν ανήμπορους να 
αντιδράσουμε. Αν και ψηφίζονται σήμερα αναπτυ-
ξιακοί νόμοι δεν πραγματοποιούνται επενδύσεις 
που θα μπορούσαν να δώσουν μία ανάσα στον λαό 
μας και από την άλλη πλευρά η διαρκής ύφεση και 
οι συνεχόμενες ανατιμήσεις των ειδών πρώτης 
ανάγκης και των τιμολογίων δεν αποτελούν και τα 
καλύτερα μηνύματα αισιοδοξίας. 

Ε ίναι κοινή διαπίστωση σήμερα ότι οι μισθο-
συντήρητοι και οι συνταξιούχοι δεν αντέχουν 

άλλο την κατάντια των πολιτικών, ασφυκτιούν και 
περιμένουν με αγωνία το πότε θα ομονοήσουν και 
να σκύψουν πάνω από τα συσσωρευμένα προ-
βλήματα και να επεξεργαστούν ένα σχέδιο σωτη-
ρίας της πατρίδας μας γιατί αυτός είναι ο σκοπός 
που βρίσκονται σήμερα στη βουλή και όχι αυτά 
που κάνουν, αδιαφορώντας για τον πολίτη και το 
κράτος. Οι στιγμές είναι εξαιρετικά κρίσιμες για 
τη χώρα και τους πολίτες της, είναι η ώρα να το 
αντιληφθούν αυτοί που πάνω από όλα βάζουν την 
πολιτική τους καριέρα.

Η Διοίκηση

16
σελίδες

Σιδηρόδρομος
O H  ΛEKTPIKO ΣO H  ΛEKTPIKO Σ

ΚΕΜΠ ΚΡΥΟΝΕΡΙΟΥ

58

ΕΝΤΥΠΟ ΚΛΕΙΣΤΟ

PRESS  POST 

P

R E S S  P O S T
 

(X+7)

K
Ω

Δ
IK

O
Σ 

01
-3

16
4

Σιδηρόδρομος H σύνταξη δεν είναι 
παροχή ελεημοσύνης
αλλά δίκαιη αναγνώ-
ριση σκληρής δουλειάς 
μιας ολόκληρης ζωής
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ΠΕΡΙΟΔΙΚΗ ΕΚΔΟΣΗ ΤΟΥ ΣΩMATEIOY
ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ ΗΣΑΠ

Η ΓΝΩΜΗ ΜΑΣ

                           ΝΕΑ ΔΙΟΙΚΗΣΗ ΣΤΟ ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΜΑΣ
Μετά τα αποτελέσματα των εκλογών του Σωματείου μας 

που έγιναν στις 2 και 3 Απριλίου 2025 το Διοικητικό Συμ-
βούλιο και η Ελεγκτική Επιτροπή συγκροτήθηκαν σε σώμα 
με τις παρακάτω συνθέσεις:
Διοικητικό Συμβούλιο
Πρόεδρος: Ευθύμιος Ρουσιάς
Αντιπρόεδρος: Ιωάννης Ζαχαρής
Γεν. Γραμματέας: Νικόλαος Μητροκώτσας
Αναπλ. Γραμματέας: Αντώνιος Φουντουλάκης 
Ταμίας: Λάμπρος Ντρης

Αναπλ. Ταμίας: Ιωάννης Χειμώνας
Έφορος: Φωτεινή Κουλοβασιλοπούλου
Μέλη: Σωτηρία Καλογεροπούλου, Τριαντάφυλλος Τριαντα-
φύλλου, Θωμάς Σκάρλος, Αναστάσιος Μπασιάς
                                          
Ελεγκτική Επιτροπή
Πρόεδρος: Αντώνιος Γεωργιλάς
Γραμματέας: Χαρίλαος Παπαδάκης
Μέλη: Ιωάννης Μαξούρης, Κώστας Τουρναβίτης, Άγγελος 
Πασιαλής

Περισσότερα στη σελ. 6

Στο στ  χαστρο
το Σωματείο μας
Είμαστε εδώ για να υπερασπιζόμαστε τα συμφέροντα των συναδέλφων

Να λέμε αλήθειες που ενοχλούν

ΔΕΝ ΑΝΤΕΧΟΥΝ ΤΗ ΦΩΝΗ ΜΑΣ
ΘΕΛΟΥΝ ΝΑ ΜΑΣ ΦΙΜΩΣΟΥΝ

Έως πού θα φτάσει ο κατήφορος των πολιτικών μας;Πασχαλινές 
Ευχές

Ευχόμαστε το φως 
της Ανάστασης 

του Κυρίου να φέρει 
σε όλους το μήνυμα 

της Αγάπης, της Αισιοδοξίας  
και της Ελπίδας.

Ας γίνει η Ανάσταση του 
Θεανθρώπου πηγή φώτισης 

των ηγετών της υφηλίου  
για έναν κόσμο ειρηνικό 

και δίκαιο.

Χριστός Ανέστη 
Χρόνια πολλά

Περισσότερα στη σελ. 3
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Από την προηγούμενη Εφημερίδα μας μέχρι 
σήμερα 10 συνάδελφοι και συναδέλφισσες 
έφυγαν για πάντα από κοντά μας, υποκύπτο-
ντας στην κοινή ανθρώπινη μοίρα:

ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ:
Αρχιτεχνίτης Εργοστασίου ετών 93
ΣΙΩΛΗΣ ΝΙΚΗΤΑΣ:
Οδηγός Πράσινων Λεωφορείων ετών 92
ΑΛΕΚΚΟΥ-ΛΕΚΚΟΥ ΜΑΡΙΑ: 
Χήρα Γεωργίου ετών 63
ΜΑΝΩΛΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΗΣ:
Αρχιοδηγός Πράσινων Λεωφορείων ετών 90
ΚΑΡΑΒΑΝΟΥ ΑΙΜΙΛΙΑ:
Χήρα Βασιλείου ετών 88
ΧΩΡΙΚΑΚΟΣ ΒΑΣΙΛΗΣ:
Ηλεκτροδηγός ετών 87
ΚΛΕΝΤΟΥ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ:
Χήρα Γεωργίου ετών 75
ΠΑΣΣΑΛΗ ΦΩΤΕΙΝΗ:
Χήρα Γεωργίου ετών 76
ΔΗΜΟΠΟΥΛΟΥ ΑΝΝΑ:
Χήρα Βασιλείου ετών 101
ΛΙΑΤΣΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΡΑΣΚΕΥΑΣ:
Προϊστάμενος Αμαξοστοιχίας ετών 94

Στους συγγενείς τους εκφράζουμε τα ειλικρι-
νή μας συλλυπητήρια.

Η Διοίκηση
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ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ
Αρχιτεχνίτης Εφαρμοστής Μηχανουργείου

1932-2025
Στις 26 Φεβρουαρίου 2025 έφυγε αθόρυ-

βα από κοντά μας ο αγαπητός συνάδελφος 
Γιώργος, όπως αθόρυβη ήταν και όλη η επί-
γεια ζωή του. Αγαπητέ συνάδελφε Γιώργο ό,τι 
μένει από τον άνθρωπο που φεύγει από τον 
μάταιο τούτο κόσμο είναι οι παρακαταθήκες 
που αφήνει πίσω του για να τον θυμούνται οι 
εναπομείναντες συγγενείς και φίλοι και εσύ 
στο διάβα της επίγειας ζωής σου προσπάθησες 
και πράγματι άφησες αυτές τις παρακαταθήκες 
για να υπάρχεις κάθε μέρα στη θύμηση όσων 
σε γνώρισαν και συνεργάστηκαν μαζί σου. Ο 
Γιώργος ήταν η προσωποποίηση της αγάπης, 
της συναδελφικής αλληλεγγύης και της καλο-
σύνης. Ήταν πάντα με το χαμόγελο, την καλή 
κουβέντα και τη φιλική συμβουλή. Τον διέκρι-
νε πάντοτε η κοινωνικότητα, η συνεργασία, η 
εντιμότητα, η ακεραιότητα του χαρακτήρα του 
και η αγάπη για τον πλησίον του. Ο Γιώργος 
ξεκίνησε τον εργασιακό του βίο στους ΕΗΣ 
στις 25 Ιουνίου 1957 ως Βοηθός Τεχνίτου και 
τελείωσε τον εργασιακό του βίο στο τέλος του 
1987 με την ειδικότητα του Αρχιτεχνίτη Εφαρ-
μοστή στο Μηχανουργείο του ΗΣΑΠ στον Πει-
ραιά. Υπήρξε ακούραστος εργάτης στη δουλειά 
του και έχαιρε της εκτίμησης όλων όσων είχαν 
την τύχη να τον γνωρίσουν και να συνεργα-
στούν μαζί του. Όμως και μετά τη συνταξιοδό-
τησή του ο Γιώργος δεν απομακρύνθηκε από 
τους συναδέλφους του καθώς άμεσα εντά-
χθηκε στη μεγάλη οικογένεια του Σωματείου 
Συνταξιούχων ΗΣΑΠ και συμμετείχε σε όλα τα 
δρώμενα σε αυτό. Ο Γιώργος δεν υπήρξε μόνο 
ένας καλός συνάδελφος, υπήρξε και ένας τέ-
λειος και σωστός οικογενειάρχης, πατέρας και 
σύζυγος. Αγαπητέ φίλε και συνάδελφε Γιώργο 
όλοι γνωρίζουμε ότι υπήρξες ένας ξεχωρι-
στός και προικισμένος άνθρωπος με ήθος, ε-
ντιμότητα και καλοσύνη και όλοι εμείς που σε 
γνωρίσαμε και συνεργαστήκαμε μαζί σου θα 
σε θυμόμαστε με αγάπη. Καλό σου ταξίδι στην 
αιωνιότητα αγαπητέ Γιώργο, σου ευχόμαστε 
να έχεις ούριο άνεμο στο μεγάλο σου ταξίδι 
που δεν έχει γυρισμό.

ΣΙΩΛΗΣ ΝΙΚΗΤΑΣ
Οδηγός Πράσινων Λεωφορείων

1933-2025
Πλήρης ημερών αλλά και πόνων στις 3 

Μαρτίου 2025 εγκατέλειψε τον μάταιο επί-
γειο κόσμο ο αγαπητός σε όλους συνάδελφος 
και φίλος Νικήτας, σκορπώντας τη θλίψη σε 
συγγενείς και φίλους καθώς ήταν το απάνεμο 
λιμάνι για όλους. Ο Νικήτας είχε μία συνετή 
και αξιοπρεπή διαδρομή στη ζωή του ως άν-
θρωπος, ως εργαζόμενος και ως συνταξιού-
χος. Ξεκίνησε τον εργασιακό του βίο στις 5 
Μαρτίου 1963 στα Πράσινα Λεωφορεία των 
ΕΗΣ αρχικά ως Εισπράκτορας και αργότερα 
ως Οδηγός μέχρι τον Ιούνιο του 1996 που 
συνταξιοδοτήθηκε. Ήταν μία ξεχωριστή προ-
σωπικότητα για την οικογένεια των εργαζομέ-
νων στους ΕΗΣ-ΗΣΑΠ, ήταν ένας ξεχωριστός 
άνθρωπος γεμάτος καλοσύνη και ανθρωπιά, 

αγαπούσε ανεξαιρέτως όλους τους συναδέλ-
φους του και όλοι τον αγαπούσαν μέχρι σήμε-
ρα. Αγαπητέ συνάδελφε και φίλε Νικήτα όλοι 
εμείς που σε γνωρίσαμε και συνεργαστήκαμε 
μαζί σου, ευχόμαστε το πνεύμα σου και η ψυ-
χή σου να πλαγιάσουν και να ξαποστάσουν σε 
φωτεινή θέση που να έχει απανεμιά και δρο-
σιά καθώς γνώρισες πολλές δύσκολες στιγμές 
στη ζωή σου με τις απώλειες αγαπημένων σου 
προσώπων και τώρα που θα τους συναντήσεις 
έχεις την ανάγκη να απαλύνεις τον πόνο σου. 
Με σεβασμό και αγάπη σε αποχαιρετούμε και 
σ’ ευχαριστούμε για τον τρόπο που συμπερι-
φέρθηκες στη ζωή σε όλους μας, συγγενείς, 
φίλους, συναδέλφους. Θέλουμε να γνωρίζεις 
πως δεν θα πάψεις να’ σαι για πάντα ανάμεσά 
μας και δίπλα μας, θα σε θυμόμαστε πάντα με 
αγάπη. Ευχόμαστε ο Θεός να δίνει βάλσαμο 
παρηγορίας στους δικούς ανθρώπους για να 
σε θυμούνται με αγάπη. Καλό σου ταξίδι α-
γαπητέ φίλε και συνάδελφε Νικήτα. Αιωνία η 
μνήμη σου.

ΛΙΑΤΣΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΡΑΣΚΕΥΑΣ
Προϊστάμενος Αμαξοστοιχίας

1931-2025
Πλήρης ημερών στις 28 Απριλίου 2025 

εγκατέλειψε τον μάταιο τούτο κόσμο ο αγα-
πητός συνάδελφος και φίλος Παρασκευάς και 
πήρε τον δρόμο για το μεγάλο και ανεξιχνίαστο 
ταξίδι που δεν έχει γυρισμό. Γεννήθηκε σε ένα 
ορεινό και άγονο χωριό της Αρκαδίας και από 
μικρός ασχολήθηκε με την τέχνη του πατέρα 
του που ήταν «μαραγκός». Αργότερα δεν τον 
γέμιζε αυτή η τέχνη και ερχόμενος στην Αθήνα 
σταδιοδρόμησε στους ΕΗΣ ως Εισπράκτορας 
στα Πράσινα Λεωφορεία και μετά την κατάρ-
γησή τους συνέχισε στον Σιδηρόδρομο μέχρι 
το 1991 που συνταξιοδοτήθηκε με την ειδικό-
τητα του Προϊσταμένου Αμαξοστοιχίας. Σε όλη 
του τη σταδιοδρομία στους ΕΗΣ-ΗΣΑΠ ήταν 
ένας άνθρωπος χαμηλών τόνων που διακρι-
νόταν για την ευγένειά του και την καλοσύνη 
του. Αγαπούσε και εκτιμούσε τον κάθε συνά-
δελφό του καθώς όλους τους θεωρούσε συ-
νεργάτες και φίλους. Ο Παρασκευάς πέραν ότι 
ήταν ο καλός, ο σωστός και τίμιος υπάλληλος 
ήταν και ένας εξαίρετος οικογενειάρχης, σύ-
ζυγος και πατέρας. Αλλά και για το Σωματείο 
μας ήταν μαζί του σε όλες τις εκδηλώσεις του. 
Αγαπητέ φίλε και συνάδελφε Παρασκευά όλοι 
εμείς που σε γνωρίσαμε και συνεργαστήκαμε 
μαζί σου ως εργαζόμενοι και ως συνταξιούχοι 
σε αποχαιρετούμε ευχόμενοι να έχεις ούριο 
άνεμο στο μεγάλο σου ταξίδι και να είναι ελα-
φρύ το χώμα που σε σκέπασε. Θα σε έχουμε 
για πάντα στην καρδιά μας. Καλό σου ταξίδι 
στην αιωνιότητα.

ΜΑΝΩΛΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΗΣ
Αρχιοδηγός Πράσινων Λεωφορείων

1935-2025
Στις 23 Μαρτίου 2025 μετά από άνισο α-

γώνα μας εγκατέλειψε για πάντα και πήρε τον 
δρόμο που δεν έχει επιστροφή ο αγαπητός 
συνάδελφος, συνεργάτης και φίλος Αντώνης 
Μανωλάκης. Είχε την ατυχία λίγο πριν από 

τον θάνατό του να ζήσει και τον θάνατο της 
αγαπημένης του θυγατέρας. Ο Αντώνης νεα-
ρός μετανάστευσε από τη μυροβόλο Χίο στην 
Αθήνα για μία καλύτερη τύχη και αυτή την 
βρήκε στους ΕΗΣ όπου εργάστηκε και σταδι-
οδρόμησε από τις 25 Οκτωβρίου 1960 αρχικά 
ως Εισπράκτορας στα Πράσινα Λεωφορεία, 
αργότερα ως Οδηγός και Αρχιοδηγός μέχρι 
τον Φεβρουάριο του 1991 που συνταξιοδο-
τήθηκε. Ο Αντώνης υπήρξε το υπόδειγμα του 
υπαλλήλου, του οικογενειάρχη και ανθρώπου, 
πάντα γελαστός, πάντα εξυπηρετικός, πάντα 
δίπλα και μαζί με όλους τους συναδέλφους 
δίνοντας το παρόν του σε όλα τα προβλήματα 
και τις δύσκολες καταστάσεις ως εργαζόμενος 
και ως οικογενειάρχης. Σε όλο το διάβα της 
επίγειας ζωής του υπήρξε μία καταξιωμένη 
προσωπικότητα, άνθρωπος πράος, συνετός 
και αγαπητός από όλους. Υπήρξε και ένας 
καλός και προκομμένος οικογενειάρχης. Ό-
λοι εμείς που μαζί πορευτήκαμε τόσα χρόνια 
ως εργαζόμενοι αλλά και ως συνταξιούχοι 
αισθανόμαστε βαθιά θλίψη για τον άνθρωπο 
Αντώνη Μανωλάκη που δεν είναι πλέον μαζί 
μας. Δυστυχώς όμως αυτή είναι η μοίρα του 
ανθρώπου, όποιος γεννιέται αργά ή γρήγορα 
είναι βέβαιο ότι θα φύγει από τη ζωή και για 
να τον θυμούνται οι εναπομείναντες θα πρέπει 
να αφήσει το έργο του, και εσύ αγαπητέ συνά-
δελφε Αντώνη μας δίδαξες τι θα πει αγάπη, τι 
θα πει συναδελφική αλληλεγγύη και συνέπεια. 
Καλό σου ταξίδι αγαπητέ συνάδελφε Αντώνη 
σε ευχαριστούμε για τις παρακαταθήκες που 
μας άφησες, όσο ζούμε θα σε έχουμε στη θύ-
μησή μας και θα προσευχόμεθα στον πανάγιο 
Θεό για την ανάπαυση και τη σωτηρία της ψυ-
χής σου. Αιωνία η μνήμη σου.

ΧΩΡΙΚΑΚΟΣ ΒΑΣΙΛΗΣ
Ηλεκτροδηγός
1938-2025

Από τις 16 Μαρτίου 2025 ο αγαπητός συ-
νάδελφος Βασίλης Χωρικάκος δεν είναι πλέον 
κοντά μας καθώς πήρε τη μεγάλη απόφαση να 
διαβεί τον δρόμο που δεν έχει γυρισμό. Νέος 
εγκατέλειψε την άγονη γη της Μάνης και ήλθε 
στην Αθήνα για μία καλύτερη ζωή, εργασια-
κά σταδιοδρόμησε στους ΕΗΣ-ΗΣΑΠ όπου 
προσελήφθηκε το 1971 ως δόκιμος Βοηθός 
Τεχνίτης στο Εργοστάσιο των ΕΗΣ στον Πει-
ραιά και αργότερα ως Ηλεκτροδηγός μέχρι τον 
Οκτώβριο του 1994 που συνταξιοδοτήθηκε. Σε 
όλο του τον εργασιακό βίο διακρίθηκε για την 
ευγένειά του, την καλοσύνη του και την εργα-
τικότητά του. Ο Βασίλης δεν είχε πολλά λόγια, 
ήταν φειδωλός στα λόγια, πλούσιος όμως για 
την αγάπη του προς όλους τους συναδέλφους 
του. Αλλά και μετά τη συνταξιοδότησή του δεν 
απομακρύνθηκε από αυτόν καθώς άμεσα έγινε 
μέλος του Σωματείου μας και συμμετείχε στις 
εκδηλώσεις του όταν είχε τη δυνατότητα. Ο 
Βασίλης πέρα από καλός συνάδελφος υπήρξε 
καλός σύζυγος και στοργικός πατέρας. Έφυγε 
για πάντα από κοντά μας παίρνοντας μαζί του 
για αποσκευές στο μεγάλο του ταξίδι, τις ανα-
μνήσεις που έζησε με την οικογένειά του και 
τους συναδέλφους του. Αυτός είναι ο κανόνας 
της ανθρώπινης ζωής και το μόνο που μένει 
πίσω είναι το τι αφήνει για παρακαταθήκη για 
τους εναπομείναντες για να τον θυμούνται και 
να τον μακαρίζουν. Αγαπητέ συνάδελφε και 
συνεργάτη Βασίλη μπορεί να έφυγες από τη 
ζωή, όχι όμως από τις καρδιές μας καθώς είναι 
βαθιές οι θύμισες που ζήσαμε μαζί ως εργα-
ζόμενοι αλλά και ως συνταξιούχοι. Καλό σου 
ταξίδι στη γειτονιά των Αγγέλων. Ευχόμαστε ο 
πανάγαθος Θεός να χαρίζει παρηγοριά, δύνα-
μη και κουράγιο στους δικούς σου ανθρώπους 
για να σε θυμούνται με αγάπη. Αιωνία η μνήμη 
σου.

Δωρεές εις Μνήμην
• Ο συνάδελφος Αντώνης Φουντουλάκης κατέ-

θεσε στη μνήμη του πατέρα του και συναδέλ-
φου μας Στέλιου Φουντουλάκη, το ποσό των 50 
ευρώ, υπέρ των σκοπών του Σωματείου.

• Ο συνάδελφος Παναγιώτης Γκαϊντατζής κατέθεσε 
στη μνήμη της Ιωάννας Ναυπλιώτου, το ποσό 
των 20 ευρώ, υπέρ των σκοπών του Σωματείου.

• Ο συνάδελφος Βασίλης Κάργας κατέθεσε στη 
μνήμη του συναδέλφου μας Τάκη Τασούλη, το 
ποσό των 30 ευρώ, υπέρ των σκοπών του Σω-
ματείου.

• Η κα Σούλα Πασσαλή κατέθεσε στη μνήμη του 
συζύγου της και συναδέλφου μας Αθανασίου 
Πασσαλή, το ποσό των 50 ευρώ, για το Σωματείο 
κΑαι την Εφημερίδα.

• Η κα Σταυρούλα Βραχάτη κατέθεσε στη μνήμη 
του πατέρα της και συναδέλφου μας Παναγιώτη 
Βραχάτη, το ποσό των 20 ευρώ, για την εφημε-
ρίδα του Σωματείου.

• Η κα Πλουμού Μανωλάκη κατέθεσε στη μνήμη 
του συζύγου της και συναδέλφου μας Αντώνη 
Μανωλάκη το ποσό των 50 ευρώ, για το Σωμα-
τείο και την Εφημερίδα.

• Η οικογένεια του Λουκά Παπαδημητρίου κατέ-
θεσε το ποσό των 20 ευρώ, στη μνήμη του συ-
ναδέλφου και φίλου Αντώνη Μανωλάκη, για την 
εφημερίδα του Σωματείου μας.



3O HΛEKTPIKOΣ / https://ssisap.gr

ΑΝΟΙΧΤΗ ΕΠΙΣΤΟΛΗ ΠΡΟΣ ΟΛΑ ΤΑ ΜΕΛΗ ΤΟΥ ΣΩΜΑΤΕΙΟΥ ΜΑΣ

Το Σωματείο μας βρίσκεται προ των πυλών της διάλυσης
ΘΑ ΤΟ ΕΠΙΤΡΕΨΕΙΣ;

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι,
Όλοι εμείς οι παλιοί και οι νέοι που εσείς με την καθολική 

ψήφο σας μας κρίνατε άξιους για να σας εκπροσωπήσουμε 
την τριετία 2025-2028, αισθανόμαστε την υποχρέωση να 
επικοινωνήσουμε άμεσα μαζί σας, όχι μόνο να σας ευχα-
ριστήσουμε για την ύψιστη τιμή που μας κάνατε και την ε-
ντολή που μας δώσατε να συνεχίσουμε το έργο που έχουμε 
αναλάβει να σας αντιπροσωπεύουμε σε αυτά τα δύσκολα 
χρόνια της υγειονομικής κρίσης, της αλματώδους αύξησης 
των τιμών, της ενεργειακής κρίσης και της καθήλωσης των 
μισθών που πλήττουν τον ελληνικό λαό και ειδικά τους 
μικροσυνταξιούχους, που είναι ανήμποροι να αντιδράσουν, 
για τα επόμενα τρία χρόνια, αλλά και να δώσουμε την υπό-
σχεση ότι και αυτή την τριετία θα είμαστε δίπλα σας σε όλα 
τα προβλήματα, μικρά ή μεγάλα, που θα παρουσιάζονται.

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι,
Όλοι γνωρίζουμε ότι εδώ και 15 χρόνια οι συνταξιού-

χοι βρίσκονται στο περιθώριο ξεκινώντας με τα μνημό-
νια που τους μείωσαν πάνω από 40% τη σύνταξή τους, με 
πρόσχημα ότι η χώρα ήταν στο σκαλοπάτι της πτώχευσης, 
ακολούθησε η υγειονομική κρίση με πολλές νοσήσεις και 
θανάτους και ο εγκλεισμός λόγω του Covid-19 στα σπίτια 
και τελευταία οι καθημερινές ανατιμήσεις των τιμών των 

αγαθών που είναι απαραίτητα για την επιβίωση καθώς και 
την ενεργειακή κρίση με αποτέλεσμα η σύνταξη σήμερα να 
ανταποκρίνεται μόνο για ένα δεκαήμερο.

Φίλες και φίλοι, 
Όλοι γνωρίζουμε ότι για τα συσσωρευμένα προβλή-

ματα που αντιμετωπίζουμε εμείς σήμερα και για τα οποία 
αποκλειστικά υπεύθυνη είναι η πολιτεία, είναι πολλά και 
δύσκολα και ασφαλώς δεν λύνονται από τη μία μέρα στην 
άλλη. Χρειάζεται χρόνος και αγώνας από όλους μας, θα 
χρειαστούν να καταβάλλουμε μεγάλες προσπάθειες, όχι για 
να κερδίσουμε όλα όσα χάσαμε την εποχή των μνημονίων 
καθώς όλες οι κυβερνήσεις μας θεωρούν τον αδύναμο 
κρίκο καθώς αδυνατούμε να ανταποκριθούμε και να διεκ-
δικήσουμε αγωνιστικά ό,τι μας έχουν κλέψει. Χρειάζεται να 
αποδείξουμε ότι δεν είμαστε ο αδύναμος κρίκος και αυτό θα 
γίνει όταν όλοι μας συσπειρωθούμε να είμαστε σε αγωνι-
στική ετοιμότητα και ενωμένοι να διεκδικήσουμε αυτά που 
είναι απαραίτητα για την επιβίωσή μας. 

Μετά τη διενέργεια των εκλογών δεν υπάρχουν νικητές 
και ηττημένοι, είμαστε όλοι μαζί για τις χαρές και τις λύπες. 
Η νέα Διοίκηση του Σωματείου έχει ανάγκη τη συμπαράστα-
ση και τη συμμετοχή όλων των μελών του στα προβλήματα 
που υπάρχουν σήμερα και σε αυτά που θα προκύψουν στο 

μέλλον. Πρέπει να γίνει πιστεύω όλων μας ότι μόνο μο-
νιασμένοι σαν μία γροθιά θα πάμε μπροστά. Όλοι μαζί θα 
πρέπει να εργαστούμε και να δώσουμε τα φώτα μας και τις 
ιδέες μας για να βρεθεί το συνδικαλιστικό κίνημα της χώρας 
μας στο ύψος των περιστάσεων και να ξανακερδίσει την 
εμπιστοσύνη του κόσμου.

 Όμως για να γίνει αυτό θα πρέπει επιτέλους να πάψει ο 
κάθε συνδικαλιστής να είναι υποχείριο των κομμάτων, θα 
πρέπει να γίνει ανεξάρτητος και να μην πατρονάρεται από 
κόμματα και πολιτικούς. Να μην περιμένει ο συνδικαλιστής 
οφίκια από τους πολιτικούς, ώστε να είναι αδέσμευτος και 
ακέραιος και να μην άγεται και φέρεται από τα κόμματα τα 
οποία τον θέλουν αγκιστρωμένο στα δίχτυα τους. Σήμερα 
όλοι εμείς οι απόμαχοι της εργασίας αλλά και οι εργαζόμενοι 
δεν μπορούμε να παραμένουμε αδρανείς στα τεράστια προ-
βλήματα που αντιμετωπίζουμε. Επιβάλλεται να ανασκου-
μπωθούμε όλοι μαζί, μακριά από κόμματα και πολιτικούς, 
εάν βέβαια θέλουμε να διεκδικήσουμε και να πάρουμε πίσω 
αυτά που μας έκλεψαν όλα τα μνημονιακά χρόνια και τα 
οποία είχαμε αποκτήσει με αγώνες και θυσίες. Αυτά είναι τα 
πιστεύω μας, όλοι μαζί θα αγωνιστούμε για να τα κάνουμε 
πραγματικότητα την τριετία που θα είμαστε και πάλι μαζί με 
τη δική σας ψήφο και εντολή.

Η Διοίκηση

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι,
Σας ενημερώνουμε ότι μετά την απόφαση 

2942/2024 του Τριμελούς Εφετείου Αθηνών που επι-
δικάζει το ποσό των 15.000 ευρώ (που με τους τόκους 
γίνεται 32.691,00 ευρώ) στην πρώην Προϊσταμένη 
του Ταμείου Συντάξεων Προσωπικού ΗΣΑΠ κα. Ε-
λένη Λιάπη και με την αδυναμία του Σωματείου να 
αποπληρώσει το ποσό αυτό, υπάρχει άμεσος κίνδυ-
νος διάλυσης του Σωματείου μας και ειδικά μετά το 
από 3 Απριλίου κατασχετήριο που μας έχει αποσταλεί 
και με το οποίο κατασχετήριο στις 28 Απριλίου έγινε 
κατάσχεση σε ό,τι χρήματα υπήρχαν στο βιβλιάριο 
τραπεζών του Σωματείου, καθώς επίσης και στα βι-
βλιάρια του Προέδρου Ευθυμίου Ρουσιά και του Γεν. 
Γραμματέα Νικόλαου Μητροκώτσα.

Σήμερα το Διοικητικό Συμβούλιο του Σωματείου 
μας με αίσθημα ευθύνης απευθύνεται σε όλες τις συ-
ναδέλφισσες και όλους τους συναδέλφους να σταθούν 
στο ύψος των περιστάσεων και να βοηθήσουν, σύμ-
φωνα πάντα με τις δυνατότητές τους, για να αποπλη-

ρώσουμε το χρέος αυτό το οποίο ούτε το Σωματείο 
αλλά ούτε και ο Πρόεδρος και ο Γραμματέας έχουν τη 
δυνατότητα να το πράξουν.

Συναδέλφισσα – Συνάδελφε,
Σε περιμένουμε στα γραφεία του Σωματείου μας 

στον Πειραιά για να σε ενημερώσουμε για όσα συνέ-
βησαν τα έτη 2013-2014, με την πρώην Προϊσταμένη 
του Ταμείου Συντάξεων, χωρίς βέβαια να την έχουμε 
θίξει πουθενά ως άνθρωπο, η διαφωνία μας ήταν για 
τον τρόπο αντιμετώπισης των προβλημάτων που α-
ντιμετώπιζαν τότε 250 συνάδελφοί μας που περίμεναν 
πάνω από τρία χρόνια να συνταξιοδοτηθούν, καθώς 
και η απαξιωτική αντιμετώπιση που είχαμε ως Σωμα-
τείο, με αποτέλεσμα να απευθυνθούμε στους εκάστοτε 
Διοικητές του ΙΚΑ για απομάκρυνσή της και αυτό το 
θεώρησε συκοφαντία, με αποτέλεσμα να μας σύρει 
στα δικαστήρια το 2014 ζητώντας 100.000 ευρώ ηθική 
αποζημίωση και έτσι φθάσαμε το 2024 το Τριμελές 
Εφετείο Αθηνών να της επιδικάσει και να πληρώσει το 
Σωματείο 15.000 ευρώ που με τους τόκους των δέκα 

ετών έφθασε στο ποσό των 32.691,00 ευρώ.
Συναδέλφισσα – Συνάδελφε,
Το Διοικητικό Συμβούλιο του Σωματείου μας βρί-

σκεται σε μία πολύ δύσκολη θέση και ζητά να βοηθή-
σεις με όποια δυνατότητα έχεις για να μην σταματήσει 
να υπάρχει. Αν πιστεύεις ότι το Σωματείο μας πρέπει 
να συνεχίσει να υπάρχει θα πρέπει ΟΛΟΙ να σταθούμε 
στο πλευρό του προσφέροντας αυτό που μπορεί ο 
καθένας από εμάς.

Υπάρχουν δύο τρόποι γι’ αυτό:
1)  Να έρθεις στα γραφεία του Σωματείου κατα-

βάλλοντας το ποσό που εσύ κρίνεις ότι μπορείς, και 
δεύτερον

2) Κατέθεσε το ποσό που δύνασαι στον αριθμό λο-
γαριασμού GR 650 172 1820 0051 8203 5793 827 
της Τράπεζας Πειραιώς.

Για να καταλάβεις ότι υπάρχει άμεσα ο κίνδυνος να 
πάψει να λειτουργεί το Σωματείο μας και να διαλυθεί, 
σας παραθέτουμε το κατασχετήριο που μας παραδό-
θηκε στις 4 Απριλίου από τη δικαστική επιμελήτρια.
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γαμοι
Στους συναδέλφους που πάντρεψαν 

τα παιδιά τους θερμά συγχαρητήρια και 
στους νεόνυμφους τις καλύτερες ευχές 
μας, στο ξεκίνημα της νέας ζωής τους.

• Κατσαμάκης Τζανής: Υιός της συ-
ναδέλφισσας Ασημένιας Δήμου.

• Κοκλαμάνη Δήμητρα: Θυγατέρα 
του συναδέλφου μας Παναγιώτου Κα-
κλαμάνη.

• Αλέξης Κιτσαντάς: Υιός του συνα-
δέλφου μας Χρήστου Κιτσαντά

Η Διοίκηση

Καλή 
επαγγελματική 
σταδιοδρομία 

αγαπητέ 
Βασίλη Λάμπρου
Το Σωματείο Συνταξιούχων ΗΣΑΠ έχει 

ως αρχή να είναι κοντά και δίπλα στο κάθε 
παιδί συναδέλφου μας που ανοίγει τα φτε-
ρά του για να καταλάβει τη θέση της ζωής 
και της κοινωνίας στην οποία θα πρέπει να 
ανήκει.

 Ένα από αυτά τα παιδιά είναι ο Γιατρός 
Βασίλης Λάμπρου που έχει ειδικευθεί στην 
πλαστική χειρουργική και που τυγχάνει να 
είναι γαμπρός του συναδέλφου μας Τρια-
ντάφυλλου Τριανταφύλλου. Ο Βασίλης έχει 
ανοίξει το ιατρείο του στην περιοχή του Ελ-
ληνικού στην Λεωφόρο Ιασωνίδου 54Β και 
μας περιμένει όλους να του δείξουμε την 
αγάπη μας και τη συμπαράστασή μας στα 
πρώτα του επαγγελματικά βήματα.

Τηλέφωνα επικοινωνίας: 6974502450
και 210 9609826.

Η Διοίκηση

Γεωργιάδης Γιάννης 50 €
Βιδάλης Κωνσταντίνος 50 €
Καπερνάρος Γιάννης 50 €
Καπερνάρος Δημήτρης 50 €
Καπελώνη Ειρήνη 20 €
Κουνταρδάς Χρυσανθάκης 30  €
Μαρκαντώνης Γιώργος 40 €
Γαλάνης Αρίστος 70 €
Κατσουλάκος Λουκάς 50 €
Όστριας Γιώργος 50 €
Φεττάνη Άννα 40 €
Βούλγαρης Αθανάσιος 100 €
Παπανικολόπουλος Βασίλης 30 €

Πασσαλή Σούλα 50 €
Συνάδελφος (χωρίς όνομα) 50 €
Ζώης Αθανάσιος 100 €
Γεωργιάδης Γιάννης 40 €
Μανωλάκη Πλουμού 50 €
Γεωργιάδης Γιάννης 50 €
Βιδάλης Κωνσταντίνος 50 €
Καπερνάρος Γιάννης 50 €
Καπερνάρος Δημήτρης 50 €
Καπελώνη Ειρήνη 20 €
Κουνταρδάς Χρυσανθάκης 30  €
Μαρκαντώνης Γιώργος 40 €
Γαλάνης Αρίστος 70 €

Κατσουλάκος Λουκάς 50 €
Όστριας Γιώργος 50 €
Φεττάνη Άννα 40 €
Βούλγαρης Αθανάσιος 100 €
Παπανικολόπουλος Βασίλης 30 €
Πασσαλή Σούλα 50 €
Συνάδελφος (χωρίς όνομα) 50 €
Ζώης Αθανάσιος 100 €
Γεωργιάδης Γιάννης 40 €

Δωρεές για την εφημερίδα
Λουκάς Παπαδημητρίου 20 €
Βραχάτη Σταυρούλα 20 €

Δωρεές για το Σωματείο και την εφημερίδα

Νέοι Συνταξιούχοι
Από την προηγούμενη έκδοση 

της Εφημερίδας μας μέχρι σήμερα                                  
3 συνάδελφοι αποχώρησαν από την 
εργασία τους και συνταξιοδοτήθηκαν 
από το Ταμείο Συντάξεων Προσωπι-
κού ΗΣΑΠ:

Κίτσιος Γεώργιος: Υπάλληλος Δι-
αχείρισης Υλικών

Σεργιάνη Βασιλική: Ηλεκτροδη-
γός

Φουντουλάκης Αντώνης: Επό-
πτης Συρμών

Κριτσωτάκης Γρηγόριος: Επό-
πτης Συρμών

Καλωσορίζουμε τους νέους συνά-
δελφους στη μεγάλη οικογένεια των 
συνταξιούχων στους Η.Σ.Α.Π. και 
τους ευχόμαστε με υγεία να χαρούν 
τη σύνταξή τους.

Η Διοίκηση

Τα νέα από την 
Α.Γ.Σ.Σ.Ε

Συνεχείς είναι οι προσπάθειες του 
Διοικητικού Συμβουλίου της Ανωτάτης 
Γενικής Συνομοσπονδίας Συνταξιούχων 
Ελλάδας για την προβολή και επίλυση 
των προβλημάτων που αντιμετωπί-
ζουν σήμερα οι απόμαχοι της εργασίας 
στη χώρα μας. Όμως δεν βρίσκουν και 
πάντα ανοιχτές τις πόρτες των κρατού-
ντων στα χέρια τους τις τύχες μας, δεν 
το βάζουμε κάτω, πάντα η προσπάθεια 
έχει και αποτέλεσμα.

Η Διοίκηση

1.   13-14 Μαΐου 2025 - 2 ημέρες στην Τήνο
Από Ραφήνα για Τήνο – Προσκύνημα στον Ιερό 

Ναό της Παναγίας και επιστροφή την επομένη μέ-
σω Ραφήνας στην Αθήνα.

2η.   29 Μαΐου 2025 - Ημερήσια της Αναλή-
ψεως για την Ύδρα

Από Αθήνα φθάνουμε στο Μετόχι του Δήμου 
Ερμιονίδας από όπου μικρό πλοιάριο θα μας με-
ταφέρει στην Ύδρα. Χρόνος για περίπατο, μπάνιο, 
γεύμα και επιστροφή στην Αθήνα.

Σας περιμένουμε να δηλώσετε έγκαιρα τη συμ-
μετοχή σας σε όποια εκδρομή επιθυμείτε να συμ-
μετάσχετε.

Η Διοίκηση

Τριήμερη εκδρομή 1-2-3 Μαρ-
τίου 2025 σε Γιάννενα – επίσκεψη 
στο σπίτι-Μουσείο του Αλή Πασά 
στο νησί – Μέτσοβο – Χιονοδρομι-
κό κέντρο στο Ανήλιο – Καρναβά-
λι στην Κοζάνη – Καθαρά Δευτέρα 
στα Τρίκαλα.

Ήταν η πρώτη μεγάλη απόδρα-
ση από το κέντρο για την περιφέ-
ρεια την οποία έζησαν τα πενήντα 
άτομα που συμμετείχαν σε αυτή. 
Πρωί-πρωί έγινε η συνάντηση 
στην Ομόνοια και σαν μία μεγά-
λη οικογένεια ξεκινήσαμε για να 

ζήσουμε ένα τριήμερο ανέμελο 
και ανέφελο ταξίδι μακριά από τη 
βουή της Αθήνας. Ήταν μία πολύ 
όμορφη εκδρομή που την από-
λαυσαν όλοι οι συμμετέχοντες, 
σε αυτό βέβαια βοήθησαν με τη 
στάση τους και τη συμπεριφορά 
τους όλοι αλλά και οι καιρικές 
συνθήκες που ήταν ιδανικές και 
οι οποίες σε κάθε εξόρμησή μας 
είναι μαζί μας λες και ότι και αυτές 
είναι μέλη του Σωματείου μας.

Η Διοίκηση

Εκδρομές που είναι προγραμματισμένες να γίνουν 
πριν τις καλοκαιρινές διακοπές

Εκδρομές που έγιναν

Ίσσαρης Ιωάννης 20 €
Μπάρτζελη Στέλλα 20 €
Βαμβακερής Κώστας 20 €
Κίτσιος Γεώργιος 50 €
Παραμπάτης Γιάννης 20 €
Σωτηρόπουλος Γεώργιος 25 €
Κοκοτάκης Οδυσσέας 50 €
Λούρα Ευαγγελία 20 €
Ακουμιανάκης Γεώργιος 25 €
Νομικός Γουλιέλμος 
(υιός Νικολάου) 20 €
Ταμπάκης Παναγιώτης 20 €
Βασιλάκος Ελευθέριος 20 €
Φουντουλάκης Αντώνιος 50 €

Μουλάς Γεώργιος 50 €
Γρίβας Ρίζος 10 €
Μπίνας Νίκος 20 €
Ζορμπάς Σωτήρης 30 €
Τζιώγκας Κωνσταντίνος 20 €
Τσαπλαντώκας Ιωάννης 30 €
Βασιλόπουλος Χρήστος 50 €
Πελεκάσης Παναγιώτης 40 €
Δούμπας Ιωάννης 20 €
Γκαϊντατζής Παναγιώτης 20 €
Κάργας Βασίλης 30 €
Δαρατσάκης Κωνσταντίνος 15 €
Χειμάρα Αγγελική 50 €
Σερέτης Κωνσταντίνος 20 €

Γρουζδανίδης Νίκος 25 €
Βασιλάκης Μανώλης 20 €
Τζώρτζης Γιώργος 30 €
Τσιτσιμάκης Ευθύμιος 20 €
Μπαρίκος Ιωάννης 20 €
Χρυσός Ορέστης 30 €
Βέργου Κανέλα 20 €
Τζεφεράκου Ελευθερία 20 €
Χαρόπουλος Σωτήρης 20 €
Κρυονερίτης Γιώργος 50 €
Μαντούκας Νίκος 70 €
Αναστασίου Χαράλαμπος 30 €
Σταθακόπουλος Τηλέμαχος 20 €

   Δωρεές για το Σωματείο Μάρτιος - Απρίλιος 2025
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Πού βαδίζει το συνδικαλιστικό 
κίνημα της χώρας μας

Α τενίζοντας σήμερα το φωτεινό ορόσημο 
της 25ης Μαρτίου του 1821, ας ανορθω-

θούμε αποφασιστικά, διώχνοντας από πάνω 
μας την ηττοπάθεια και ας γίνουμε και εμείς 
συνεχιστές εκείνων που αγωνίστηκαν για να 
ζούμε σήμερα ελεύθεροι. 

Έθνη που θυμούνται, σέβονται και τιμούν το 
παρελθόν τους, είναι άξια να θεμελιώνουν, να 
οικοδομούν και να εξασφαλίζουν την παρουσία 
τους στο μέλλον. Το δικός μας έθνος πρέπει να 
αγαπάει εξίσου τις μεγάλες, αλλά και τις τραγι-
κές ώρες της ιστορίας μας. Στις τελευταίες μά-
λιστα θα πρέπει να σταματάει με προσοχή και 
με ευλάβεια και να τις βλέπει με πόνο ψυχής. 

Το ερώτημα που τίθεται σήμερα 204 χρόνια 
μετά από την ημέρα που οι ραγιάδες ξεσηκώ-
θηκαν για να αποτινάξουν τον ζυγό μετά από 
400 χρόνια σκλαβιάς, είναι τι μπορεί να μας 
διδάξει και τι δίδαγμα πήραμε εμείς οι νεοέλ-
ληνες από το θάρρος, την αυταπάρνηση, την 
αγωνιστικότητα, τον πατριωτισμό και τον η-
ρωισμό των ξυπόλητων αγωνιστών του 1821. 

Αλήθεια μπορούν τα ιδεώδη και οι αξίες που 
ενέπνευσαν εκείνους τους αγωνιστές να γί-
νουν οδηγός για όλους εμάς σήμερα, ώστε ως 
έθνος να ανακτήσουμε τη χαμένη αξιοπρέπειά 
μας και ενωμένοι να δώσουμε τον αγώνα για 
ένα καλύτερο μέλλον της πατρίδας μας και των 
πολιτών της; 

Καλό και σωστό είναι να τιμούμε τους αγω-
νιστές του 1821, πρέπει όμως και να πιστέψου-
με ότι μονιασμένοι και ενωμένοι ως έθνος και 
ως λαός μπορούμε και θαύματα να πετύχουμε. 

Ας γίνει πλέον η σπίθα της επανάστασης του 
1821 για τους νεοέλληνες η φλόγα, όπως τότε,  
έτσι και σήμερα να επαναστατήσουν για να κερ-
δίσουν τη χαμένη αξιοπρέπειά τους. Και ας μην 

πικραίνουμε άλλο τους ήρωες προγόνους μας, 
ας μην τους απογοητεύουμε άλλο. 

Ας ανοίξουμε τα μάτια της ψυχής μας για να 
διαπιστώσουμε ότι το δένδρο της ελευθερίας 
μεγάλωσε και άνθισε, γιατί το πότισαν με το αί-
μα τους αυτοί η ηρωικοί μάρτυρες του γένους 
στο Μανιάκι, στην Τριπολιτσά, στα Δερβενάκια, 
στο Μεσολόγγι, στο Σούλι, στην Γραβιά, στην 
Αλαμάνα και σε όλη τη σκλαβωμένη πατρίδα 
μας τα δύσκολα χρόνια του ξεσηκωμού και μας 
καλούν εμάς σήμερα να αναλάβουμε τις ευθύ-
νες που μας αναλογούν, να τους μιμηθούμε 
αναλαμβάνοντας τις ευθύνες που μας αναλο-
γούν και να πάψουμε να αρκούμαστε μόνο σε 
παρελάσεις και φιέστες για το θεαθήναι. 

Αλλά ατενίζοντας το φωτεινό ορόσημο της 
25ης Μαρτίου 1821 ας ανορθωθούμε αποφα-
σιστικά διώχνοντας από πάνω μας την ηττοπά-
θεια, να γίνουμε φρουροί και συνεχιστές των 
αξιών που απορρέουν από την εποχή εκείνη, 
αλλά και από κάθε εθνική επέτειο αγωνιζό-
μενοι για την Πατρίδα, την Ελευθερία και τη 
Δημοκρατία. 

Ας προσκυνήσουμε, ας δοξάσουμε την εύ-
σημη αυτή μέρα και ας αντλήσουμε από αυτή 
θάρρος και δύναμη για να γίνουμε και εμείς 
τιμητές των προγόνων μας, εκείνων που πάνω 
από όλα είχαν την πατρίδα.

Η Διοίκηση

Στις 9 Απριλίου 2025 οι συνδικαλιστικές οργανώσεις Γ.Σ.Ε.Ε και 
ΑΔΕΔΥ πραγματοποίησαν στα χαρτιά 24ωρη απεργία με δύο ξεχω-
ριστές συγκεντρώσεις στο Σύνταγμα και στην Πλατεία Κλαυθμώνος.

Δεν γνωρίζουμε αν οι υπεύθυνοι έμειναν ικανοποιημένοι από τη 
συμμετοχή των εργαζομένων στην απεργία και των συμμετασχό-
ντων στις συγκεντρώσεις. Ασφαλώς δεν μιλάμε για τη συγκέντρωση 
του ΠΑΜΕ στο Πανεπιστήμιο καθώς αυτοί έχουν το δικό τους κοινό 
και το δικό τους αγωνιστικό πρόγραμμα, μιλάμε για τις δύο μεγάλες 
δυνάμεις του συνδικαλιστικού κινήματος της χώρας μας Γ.Σ.Ε.Ε. – 
ΑΔΕΔΥ που στα χαρτιά εκπροσωπούν όλους τους εργαζόμενους 
της πατρίδας μας. 

Δυστυχώς οι εργαζόμενοι που συμμετείχαν στις δύο ξεχωριστές 
συγκεντρώσεις Γ.Σ.Ε.Ε – ΑΔΕΔΥ ήταν ελάχιστοι που τους έσωσε 
όμως η μαζική συμμετοχή μελών από το Μέτωπο Λαϊκού Αγώνα 

«Ηλέκτρα Αποστόλου». Σχετικά μικρή ήταν και η συμμετοχή στις συ-
γκεντρώσεις και των μελών των Συνταξιούχων που από ένα μέρος 
έχουν δίκιο για τη μη συμμετοχή τους, καθώς υπάρχει η απαξίωση 
από τους λεγόμενους συνδικαλιστές των εργαζομένων οι οποίοι 
ενώ βομβαρδίζουν επί ώρες από την εξέδρα τους συγκεντρωμέ-
νους με έναν ξύλινο και άνευ ουσίας λόγο, απαξιούν να αναφέρουν 
ότι στη συγκέντρωση παρευρίσκονται και Σωματεία Συνταξιούχων 
με επικεφαλής την Ανωτάτη Γενική Συνομοσπονδία Συνταξιούχων 
Ελλάδας.

Κύριοι υπεύθυνοι του συνδικαλιστικού κινήματος της χώρας μας 
θα πρέπει να καταλάβετε, ότι δεν είναι στραβός ο γιαλός, αλλά εσείς 
στραβά αρμενίζετε και θα πρέπει να αλλάξετε ρότα προτού να είναι 
πολύ αργά για τους εργαζόμενους της πατρίδας μας.

Η Διοίκηση

Μνήμη 25ης Μαρτίου 1821

8η ΜΑΡΤΙΟΥ
Παγκόσμια
Ημέρας της
Γυναίκας

Η Παγκόσμια Ημέρα της Γυναίκας που 
γιορτάζεται στις 8 Μαρτίου είναι σήμερα 
περισσότερο επίκαιρη όσο ποτέ καθώς 
έρχεται να ενισχύσει την αξία του γυ-
ναικείου φύλου που ανεξάρτητα από το 
χρώμα, την ηλικία και τη μόρφωση, μά-
χεται για την εξάλειψη των ανισοτήτων 
που υπάρχουν ακόμη στο κοινωνικό της 
και εργασιακό της περιβάλλον. Η ημέρα 
αυτή είναι αφιερωμένη σε όλες τις γυναί-
κες της υφηλίου που ορθώνουν το δικό 
τους τείχος απέναντι σε πρακτικές φόβου, 
ανέχειας, κακοποίησης, καταναγκασμού. 
Είναι μία διεθνής ημέρα αναγνώρισης των 
δικαιωμάτων των γυναικών που δεν υ-
πήρχαν πριν το 1857, τότε που η γυναίκα 
ζούσε περιφρονημένη στο περιθώριο. 

Η 8η Μαρτίου ως Παγκόσμια Ημέρα 
της Γυναίκας καθιερώθηκε κατά τη Γ΄ 
Διεθνή Συνδιάσκεψη των Σοσιαλιστών 
Γυναικών στην Κοπεγχάγη το 1910, με-
τά από πρόταση της Γερμανίδας επανα-
στάτριας Κλάρα Τσέτκιν. Η ημερομηνία 
αυτή επιλέχθηκε σε ανάμνηση του ανυ-
ποχώρητου αγώνα των εργατριών των 
υφαντουργείων της Νέας Υόρκης, όταν 
κατέβηκαν σε απεργία οι γυναίκες, απαι-
τώντας μείωση των ωρών εργασίας, που 
μέχρι τότε έφταναν ή και περνούσαν τις 
16 ώρες ημερησίως, καθώς και τη βελ-
τίωση των συνθηκών εργασίας, που ήταν 
απάνθρωπες. Ήταν η 8η Μαρτίου 1857 
που οι εργαζόμενες γυναίκες στα υφα-
ντήρια της Νέας Υόρκης επαναστάτησαν 
καθώς δεν άντεχαν άλλο τον εξευτελισμό 
των αφεντάδων και αποφάσισαν να απο-
τινάξουν τον ζυγό της υποτέλειας και να 
διεκδικήσουν τα δικαιώματά τους και το 
κυριότερο, αναγνώριση της προσωπικό-
τητάς τους, καθώς μέχρι τότε η γυναίκα 
βρισκόταν σε μειονεκτική θέση σε όλα τα 
επίπεδα, όπως, εργασία, απολαβές και το 
κυριότερο, τη μη αναγνώρισή της ως ι-
σότιμο άτομο έναντι του άνδρα. Ήταν η 
εποχή που η γυναίκα δεν θεωρούνταν 
άνθρωπος αλλά αντικείμενο. Ήταν κτήμα 
και όχι σύντροφος και συνοδοιπόρος του 
άνδρα. 

Σήμερα όλες οι γυναίκες της υφηλίου 
θα πρέπει να αγωνιστούν συσπειρωμέ-
νες και αλληλέγγυες για να αποβάλλουν, 
πρώτα από μέσα τους και ύστερα από την 
κοινωνία, τα κατάλοιπα του παρελθόντος 
και να ανατρέψουν τα έθιμα μιας αναχρο-
νιστικής παράδοσης αιώνων που είναι 
ακόμη και σήμερα, τροχοπέδη στη ζωή 
τους και στην κοινωνική τους αναγνώρι-
ση. Είναι η ώρα που η γυναίκα θα πρέπει 
να μιλήσει ανοιχτά για όλα τα προβλήματα 
χωρίς να φοβάται για το τι θα πει ο κόσμος 
και να διεκδικήσει τα δικαιώματά της. Εί-
ναι στο χέρι της γυναίκας να αποδείξει ότι 
έχει ουσιαστική συμβολή στα σημερινά 
επιτεύγματα της ανθρωπότητας. 

Η παγκόσμια γιορτή της γυναίκας, 
γιορτάζεται κάθε χρόνο καθώς είναι η 
ζωή του ανθρώπου, είναι το όραμα, εί-
ναι το σύμβολο. Δυστυχώς όμως ακόμη 
και σήμερα το έτος 2025, λίγοι γνωρίζουν 
για την ύπαρξη αυτής της γιορτής και λί-
γοι κατανοούν την τεράστια σημασία της 
γυναίκας, στον εξανθρωπισμό των κοι-
νωνιών και στην επίτευξη της ισοτιμίας 
στις σχέσεις των δύο φύλων, που για να 
επιτευχθεί χρειάζεται ακόμα πολύς δρό-
μος. Η ουσιαστική ισοτιμία και ο σεβασμός 
μεταξύ των δύο φύλων θα πρέπει να είναι 
ο στόχος σε όλες τις σχέσεις των ανθρώ-
πων. Ο αγώνας υπερίσχυσης του ενός ή 
του άλλου φύλου είναι αδιανόητος στην 
εξέλιξη της ζωής και μόνο απώλειες α-
ποφέρει, με καταστροφή της αγάπης, της 
αλληλεγγύης και του αλληλοσεβασμού.

Η Διοίκηση

Νέα Συντακτική 
Επιτροπή

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Σω-
ματείου μας κατά τη συνεδρίασή του 
στις 29 Απριλίου 2025 όρισε τη νέα 
Συντακτική Επιτροπή της Εφημερί-
δας μας « Ο ΗΛΕΚΤΡΙΚΟΣ» τους συ-
ναδέλφους Λάμπρο Ντρη – Αντώνη 
Φουντουλάκη και Σωτηρία Καλογε-
ροπούλου.

Η Διοίκηση

Αγαπητέ Χρήστο 
συγγνώμη

Ο αγαπητός συνάδελφος Χρήστος 
Σιώμος στις 3 Ιανουαρίου 2025 είχε 
καταθέσει για τις ανάγκες του Σω-
ματείου μας το ποσό των 20 (είκοσι) 
ευρώ .

Δυστυχώς όμως ο δαίμων του τυ-
πογραφείου παρέλειψε να αναγράψει 
το ποσό στο τεύχος 177 της εφημερί-
δας μας στη στήλη των δωρεών. Ήταν 
λάθος του εκδότη και του τυπογρά-
φου και όχι σκοπιμότητα.

Η Διοίκηση

ΛΥΣΗ απαιτούν τα προβλήματά μας
Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι,
Τα  θέματα που άφησε σε εκκρεμότητα το απερχόμενο Διοικητικό Συμβούλιο ζητούν 

τη λύση τους από τον νεοεκλεγέν Διοικητικό Συμβούλιο, το οποίο αφού θα ιεραρχήσει 
θα προσπαθήσει να συμβάλλει για την επίλυσή τους. 

Για ένα να είστε βέβαιοι, ότι θα είμαστε κοντά σας και κοντά στα όποια προβλήματα 
αντιμετωπίζετε και αυτό θα το διαπιστώσετε άμεσα.

Η Διοίκηση

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι,
1) Θέλουμε να σας ενημερώσουμε για τη φορολογική δήλωση του 2025 για τα 

εισοδήματα που πήραμε στις 29 Φεβρουαρίου 2024 και για τα οποία θα πρέπει 
να γίνουν τροποποιητικές δηλώσεις για τα έτη 2019-2020-2021-2022-2023 και 
ό,τι ποσό αντιστοιχεί από τα αναδρομικά του κάθε έτους, θα ενσωματώνεται στην 
εκάστοτε δήλωση που είχαμε υποβάλει τότε και τότε θα γνωρίζουμε τι φόρο οφεί-
λουμε.

2) Τα αναδρομικά ποσά που πήραμε στις 29 Φεβρουαρίου 2024 έχουν φορολο-
γηθεί σε ποσοστό 20%.

3) Τροποποιητικές δηλώσεις μπορούμε να κάνουμε όταν ανοίξει το σύστημα 
μέχρι τέλος του 2025, όχι άμεσα.

Η Διοίκηση

Φ ο ρ ο λ ό γ η σ η
αναδρομικών ποσών
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Ο Πρόεδρος της Γενικής Συνέλευσης του Σωματείου και Μουσείου Βαγγέλης Χειμώ-
νας για άλλη μια φορά διεύθυνε με άψογο τρόπο και με απόλυτη επιτυχία τις εργασίες 
της Απολογιστικής Συνέλευσης του Σωματείου και του Μουσείου.

Η Εκλογοαπολογιστική Συνέλευση του Σωματείου και του Μουσείου που έγινε στις 
12 Μαρτίου 2025 στην αίθουσα «ΟΜΟΝΟΙΑ» του Μουσείου, έγινε μετά από την απόφαση 
των Διοικητικών Συμβουλίων του Σωματείου και του Μουσείου, μετά από την τροποποί-
ηση του Καταστατικού του Μουσείου με την οποία όλα τα μέλη του Σωματείου γίνονται 
και μέλη του Μουσείου. 

Ήταν μία συνέλευση που κινήθηκε στα πλαίσια της λογικής, της συναδελφικής αλλη-
λεγγύης και του αλληλοσεβασμού μεταξύ μας. Οι συνάδελφοι ομιλητές από τη μεριά των 
Διοικητικών Συμβουλίων του Σωματείου και του Μουσείου καθώς και όλοι οι ομιλητές, 
αναφέρθηκαν στον απολογισμό των πεπραγμένων τη χρονιά που πέρασε καθώς και 
στην οικονομική διαχείριση Σωματείου και Μουσείου και των πολιτιστικών εκδηλώσεων 
του Σωματείου (εκδρομές – 30 χρόνια «ΗΛΕΚΤΡΙΚΟΣ» - συνεστιάσεις). Διαβιβάστηκαν 
επίσης η Έκθεση της Ελεγκτικής Επιτροπής του Σωματείου και του Μουσείου καθώς 
και το Πρόγραμμα Δράσης Σωματείου – Μουσείου. Μετά δε τη διαλογική συζήτηση και 
τις τοποθετήσεις όλων των ομιλητών ακολούθησε ψηφοφορία επί των θεμάτων που 
αναφέρθηκαν, όπου ομόφωνα ενέκριναν όλοι οι συμμετέχοντες στη Γενική Συνέλευση 
τα πεπραγμένα των Διοικήσεων Σωματείου και Μουσείου για τη χρονιά που πέρασε. 

ΕΚΛΟΓΟΑΠΟΛΟΓΙΣΤΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ ΣΩΜΑΤΕΙΟΥ ΚΑΙ ΜΟΥΣΕΙΟΥ
1 2  Μ Α Ρ Τ Ι Ο Υ  2 0 2 5 :  Μ Ι Α  Π Λ Η Ρ Η Σ  Π Α Ρ Ο Υ Σ Ι Α Σ Η

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι, σας κα-
λωσορίζω κι εγώ στην Εκλογο-Απολογιστι-
κή Γενική Συνέλευση του Σωματείου μας. 
Θα σας διαβάσω τον Απολογισμό Δράσης 
του Διοικητικού Συμβουλίου του Σωματεί-
ου μας για το έτος 2024. 

ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΔΡΑΣΗΣ ΤΟΥ 
ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΓΙΑ ΤΟ ΕΤΟΣ 2024

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι, 
  Με τον απολογισμό δράσης του Σωμα-

τείου μας για το 2024, λήγει η θητεία
του σημερινού Διοικητικού Συμβουλίου. 

Μια θητεία θετική και ουσιαστική, όπως και 
τα προηγούμενα χρόνια, παρ΄ ότι είχαμε 
να αντιμετωπίσουμε πολύ δύσκολες κατα-
στάσεις, έχοντας απέναντί μας την πολιτεία 
και τα ασφαλιστικά μας Ταμεία. Όμως  η 
συμπεριφορά τους αυτή δεν μας πτόησε, 
μας δυνάμωσε ακόμη περισσότερο και με 
ό,τι όπλα είχαμε τους αντιμετωπίσαμε και 
μάλιστα πολλές φορές με επιτυχία.

Προσπαθήσαμε τη χρονιά που πέρασε 
για ό,τι το καλύτερο μπορού-σαμε. Είναι 
γεγονός ότι αυτή η χρονιά που πέρασε ή-
ταν πολύ δύσκολη για μας τους απομάχους 
της εργασίας, καθώς η πολιτεία μας ενθυ-
μείται μόνο τις παραμονές των εκλογών 
και την άλλη μέρα δεν μας γνωρίζει πλέον. 
Έτσι κι εμείς οι συνταξιούχοι προσπαθούμε 
από μόνοι μας να επιλύσουμε τα μεγάλα 
προβλήματα που άφησε η 10ετής μεγά-
λη οικονο-μική κρίση με τα αλλεπάλληλα 
μνημόνια, μία υγειονομική κρίση με την 
πανδημία του κορωνοϊού και την ενεργει-
ακή κρίση που ακολούθησε καθώς και τις 
ανεξέλεγκτες αυξήσεις των ειδών πρώτης 
ανάγκης, που είναι απαραίτητα για την επι-
βίωσή μας. 

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι, 
Μπροστά σε όλα αυτά τα φαινόμενα, να 

είστε βέβαιοι ότι δεν αδρανήσαμε και δεν 
μείναμε να παρακολουθούμε απαθείς τα 
τεκταινό-μενα από την πολιτεία και τους 
διάφορους φορείς, αλλά προσπαθήσαμε με 
όλες μας τις δυνάμεις και τα αποτελέσματα 
των προσπαθειών μας είναι ορατά σε όλους 
μας. Ασφαλώς και υπάρχουν ακόμα προς 
επίλυση πολλά προβλήματα και τα οποία η 
Διοίκηση του Σωματείου μας, αυτή που εί-
ναι σήμερα και η επόμενη που εσείς με την 
ψήφο σας θα επιλέξετε, θα αξιο-λογήσει και 
θα δρομολογήσει για να τα επιλύσει. 

Τι έκανε η Διοίκηση του Σωματείου μας 

τη χρονιά που πέρασε:
1. Εισοδηματική πολιτική 
Η Διοίκηση του Σωματείου μας μετά την 

ολοκλήρωση του επανυπο-γισμού των συ-
ντάξεων, προσπάθησε και ολοκλήρωσε τον 
επανυπολογισμό με τη χορήγηση των ανα-
δρομικών που αναλογούσαν στον καθένα, 
μετά τη φορολογία που υπέστησαν κατά 
20%. Ήταν το πρώτο Σωματείο Συνταξιού-
χων που διεκπεραίωσε το θέμα του επανυ-
πολογισμού και της απόδοσης του συνόλου 
των αναδρομικών. Ασφαλώς και υπάρχουν 
ελάχιστα βέβαια προβλήματα, για λίγους 
συναδέλφους μας και τα οποία καταβάλ-
λουμε προσπάθειες για να τα επιλύσουμε, 
χωρίς καμία βοήθεια από την πολιτεία και 
τους ασφαλιστικούς οργανισμούς. 

2. Επανυπολογισμός συντάξεων των 
θανόντων συναδέλφων μας

 Για να δοθούν τα αναδρομικά στους 
κληρονόμους των συναδέλφων μας που έ-
φυγαν από τη ζωή από 1-1-2019  μέχρι 31-
3-2023 θα έπρεπε ο ΕΦΚΑ να κάνει πρώτα 
τον επανυπολογισμό των συντάξεών τους. 
Δυστυχώς όμως εδώ υπάρχει η αδράνεια 
και η αδιαφορία σε όλο της το μεγαλείο. 
Μετά την εξώδικη διαμαρτυρία μας προς τη 
Διοίκηση του ΕΦΚΑ, το θέμα ανατέθηκε σε 
ένα στέλεχος του ΕΦΚΑ, χωρίς όμως μέχρι 
σήμερα να έχουμε κάτι το θετικό. Θα επι-
μείνουμε μέχρι να μας ακούσουν οι ειδικοί. 

3. Ιατροφαρμακευτική και Νοσοκο-
μειακή Περίθαλψη 

Στην άλλοτε κραταιά ιατροφαρμακευτι-
κή και νοσοκομειακή περί-θαλψη, υπάρχει 
το απέραντο κενό, το μόνο που έχει απο-
μείνει είναι ένας μοναδικός γιατρός στην 
Υγειονομική Υπηρεσία που κατόπιν ραντε-
βού μαζί του προσφέρει τις υπηρεσίες του. 

4. Αποζημιώσεις Προσωπικού 
Το Διοικητικό Συμβούλιο του Σωματείου 

μας από το 2014 που προέκυψε το θέμα 
της επιστροφής της αποζημίωσης των 86 
συναδέλφων μας που συνταξιοδοτήθηκαν 
τους 8 πρώτους μήνες του 2011, ήταν α-

πό την πρώτη στιγμή στο πλευρό τους και 
κατέβαλε μεγάλες προσπάθειες ενάντια σε 
όλους τους παράγοντες που δεν ήθελαν να 
καταλάβουν την αδικία και να δώσουν τη 
λύση σε ένα πρόβλημα που η ίδια η πολιτεία 
δημιούργησε. Σήμερα μετά από υπεράν-
θρωπες προσπάθειες, έχουμε τη βεβαιό-
τητα ότι το πρόβλημα της ομηρίας των 86 
συναδέλφων μας βρίσκεται στο τελευταίο 
στάδιο της επίλυσής του.

5. Αποζημιώσεις για υπηρεσία πέραν 
των 35 ετών 

Είναι ένα πρόβλημα που αφορά λίγους 
συναδέλφους μας που με απόφαση της 
πολιτείας, θα μπορούσαν να παραμείνουν 
στην υπηρεσία τους πέρα από τα 35 έτη το 
διάστημα από 15-7-2-2- μέχρι 30-6-2011 
σύμφωνα με τον νόμο 3863/2010 με αυξη-
μένες αποδοχές. Δυστυχώς όμως όταν συ-
νταξιοδοτήθηκαν τα ποσά που δικαιούνταν, 
η πολιτεία τους τα ζήτησε πάλι καταφεύγο-
ντας στα δικαστήρια. Βρισκόμαστε κοντά 
σε αυτούς τους συναδέλφους μας και από 
κοινού προσπαθούμε να βρούμε τη λύση 
του προβλήματος.

6. Ταμείο Συντάξεων
Οι υπηρεσίες του Ταμείου Συντάξεων έ-

χουν σκορπιστεί σε πολλούς χώρους που 
είναι σήμερα δύσκολη η εξυπηρέτηση των 
μελών μας, καθώς όλες οι υπηρεσίες είναι 
απρόσωπες και δέχονται μόνο κατόπιν ρα-
ντεβού, ακόμα και το Προεδρείο του Σω-
ματείου μας. 

7. Εφημερίδα του Σωματείου μας. 
«Ο ΗΛΕΚΤΡΙΚΟΣ ΣΙΔΗΡΟΔΡΟΜΟΣ» εί-

ναι το δημοσιογραφικό όργανο που μας 
παρέχει μία σωστή και αντικειμενική ενη-
μέρωση για ό,τι συμβαίνει στο χώρο μας 
και όχι μόνο. Κυκλοφορεί κάθε δύο μήνες 
και αποστέλλεται ταχυδρομικώς σε όλα τα 
μέλη του Σωματείου μας, καθώς και σε 
πολλές συνδικαλιστικές οργανώσεις εργα-
ζομένων και συνταξιούχων, στα Υπουργεία, 
στους εργαζόμενους στις Σταθερές Συγκοι-
νωνίες, όπως και σε συνεργάτες και φίλους 
του Σωματείου μας.

8. Ημερολόγιο του Σωματείου μας 
Για το 2025 εκδώσαμε το 20ο ημερο-

λόγιο του Σωματείου μας, που ιστορεί την 
πορεία του Ηλεκτρικού Σιδηροδρόμου από 
το 1869 μέχρι σήμερα και είναι αφιερωμέ-
νο στους πρωτεργάτες των ΣΑΠ-ΕΗΣ Α-
λέξανδρο Βλάγκαλη – Νικόλαο Βλάγκαλη 
– Στρατή Ανδρεάδη. 

9. Μουσείο Ηλεκτρικών Σιδηροδρό-
μων ΣΑΠ-ΕΗΣ-ΗΣΑΠ 

Είναι επίτευγμα η συνεργασία που απο-
φασίστηκε μεταξύ του Σωματείου μας και 
του Μουσείου μας για κοινή πορεία. Είναι 
μία ενέργεια που θα έπρεπε να είχε γίνει 
από πολλά χρόνια πριν.

10. Αναδρομικά Δώρων και Επικου-
ρικής Σύνταξης 

Μετά την εκδίκαση από το Ανώτατο Ειδι-
κό Δικαστήριο στις 17 Απριλίου 2024, που 
αφορούσε τη διαφορά απόψεων του Συμ-
βουλίου της Επικρατείας και του Αρείου 
Πάγου για το θέμα των Δώρων και τα ανα-
δρομικά για το 11μηνο Ιούνιος 2015-Μάιος 
2016, το θέμα είναι στην επικαιρότητα μετά 
την απόφαση του Ανωτάτου Ειδικού Δικα-
στηρίου που έκρινε ότι είναι αναρμόδιο να 
μπει στην ουσία του θέματος και να δικάσει. 
Έτσι ξεκινάμε όπως το αφήσαμε το θέμα 
και η συνέχεια θα δοθεί στις αίθουσες των 
Διοικητικών Δικαστηρίων της Αθήνας. 

11. Γιορτή για τα 30 χρόνια του «Η-
ΛΕΚΤΡΙΚΟΥ» - Βράβευση αριστούχων 
μαθητών

Στις 18 Δεκεμβρίου 2024 γιορτάσαμε 
τα 30 χρόνια κυκλοφορίας της εφημερί-
δας μας «Ο ΗΛΕΚΤΡΙΚΟΣ ΣΙΔΗΡΟΔΡΟ-
ΜΟΣ» στην αίθουσα του Μουσείου μας 
στον Πειραιά καθώς και τη βράβευση των 
αριστούχων μαθητών-φοιτητών, παιδιών 
των συναδέλφων μας. Μετά δε το πέρας 
της εκδήλωσης, δόθηκε λιτή δεξίωση στα 
γραφεία του Σωματείου μας, στην οποία 
συμμετείχαν 250 άτομα, μέλη του Σωματεί-
ου μας και καλεσμένοι μας και τους οποί-
ους ευχαριστούμε για τη συμμετοχή τους.

12. Ετήσια Γιορτή του Σωματείου μας 
Για 30ή χρονιά το Σωματείο μας στις 4 

Οκτωβρίου, όπως κάνει κάθε χρόνο, πραγ-
ματοποίησε τη γιορτή – εκδρομή του στα 
Καλάβρυτα, όπου έγινε η καθιερωμένη 
αρτοκλασία για υγεία όλων μας, καθώς και 
η επιμνημόσυνος δέηση για τους συναδέλ-
φους μας που έχουν φύγει από τη ζωή. Α-
κολούθησε προσκύνημα στο μνημείο των 
σφαγιασθέντων από τους Γερμανούς και 
γεύμα σε κέντρο της πόλης. Η ετήσια αυτή 
γιορτή είναι κορυφαία για το Σωματείο μας. 
Είναι ένα αντάμωμα για όλους σας. 

13. Λειτουργία των γραφείων του 
Σωματείου μας 

Τα γραφεία μας στον Πειραιά είναι ανοι-
χτά όλες τις εργάσιμες ημέρες από τις 7:00 
το πρωί μέχρι τις 13:00 το μεσημέρι, σας 
περιμένουμε να μιλήσουμε, να συζητήσου-
με για όποιο θέμα σας απασχολεί και είμα-
στε στη διάθεσή σας να σας παράσχουμε τη 

ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΔΡΑΣΗΣ του

Από τον Γενικό 
Γραμματέα 

Νίκο 
Μητροκώτσα
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Όλα έγιναν μέσα σε κλίμα συναδελφοσύνης όπως αρμό-
ζει άλλωστε στους συνταξιούχους μας. Θετικά σημεία στην 
όλη εξέλιξη των εργασιών ήταν ο άριστος χειρισμός των 
εργασιών της Εκλογοαπολογιστικής Γενικής Συνέλευσης 
από τον Πρόεδρο Βαγγέλη Χειμώνα καθώς και από την 
πρακτικογράφο κα. Σοφία Κονδύλη. 

Ο Πρόεδρος της Συνελεύσεως μετά τη διαπίστωση α-
παρτίας, σύμφωνα με το άρθρο 14 του Καταστατικού μας, 
χαιρέτησε τους παρευρισκομένους στην αίθουσα και πρό-
τεινε ενός λεπτού σιγή στη μνήμη των συναδέλφων μας 
που έχουν φύγει από τη ζωή καθώς και για τους αδικοχα-
μένους 57 συνανθρώπους μας των Τεμπών, του Μάτι, της 
Μάνδρας και της Μαρφίν. 

Ακολούθως προσφώνησε τους καλεσμένους που μας 
τίμησαν με την παρουσία τους καθώς και αυτούς που δεν 
μπόρεσαν να παρευρεθούν και ζήτησε από τους παρευρι-
σκομένους καλεσμένους μας να απευθύνουν έναν σύντομο 
χαιρετισμό. Μετά δε από διαλογική συζήτηση πάνω από 
τα θέματα που ήταν στην ημερησία διάταξη ακολούθησε 

ψηφοφορία όπου όλοι οι συνάδελφοί μας που είχαν δώ-
σει το παρών τους στη Γενική μας Συνέλευση ενέκριναν 
ομόφωνα τον Απολογισμό Δράσης του Σωματείου για το 
έτος 2024, την οικονομική διαχείριση, τον προϋπολογισμό 
καθώς και τα πολιτιστικά του Σωματείου. 

Όλα έγιναν μέσα σε κλίμα συναδελφοσύνης και αδελφι-
κής αλληλεγγύης, όπως αρμόζει άλλωστε στα μέλη μας. 
Βέβαια στη σημερινή ρευστή εποχή που ζούμε και τα πάντα 
έχουν έρθει άνω-κάτω, θα παρουσιάζονται και εκφυλιστι-
κά φαινόμενα, εν μέσω πολλών κρίσεων καθώς και συνε-
χών ανατιμήσεων των ειδών πρώτης ανάγκης που είναι 
απαραίτητα για την επιβίωσή μας, τα οποία δυστυχώς δεν 
είμαστε σε θέση να τα αποφύγουμε και θα πρέπει όλοι μαζί 
ενωμένοι να προσπαθήσουμε για να τα αντιμετωπίσουμε. 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Σωματείου μας σεβόμενο 
όλους αυτούς τους συναδέλφους μας που δεν μπόρεσαν 
αλλά και αυτούς που δεν θέλησαν να παρευρεθούν και να 
παρακολουθήσουν τις εργασίες της Εκλογοαπολογιστικής 
Γενικής Συνέλευσης αποφάσισε να δημοσιεύσει από τις 

στήλες της εφημερίδας του Σωματείου «Ο ΗΛΕΚΤΡΙΚΟΣ» 
όλα τα κείμενα, όλες τις ομιλίες, όλες τις τοποθετήσεις, 
όλες τις παρατηρήσεις, όλες τις σκέψεις και τους χαιρετι-
σμούς των ομιλητών, έτσι ώστε να αποκτήσουν γνώση για 
τα πεπραγμένα του Διοικητικού Συμβουλίου τη χρονιά που 
πέρασε, καθώς και για το πρόγραμμα δράσης τη νέα χρονιά 
από το νέο Δ.Σ. που θα προκύψει από τις εκλογές που θα 
γίνουν 2 και 3 Απριλίου στα γραφεία μας στον Πειραιά.

 Αγαπητοί συνάδελφοι και συναδέλφισσες να είστε βέ-
βαιοι ότι εμείς είμαστε και θα είμαστε δίπλα σας αρωγοί 
στα όποια προβλήματα αντιμετωπίζετε, θα θέλαμε όμως 
και εσείς να αισθάνεστε το ίδιο και να είστε μαζί μας. Σας 
έχουμε ανάγκη καθώς δύναμή μας είναι η ενότητα. Φτά-
νοντας στο τέλος οι εργασίες της Γενικής Συνέλευσης, ο 
Πρόεδρος Βαγγέλης Χειμώνας αφού ευχαρίστησε όλους 
τους παρευρισκόμενους και αφού ανέγνωσε το Ψήφισμα, 
το οποίο έχει πολλούς αποδέκτες, κήρυξε τη λήξη των 
εργασιών της Γενικής Συνέλευσης.

Η Διοίκηση

ΕΚΛΟΓΟΑΠΟΛΟΓΙΣΤΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ ΣΩΜΑΤΕΙΟΥ ΚΑΙ ΜΟΥΣΕΙΟΥ
Τ Ω Ν  Ε Ρ ΓΑ Σ Ι Ω Ν  Τ Η Σ  Σ Υ Ν Ε Λ Ε Υ Σ Η Σ

βοήθεια, πίνοντας έναν καφέ μαζί σας. 
14. Τιμήσαμε την Εθνική Αντίσταση 

1941-1945 
Το Σωματείο μας και το 2024 συμμετείχε 

στις εκδηλώσεις για την Εθνική Αντίσταση 
και την ανατίναξη της γέφυρας του Γοργο-
ποτάμου, που έγιναν στις 24 Νοεμβρίου, 
όπου και καταθέσαμε στεφάνι. 

Άλλες δραστηριότητες του Σωματείου 
μας τη χρονιά που πέρασε: 
- Το Σωματείο μας συμμετείχε σε όλες τις 

αγωνιστικές κινητοποιήσεις που έγιναν 
τη χρονιά που πέρασε, μαζί με την Α.Γ.Σ.
Σ.Ε., την Γ.Σ.Ε.Ε. και την Α.Δ.Ε.Δ.Υ. Όμως 
όχι πάντα με τη συμμετοχή που θα έπρε-
πε. Εμφανής ήταν η απουσία συνταξιού-
χων και εργαζομένων. Φαίνεται ότι είναι 
σημεία των καιρών αυτή η αδιαφορία 
που επιδεικνύουμε εργαζόμενοι και συ-
νταξιούχοι. 

- Συμμετείχαμε μαζί με την Α.Γ.Σ.Σ.Ε. της 
οποίας είμαστε ιδρυτικό μέλος, σε όλες 
τις συναντήσεις που έγιναν με πολιτει-
ακούς και πολι-τικούς παράγοντες της 
χώρας μας.

- Συμμετείχαμε σε πολλές συσκέψεις με 
τα Σωματεία Εργαζομένων του 

  χώρου μας για θέματα κοινού ενδιαφέ-
ροντος.

- Συμμετείχαμε με τα Σωματεία Συνταξι-
ούχων στις Μεταφορές σε πολλές συ-
σκέψεις και παρουσίες με τους αρμό-
διους φορείς του ΟΑΣΑ και του Υπουρ-
γείου Μεταφορών για θέματα που μας 
αφορούν. 

- Είχαμε αλλεπάλληλες συναντήσεις με 
τους αρμοδίους υπαλλήλους του ΕΦΚΑ 
χωρίς όμως να μας προσέξουν και να 
σκύψουν στα θέματα που μας απασχο-
λούν και που χρειάζονται να δοθούν λύ-
σεις εκ μέρους των. Αδιαφορία γενική. 
Από το ετήσιο πρόγραμμα των Πολι-
τιστικών Εκδηλώσεων

- Εκδώσαμε το 20ό κατά σειρά ημερολό-
γιο του Σωματείου μας, το οποίο εστάλη 
ταχυδρομικώς σε όλους τους συναδέλ-
φους μας που διαμένουν εκτός Αθηνών, 
καθώς και σε όλους που έχουν ηλικία 80 
ετών και άνω και αντιμετωπίζουν προ-
βλήματα υγείας, καθώς επίσης σε όλους 
τους εργαζόμενους στις Μεταφορές και 
σε διάφορους οργανισμούς, καθώς και 
σε πολλούς φίλους του Σωματείου μας.

- Εκδώσαμε το ετήσιο αναλυτικό πρό-
γραμμα εκδρομών.

- Βελτιώσαμε την ιστοσελίδα του Σωμα-

τείου μας και έτσι έχουμε τη δυνατότητα 
να κάνουμε ανάρτηση των γεγονότων 
που συμβαίνουν και τα οποία παρέχουν 
ενημέρωση για τα μέλη μας. Επίσης έ-
χουμε τη δυνατότητα μέσω της κινητής 
τηλεφωνίας να έχουν όλοι άμεσα ενημέ-
ρωση για όποιο γεγονός συμβαίνει. 
Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι,
Και αυτή τη χρονιά που πέρασε, η Δι-

οίκηση του Σωματείου μας, προσπάθησε 
να βρίσκεται κοντά στο συνάδελφο και στα 
προβλήματά του. Όμως, όπως συμβαίνει 
στη ζωή, δεν έχουμε μόνο επιτυχίες, έχου-
με και αστοχίες και αποτυχίες και για τις 

όποιες δικές μας αστοχίες που είχαμε τη 
χρονιά που πέρασε, ζητάμε να μας κρίνετε 
με επιείκεια γιατί μπορεί να μην κάναμε ό-
λα όσα σας είχαμε υποσχεθεί, όχι γιατί δεν 
θέλαμε, αλλά γιατί δεν μπορέσαμε, καθώς 
αστάθμητοι παράγοντες δεν μας το επέτρε-
ψαν και γι’ αυτό ταπεινά σας ζητάμε συγνώ-
μη. Όμως για ένα να είστε βέβαιοι, ότι δεν 
αδρανήσαμε – προσπαθήσαμε.

Αγαπητοί Συνάδελφοι, και τη χρονιά που 
πέρασε, η απερχόμενη Διοίκηση του Σω-
ματείου προσπάθησε να μείνει μακριά από 
κομματικές, πολιτικές και παραταξιακές 
σκοπιμότητες και κατευθύνσεις. Για εμάς 

προέχει ο συνάδελφος και γι’ αυτόν προ-
σπαθήσαμε μακριά από πολιτικές και κόμ-
ματα. Φυσικό είναι να διατηρεί ο καθένας 
μας τις όποιες πολιτικές του πεποιθήσεις 
και πιστεύω, αλλά έξω από τις πόρτες του 
Σωματείου μας, καθώς υπάρχουν χώροι 
όπου ο καθένας μας μπορεί να εκφράζει 
τις όποιες πολιτικές του πεποιθήσεις και τα 
πιστεύω του. 

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι,
Με άλλα λόγια, αυτός είναι ο Απολογι-

σμός Δράσης του Σωματείου μας,  για τη 
χρονιά που πέρασε και που αποτυπώνει τα 
κυριότερα από τα πεπραγμένα της Διοίκη-
σης και ζητάμε να τα κρίνετε με υπευθυνό-
τητα και αντικειμενικότητα. 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Σωματεί-
ου μας και τη χρονιά που πέρασε, συνέ-
χισε απτόητο να πορεύεται στο μονοπάτι 
των διεκδικήσεων, χωρίς παρεκκλίσεις και 
εκπτώσεις. Συνεχίσαμε αταλάντευτοι τον 
αγώνα μας, τόσο στις δικαστικές αίθουσες, 
όσο και στα κυβερνητικά γραφεία για τον 
επανυπολογισμό των συντάξεών μας και 
την επιστροφή των αναδρομικών χρημά-
των που παρανόμως μας είχαν παρακρα-
τηθεί με τους μνημονιακούς νόμους, τους 
οποίους όλες οι κυβερνήσεις είχαν ψηφί-
σει, καθώς και την απαλλαγή των 86 συνα-
δέλφων μας από την απόδοση που ζητά η 
εταιρεία μετά από 14 χρόνια της αποζημίω-
σης που πήραν το 2011. Ο αγώνας μας όλη 
τη χρονιά ήταν έντιμος και είναι δέσμευση 
εκ μέρους μας ότι έτσι θα συνεχίσουμε όσο 
υπάρχουν προβλήματα που θα πρέπει να 
επιλύσουμε.

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι,
Με κάθε ειλικρίνεια, καθώς σας βλέπω 

σήμερα εδώ μπροστά μου, σας λέω ότι και 
αυτή τη χρονιά που πέρασε, η Διοίκηση του 
Σωματείου μας ήταν κοντά σας και προσπά-
θησε για ό,τι καλύτερο μπορούσε. Τώρα 
ήρθε η δική σας ώρα που είναι να βάλετε το 
χέρι στην καρδιά σας και να υπερψηφίσετε 
τα πεπραγμένα της απερχόμενης Διοίκησης 
για το έτος 2024.

Σας ευχαριστώ που με ακούσατε και θα 
περιμένουμε στις προσεχείς εκλογές που 
θα γίνουν 2 και 3 Απριλίου, θα πρέπει να 
έχουμε ομαδική συμμετοχή και να εκλέ-
ξουμε για να μας εκπροσωπήσουν στο Δι-
οικητικό Συμβούλιο αυτούς που εμείς θα 
κρίνουμε ότι και μπορούν και θέλουν να 
προσφέρουν για το Σωματείο και τους συ-
νταξιούχους

Διοικητικού Συμβουλίου για το έτος 2024

Καλημέρα και από μένα. Χαιρετίζω τη Γενική Συ-
νέλευση των Συνταξιούχων του ΗΣΑΠ. Όπως είπε 
και ο Πρόεδρος της ΑΓΣΣΕ, τα προβλήματα που 
αντιμετωπίζουμε σαν συνταξιούχοι είναι κοινά. Σ’ 
αυτό δεν έχει κανένας καμία αμφιβολία, αντιμε-
τωπίζουμε στην καθημερινότητά μας το ότι δεν 
μας φτάνει η σύνταξη μέχρι τις 15 του μήνα, για να 
πληρώσουμε τις υποχρεώσεις μας. 

Χαιρετίζω την κοινή προσπάθεια που θα γίνει 
από το Σωματείο σας και το Μουσείο Ηλεκτρικών 
Σιδηροδρόμων, είναι μια πάρα πολύ καλή προσπά-
θεια και εύχομαι αυτό να συνεχίσει, ώστε να έχουμε έναν κοινό αγώνα, είμα-
στε στην ίδια εταιρεία που λέγεται ΣΤΑ.ΣΥ. και να μπορέσουμε να κάνουμε ένα 
Σωματείο που να τα συμπεριλαμβάνει όλα. Δεν έχουμε να χωρίσουμε τίποτα 
και όπως είπε και ο Πρόεδρος της ΑΓΣΣΕ, η δύναμή μας είναι εν τη ενώσει.

Δεν έχω να πω τίποτε άλλο, εύχομαι καλές διεργασίες. Σας ευχαριστώ 
πολύ!

Χαιρετισμός από τον πρόεδρο του Σωματείου 
Συνταξιούχων ΣΤΑ.ΣΥ Αθανάσιο Μάστακα

Συνάδελφοι, χαιρετίζω κι εγώ τη Γενική σας 
Συνέλευση και εύχομαι να έχει καλή επιτυχία η 
συμπόρευση του Σωματείου Συνταξιούχων με το 
Μουσείο. Εύχομαι καλές εκλογικές διαδικασίες και 
καλές διεργασίες στη Γενική σας Συνέλευση.

Είστε πρωτοπόροι και πολλές φορές οδηγοί για 
μας τους νεότερους και για το Σωματείο Εργαζο-
μένων ΣΤΑ.ΣΥ. Ευχόμαστε ό,τι καλύτερο και όσο 
μπορούμε, θα είμαστε σε συμπόρευση μαζί σας.

Να είστε καλά, καλές διεργασίες στη Γενική σας 
Συνέλευση.

Χαιρετισμός από τον Γ.Γ. του Σωματείου 
Εργαζομένων ΣΤΑ.ΣΥ. Παναγιώτη Στασινόπουλο
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Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι, Φί-
λες και Φίλοι,

Αξιωθήκαμε να είμαστε και πάλι 
κοντά σας σήμερα στην Εκλογοαπο-
λογιστική μας Συνέλευση του Σωμα-
τείου μας μετά από τρία ακόμα χρόνια 
που είμαστε στο τιμόνι του Σωματείου 
μας.

Είναι μία Γενική Συνέλευση που γί-
νεται σε μία εποχή δύσκολη από πολ-
λές απόψεις για εμάς τους απόμαχους 
της εργασίας και όχι μόνο. Εύχομαι 
από αυτό το βήμα οι προτάσεις που θα 
γίνουν και οι αποφάσεις που θα παρ-
θούν να είναι ουσιαστικές και να συ-
νεισφέρουν σε μία ανοδική και γόνιμη 
πορεία του Σωματείου μας, αλλά και 
να στείλουμε το μήνυμα του αγώνα 
και της αποφασιστικότητας όλων μας, 
ότι θα υπερασπιστούμε τα δίκαια αιτή-
ματά μας που απορρέουν από το Σύ-
νταγμα και τους νόμους του κράτους. 

Η Διοίκηση του Σωματείου μας και 
τη χρονιά που πέρασε λειτούργησε 
έξω από τις όποιες κομματικές, πο-
λιτικές, παραταξιακές σκοπιμότητες 
και κατευθύνσεις, γιατί για εμάς όλοι 
οι συνάδελφοι και όλες οι συναδέλ-
φισσες έχουν την ίδια θέση στην καρ-
διά μας. Φυσικό είναι να διατηρεί ο 
καθένας μας τις όποιες πολιτικές του 
θέσεις και εκτιμήσεις, αλλά έξω από 
τους χώρους του Σωματείου καθώς 
στα γραφεία του Σωματείου δεν έχουν 
θέση οι πολιτικές και κομματικές συ-
ζητήσεις.

Αγαπητοί συνάδελφοι, θεμιτό είναι 
να έχουμε όλοι βλέψεις για ψηλά, προ-
σοχή όμως δεν πρέπει να επιδιώκου-
με μόνο την προσωπική μας προβολή 
και εξέλιξη εις βάρος του συνόλου και 
της ενότητας των μελών του Σωμα-
τείου μας. Αν έχετε προσέξει μπαίνο-
ντας στα γραφεία του Σωματείου μας 
υπάρχει μία γραφή που λέει «Δύναμή 
μας η ενότητα» και αυτή την ενότητα 
καλούμεθα να φυλάξουμε ως κόρη 
οφθαλμού. Έτσι εγκαλούμεθα όλοι να 
αφήσουμε στην άκρη τα προσωπικά 
μας θέλω και να εργαστούμε όλοι για 
την ενότητα του Σωματείου μας.

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι, πριν 
από τρία χρόνια από το βήμα αυτό 
στην Εκλογοαπολογιστική Γενική μας 
Συνέλευση που είχε γίνει στον ίδιο 
χώρο σας υποσχέθηκα ότι θα παλέ-
ψουμε με όλες μας τις δυνάμεις προ-
κειμένου να σταματήσουμε τη λαίλα-
πα των μνημονίων και την οικονομική 
εξαθλίωση των συναδέλφων μας στην 
οποία μας είχαν οδηγήσει οι ανίκανοι 
κυβερνώντες αυτού του τόπου με τις 
υποδείξεις της ΤΡΟΪΚΑ και του Δ.Ν.Τ. 
Προσπαθήσαμε όλη αυτή την τριετία. 
Καταβάλαμε μεγάλες προσπάθειες για 
να βρισκόμαστε κοντά σας και κοντά 
στα προβλήματά σας και νομίζω ότι 
σήμερα είμαστε στην ευχάριστη θέση 
να σας κοιτάξουμε στα μάτια και να 
σας πούμε ότι με τον επανυπολογι-
σμό των συντάξεών μας που έγιναν 
το 2023 και τα αναδρομικά ποσά που 
πήραμε το 2024 πήραμε μία βαθειά α-
ναπνοή. Όμως για ό,τι δεν μπορέσαμε 
να κάνουμε ταπεινά σας ζητούμε συ-
γνώμη. Θεωρούμε δεδομένο ότι στο 

διάστημα των τριών ετών κάποιους 
μπορεί να πικράναμε και κάποιους να 
μην τους εξυπηρετήσαμε. Έχουμε ό-
μως το θάρρος της γνώμης μας και να 
σας πούμε ότι δεν το κάναμε γιατί δεν 
θέλαμε, αλλά γιατί δεν μπορέσαμε να 
τους εξυπηρετήσουμε. 

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι, Φί-
λες και Φίλοι, επειδή αισθάνομαι την 
κούρασή σας κι επειδή εδώ δεν ήρ-
θαμε να προβάλλουμε τα «εγώ» μας, 
θα αναφερθώ μόνο σε λίγα πράγματα. 

Για τις αποζημιώσεις είπαμε ότι βρι-
σκόμαστε σε μια θετική πορεία, εκτός 
εάν στραβώσει κάτι, που δεν το νο-
μίζω. 

Έχουμε ένα θέμα για τον επανυπο-
λογισμό των συντάξεων των συνα-
δέλφων που έφυγαν από τη ζωή. Δυ-
στυχώς, ο ΕΦΚΑ είναι απρόσωπος και 
μακρινός. Εμείς θα προσπαθήσουμε.

Έχουμε το θέμα που αφορά την 
προσωπική διαφορά. Τι είναι προσω-
πική διαφορά; Η προσωπική διαφορά 
του καθενός από εμάς στηρίζεται στον 
νόμο 4387/2016 (Νόμος Κατρούγκα-
λου), που έπρεπε να φανεί με τον ε-
πανυπολογισμό των συντάξεών μας 
από 1/1/2019 και τότε, εάν το ποσό 
που χορηγούσε το Ταμείο ήταν με-
γαλύτερο ή μικρότερο από αυτό που 
προκύπτει από τον υπολογισμό, αυτό 
αποτελεί την προσωπική διαφορά του 

κάθε συνταξιούχου, που μπορεί να 
είναι θετική ή αρνητική.

Εάν η προσωπική διαφορά είναι θε-
τική, εξακολουθεί να καταβάλ-λεται 
από τον κάθε συνταξιούχο μέχρι την 
οριστική εξάλειψή της και τον συμ-
ψηφισμό της με μελλοντικές αυξήσεις 
των συντάξεων. 

Εάν είναι αρνητική, δηλαδή το πο-
σό της σύνταξης με το νέο καθεστώς 
που προέκυψε, είναι υψηλότερο σε 
σχέση με εκείνο που έχει υπολογι-
στεί με βάση τον νόμο 4387/2016 από 
1/1/2019, προσαυξάνεται το ποσό της 
καταβαλλόμενης σύνταξης σταδιακά 
μέχρι 31/1/2023. 

Για να έχετε σαφή εικόνα, θα πρέ-
πει να εκτυπώσετε ένα μηνιαίο εκκα-
θαριστικό της κύριας σύνταξης του 
Ιανουαρίου 2023 και εάν στη στήλη 
«προσωπική διαφορά» δεν υπάρχει 
πρόσημο, τότε χρωστάτε. Εάν υπάρ-
χει το «πλην» τότε σας οφείλουν.

 Για τον καθορισμό της προσω-
πικής διαφοράς συγκρίνεται το κα-
θαρό προ φόρου ποσό σύνταξης με 
βάση το προγενέστερο νομοθετικό 
πλαίσιο (πριν την ψήφιση του νόμου 
Κατρούγκαλου 4387/2016), δηλαδή 
το ακαθάριστο ποσό σύνταξης αφαι-
ρουμένων των κρατήσεων για την Ει-
σφορά Αλληλεγγύης Συντάξεων της 
εισφοράς του άρθρου 44 του νόμου 
3986/2011, της εισφοράς του άρθρου 
2 του νόμου 4024/2011, του άρθρου 6 
του νόμου 4051/2012 της Υπουργικής 
Απόφασης 476/2012 και του νόμου 
4093/2012, καθώς και της εισφοράς 
για την υγειονομική περί-θαλψη, ό-
πως αυτή υπολογίζεται με τις ρυθμί-
σεις του νόμου 4387/2016. 

Επειδή όμως στο Ταμείο Συντάξε-
ων Προσωπικού ΗΣΑΠ ο επανυπολο-
γισμός των συντάξεών μας δεν είχε 
υλοποιηθεί μέχρι τον Μάιο του 2023, 
δόθηκε ολόκληρο το ποσό της αύξη-
σης που είχε αποφασίσει η πολιτεία σε 
όλους τους συνταξιούχους μας, ενώ 
στα άλλα ασφαλιστικά Ταμεία που εί-
χε ολοκληρωθεί ο επανυπολογισμός 
των συντάξεων με βάση τον νόμο 
4387/2016, στους συνταξιούχους που 
είχαν θετική προσωπική διαφορά δεν 
δόθηκε αύξηση παρά μόνο το επίδομα 
των 200 € ή 300 € μετά την Υπουργική 
Απόφαση, καθώς και η ανάλογη μείω-
ση της προσωπικής διαφοράς.

Όταν όμως ολοκληρώθηκε ο επα-
νυπολογισμός των συντάξεών μας 
τον Απρίλιο του 2023, η αύξηση που 
δόθηκε τον Δεκέμβριο του 2022 για 
τις συντάξεις του Ιανουαρίου 2023 και 
ήταν στο ύψος του 7,75%, δόθηκε σε 
όλους, χωρίς οι αρμόδιοι υπάλληλοι 
του e-EFKA να λάβουν υπ’ όψιν τους 
την προσωπική διαφορά, θετική ή αρ-
νητική. Όταν όμως αντιλήφθη-καν το 
λάθος που είχαν διαπράξει οι αδιάφο-
ροι υπάλληλοι αποφάσισαν να κρα-
τήσουν από τους συναδέλφους μας 
που είχαν θετική προσωπική διαφορά 
τα ποσά της αύξησης της σύνταξης 
που είχαν πάρει και τα παρακρατούν 
μέχρι εξόφλησης. Για το λόγο αυτό 
κάθε μέρα έχουμε εδώ ειδικά πολ-
λούς μικροσυνταξιούχους, οι οποίοι 
διαμαρτύρονται και είναι λογικό βέ-
βαια, γιατί όταν παίρνεις 700,00 € και 
σου κόβουν 200,00 €, τα 500,00 € δεν 
φτάνουν για να ζήσει κάποιος ούτε για 
δέκα μέρες. 

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Σω-
ματείου μας, γνωρίζει το πρόβλημα 
αυτό που προέκυψε από την πρώτη 
στιγμή και είχαμε ενημερώσει σχετι-
κά τους αρμοδίους φορείς, χωρίς α-
σφαλώς να υπάρχει ανταπόκριση για 
συνεργασία εκ μέρους τους. Όποιος 
συνάδελφος αντιμετωπίζει ακόμα 
προσωρινή μείωση της συντάξεώς 
του, παρακαλείται να επικοινωνήσει 
μαζί μας για να τον ενημερώσουμε 
σχετικά με το πρόβλημά του. 

Σε λίγο θα έρθει η ημέρα που θα κά-
νουμε τις φορολογικές μας δηλώσεις 
για τα εισοδήματα του 2024. Για τα α-
ναδρομικά που πήραμε στις 29 Φε-
βρουαρίου 2024 εάν περιλαμβάνονται 
και αυτά, θα πρέπει τότε να κάνουμε 
τροποποιητικές δηλώσεις και έχουμε 

Ο Πρόεδρός 
μας 

Ευθύμιος 
Ρουσιάς

Ομιλία του Προέδρου του Σωματείου Ευθύμιου Ρουσιά

Καλή σας μέρα, σας καλωσορίζουμε για μια ακό-
μα φορά και χαιρόμαστε που είστε κοντά μας, για 
να κάνουμε τη Γενική μας Συνέλευση, που όπως 
είπε και ο Πρόεδρος, είναι η πρώτη φορά που γί-
νεται μαζί και για το Μουσείο και για το Σωματείο. 

 Πριν ξεκινήσουμε, επειδή -δυστυχώς- κάποιοι 
από τους αγαπητούς μας συναδέλφους, αποχώρη-
σαν απ’ αυτό τον κόσμο, να τηρήσουμε 1’ σιγή στη 
μνήμη τους. 

Αιωνία τους η μνήμη! Να τους θυμόμαστε.
ΜΕΛΟΣ : Πρόεδρε, αν μου επιτρέπεις, να τηρή-

σουμε και 1’ λεπτού σιγή για τα θύματα των Τεμπών και για τον συνάδελφο 
Πέτρο Γιάμαλη.

Δυστυχώς, ακόμα εκκρεμούν οι διαδικασίες ώστε να βρεθεί ο υπεύθυνος 
για το δυστύχημα που συνέβη στο συνάδελφό μας. Θα ήθελα να τηρήσουμε 
λοιπόν, 1’ λεπτού σιγή για τη μνήμη του συναδέλφου Πέτρου Γιάμαλη, καθώς 
και για τα θύματα των Τεμπών, για τα θύματα στο Μάτι και όσα όλα θύματα 
έχουν χαθεί άδικα. 

(ΤΗΡΕΙΤΑΙ  1’  ΣΙΓΗ ΣΤΗ ΜΝΗΜΗ ΤΟΥ ΕΚΛΙΠΟΝΤΟΣ  ΣΥΝΑΔΕΛΦΟΥ ΠΕΤΡΟΥ 
ΓΙΑΜΑΛΗ ΚΑΘΩΣ ΚΑΙ ΤΩΝ ΘΥΜΑΤΩΝ ΣΤΑ ΤΕΜΠΗ, ΣΤΟ ΜΑΤΙ  Κ.ΛΠ.)

Αιωνία τους η μνήμη! Και να δικαιωθούν κάποτε όλοι αυτοί οι άνθρωποι, 
γιατί το αξίζουν. 

Συνάδελφοι και συναδέλφισσες, τη σημερινή μας Γενική Συνέλευση τιμούν 
με την παρουσία τους:

• Ο κ. Γεώργιος Κουτσιμπογεώργος, Πρόεδρος ΑΓΣΣΕ.
• Ο κ. Βασίλης Βασιλόπουλος, συνεργάτης Νομικός Σύμβουλος του Σωμα-

τείου μας.
• Η κα Μαίρη Κατοίκου, δικηγόρος του Σωματείου μας.
• Ο κ. Νίκος Θεοδωράκης, συνεργάτης – δημοσιογράφος.
• Ο κ. Γιώργος Γαβρίλης, γνωστός και μη εξαιρετέος, συνάδελφός μας. 
• Ο κ.Αθανάσιος Μάστακας, Πρόεδρος του Σωματείου Συνταξιούχων ΣΤΑ.

ΣΥ.
• Ο κ. Παναγιώτης Στασινόπουλος, Γενικός Γραμματέας του Σωματείου 

Εργαζομένων ΣΤΑ.ΣΥ.
Αναμένεται και ο κ. Θ. Ταταράκης, ο οποίος επικοινώνησε και μας στέλνει 

τους χαιρετισμούς του και εύχεται καλή ευόδωση στις εργασίες της Γενικής 
μας Συνέλευσης. 

Πριν μπούμε στα θέματα της ημερήσιας διάταξης, οι αξιότιμοι καλεσμένοι 
μας, θα πάρουν το λόγο για να απευθύνουν έναν σύντομο χαιρετισμό στη 
Γενική μας Συνέλευση. 

Χαιρετισμός προέδρου Γενικής Συνέλευσης
Ευάγγελου Χειμώνα
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το δικαίωμα αυτό όταν ανακοινωθεί 
ότι άνοιξε το σύστημα για τις τροπο-
ποιητικές δηλώσεις. Όταν ανακοινω-
θεί λοιπόν, ότι άνοιξε η προθεσμία για 
τις δηλώσεις, θα μπείτε στο σύστημα 
ή μπορείτε να μας πάρετε τηλέφωνο ή 
να έρθετε από το γραφείο, με τα στοι-
χεία σας και να το βρούμε. Γι’ αυτό 
είμαστε κάθε μέρα εδώ, για να έχουμε 
και καμιά δουλειά να κάνουμε. 

Είναι γεγονός ότι ο ΕΦΚΑ και ειδικά 
ορισμένοι από τους υπαλλήλους, μας 
βλέπουν από μακριά. Μας εκπλήττει 
και μας προβληματίζει η τόση μεγάλη 
δυσπιστία των αρμοδίων οργάνων της 
Πολιτείας προς τους απόμαχους της 
εργασίας.

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι, το 
2025 θα πρέπει να είναι η χρονιά των 
συνταξιούχων και για να γίνει όμως 
αυτό, θα πρέπει δυναμικά και ενωμέ-
νοι να απαιτήσουμε από την πολιτεία 
να μας δώσει αυτά που μας οφείλει. Το 
οφείλουμε να το κάνουμε αυτό για τα 
παιδιά μας και για τις οικογένειές μας, 
για να μην κατηγορηθούμε ότι πέσαμε 
αμαχητί. Θα πρέπει να αντιληφθούμε 
όλοι ότι δεν υπάρχουν άλλα περιθώ-
ρια εφησυχασμού και αδράνειας. Επι-
βάλλεται να βγούμε από τη ναφθαλίνη 
που μας έχει τοποθετήσει η πολιτεία, 
να ενεργοποιηθούμε, να δράσουμε 
και να αφήσουμε την αντίσταση του 
καναπέ που κάναμε μέχρι χθες και για 
όλους αυτούς τους λόγους, άλλοι πιο 
λίγο και άλλοι πιο πολύ.

Είμαστε υπόλογοι και κρινόμενοι 
για ό,τι πράξαμε. Είμαστε κρινόμενοι 
γιατί άλλοι από εμάς αδιαφόρησαν, άλ-
λοι δείλιασαν και άλλοι εμποδίστηκαν 
στο να κάνουν αυτό που έπρεπε. Έτσι 
όλοι μας λίγο-πολύ φταίμε που δεν 
υπηρετήσαμε τον συνάδελφο, όπως 
οφείλαμε να κάνουμε. Όλοι μας τούτη 
τη δύσκολη πράγματι ώρα, νιώθου-
με έντονα τον έλεγχο της συνείδησής 
μας και καλά κάνουμε γιατί έτσι ίσως 
γίνουμε καλύτεροι. Καλή είναι η κρι-
τική, αλλά δεν νομιμοποιείται κανείς 
να κρίνει τους άλλους πριν κάνει την 
αυτοκριτική του για τα δικά του έργα.

Είναι γεγονός ότι υπάρχουν κάποιοι 
που καραδοκούν για να μας κατηγο-
ρήσουν και να μας διαβάλλουν στα 
μάτια σας, τους προτρέπω να επιχει-
ρήσουν εάν διαθέτουν τα επιχειρή-
ματα, να μας διαβάλλουν. Αυτοί είναι 
οι ευκαιριακοί θιασώτες ενός άλλου 
τύπου συνδικαλισμού και οι οποίοι 
προσπαθούν να εκμεταλλευτούν την 
κρίση που διέρχεται σήμερα το συνδι-
καλιστικό κίνημα της χώρας μας. 

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι, μέ-
σα από αυτή την αίθουσα θα φύγουμε 
όλοι μαζί ενωμένοι με μία λέξη στο 
στόμα μας ΑΠΑΙΤΗΣΗ.
1. Απαίτηση για την κατάργηση της 

προσωπικής διαφορά και την εν-
σωμάτωσή της στη βασική σύντα-
ξη.

2. Απαίτηση για την κατάργηση της 
Εισφοράς Αλληλεγγύης Συνταξι-
ούχων.

3. Απαίτηση για τη χορήγηση των α-
ναδρομικών της περιόδου Ιούνιος 
2015 – Μάιος 2016 για την επι-

κουρική σύνταξη και τα Δώρα σε 
όλους τους συνταξιούχους, είτε 
συμμετείχαν είτε όχι στις αγωγές.

4. Απαίτηση για την ολοκλήρωση ά-
μεσα των εκκρεμοτήτων που υ-
πάρχουν ακόμη από τον επανυπο-
λογισμό των συντάξεών μας.

5. Απαίτηση για αναβάθμιση της Υ-
γείας.

6. Απαίτηση για την κατάργηση της 
εισφοράς υγείας 6% στις επικουρι-
κές συντάξεις και μείωση στο 3% 
της κύριας σύνταξης.

7. Απαίτηση να μειωθεί η συμμετοχή 
μας στα φάρμακα.

8. Απαίτηση να λυθεί άμεσα το θέ-
μα της δεύτερης σύνταξης για τις 
χήρες.

9. Απαίτηση για την επαναφορά του 
ΕΚΑΣ και την παροχή δωρεάν 
φαρμάκων στους χαμηλοσυνταξι-
ούχους.

10. Απαίτηση για άμεση λήψη απο-
τελεσματικών μέτρων για την α-
ντιμετώπιση της ανεξέλεγκτης 
ακρίβειας και τις καθημερινές αυ-
ξήσεις των τιμών στα τρόφιμα και 
στα είδη πρώτης ανάγκης.

11. Απαίτηση για την τιμαριθμοποίη-
ση της φορολογικής κλίμακας.

12. Απαίτηση για την απαλλαγή των 
86 συναδέλφων μας που συνταξιο-
δοτήθηκαν τους 8 πρώτους μήνες 
του 2011 και η Εταιρεία μετά από 4 
χρόνια τους ζητά να επιστρέψουν 
το μεγαλύτερο μέρος της αποζημί-
ωσης που νόμιμα είχαν πάρει.

13. Απαίτηση για τον άμεσο επανυ-
πολογισμό των συντάξεων στους 
συναδέλφους για τους οποίους 
έχουν παρατηρηθεί λάθη και πα-
ραλήψεις καθώς και των συναδέλ-
φων μας που έχουν φύγει από τη 
ζωή από 1-1-2019 μέχρι τον Απρί-

λιο του 2023 που έγινε ο επανυ-
πολογισμός για να αποδοθούν τα 
αναδρομικά στις χήρες και στους 
δικαιούχους.

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι, ε-
μείς παρακολουθούμε από κοντά τα 
όποια προβλήματα παρουσιάζονται 
σε καθημερινή βάση, είτε αφορούν 
το σύνολο των συναδέλφων μας, εί-
τε είναι ατομικά και σας δίνουμε τη 
διαβεβαίωση ότι θα είμαστε κοντά 
σας οποιαδήποτε ώρα και μέρα και 
για ό,τι μας χρειαστείτε. Δώστε μας ό-
μως και εσείς τη δύναμη για να έχου-
με τη δυνατότητα να είμαστε αρωγοί 
και συμπαραστάτες στα αιτήματά σας. 
Ελάτε κοντά μας, πάρ’ τε μέρος στις 
εκλογές για την ανάδειξη της νέας Δι-
οίκησης του Σωματείου. Αξιολογήστε 
και ψηφίστε αυτούς που εσείς κρίνετε 
ότι μπορούν επάξια να σας εκπροσω-
πήσουν. Δηλώστε υποψηφιότητα για 
να δυναμώσετε κι άλλο το Σωματείο 
μας. Η απάθεια βλάπτει, η ενέργεια 
ωφελεί. Δώστε δυναμικό παρόν στις 
εκλογές που θα γίνουν 2 και 3 Απρι-
λίου 2025 στα γραφεία του Σωματείου 
μας στον Πειραιά. 

Αγαπητοί φίλοι, θα ήταν παράλει-
ψη προτού κατέβω από το βήμα να 
μην έλεγα ένα μεγάλο «ευχαριστώ» 
στους εκατοντάδες των συναδέλφων 
μας που έμπρακτα αποδεικνύουν την 
αγάπη τους για το Σωματείο μας με τη 
μεγάλη ή τη μικρή τους οικονομική 
βοήθεια που πρόσφεραν όλο το χρό-
νο, αλλά ειδικά τους δύο πρώτους 
μήνες, όπως θα δείτε στο τεύχος 177 
της εφημερίδας μας. Τους ευχαριστώ 
από τα βάθη της καρδιάς μου για ό,τι 
κάνουν για το Σωματείο μας. Το Σω-
ματείο είναι ιδέα και ανήκει σε όλους 
μας.

Τελειώνοντας, απευθύνω προς 
όλες και όλους που σήμερα βρίσκο-
νται στην αίθουσα αυτή, καθώς και 
σε αυτούς που για διάφορους λόγους 
απουσιάζουν, μία θερμή παράκληση 
και μία ευχή: Να πρυτανεύει η αγάπη, 
η συναδελφοσύνη και η αλληλεγγύη 
μεταξύ μας για να μπορέσουμε τις 
δύσκολες μέρες που περνάμε και τις 
δυσκολότερες που έρχονται, να πο-
ρευτούμε όλοι μαζί ενωμένοι όπως 
αρμόζει στην ιστορία του Σωματείου 
μας.

   Σας ευχαριστώ που με ακούσατε 
και σας περιμένω να συναντηθούμε 
και πάλι στις 2 και 3 Απριλίου για να 
εκλέξουμε αυτούς που θέλουμε να 
μας εκπροσωπήσουν τα επόμενα τρία 
χρόνια. 

Ήθελα και άλλα πολλά να πω, αλ-
λά σταματάω εδώ, για να έχουν τον 
χρόνο να μιλήσουν και οι άλλοι συ-
νάδελφοι. Εγώ δεν θέλω κάνω άλλη 
«καριέρα» εδώ, όμως θα είμαι δίπλα 
σας για ό,τι με χρειαστείτε. Σας αγαπώ 
και σας σέβομαι.

Σ Τ Ι Σ  1 2  Α Π Ρ Ι Λ Ι Ο Υ  2 0 2 5

στη Γενική Συνέλευση του Σωματείου Συνταξιούχων ΗΣΑΠ

Καλημέρα σας. Συνάντηση με συναδέλφους μιας 
ολόκληρης διαδρομής! Πρώτο συναίσθημα: συγκί-
νηση. Ευκαιρία να βρεθείς με ανθρώπους που έχεις 
να συναντηθείς καιρό. Ευκαιρία να αναζωογονή-
σεις αυτή τη σχέση και ευκαιρία για να δώσουμε 
συνέχεια σε αυτά τα δύο εξαιρετικά Σωματεία.

Όσο μεγαλώνουν οι άνθρωποι, σκέπτονται ακό-
μα πιο σοφά και ο συνάδελφος Φωτόπουλος με το 
συνάδελφο Θύμιο Ρουσιά, έκαναν τα αυτονόητα: 
Ενοποίησαν αυτές τις δύο εξαιρετικές δομές που έ-
χουμε στο χώρο μας. Για τη μία έχω μιλήσει πολλές 

φορές, για το Μουσείο εννοώ και ετοιμάζω το προσωνύμιο του συναδέλφου 
Φωτόπουλου, γιατί έχει μια ιδιοτυπία. Εδώ δεν έχουμε τις περιπτώσεις εκεί-
νες, που εγώ βάζω την ιδέα, εσύ αναλαμβάνεις να την υλοποιήσεις και εσύ 
αναλαμβάνεις να είσαι ο φορέας διαχείρισής του. Εδώ έχουμε όλο το σχέδιο, 
δηλαδή η σύλληψη, η ιδέα, η υλοποίηση και ο φορέας διαχείρισης, να είναι το 
ίδιο πρόσωπο.

Αυτό σημαίνει επιλογή, σημαίνει αγάπη, σημαίνει μεράκι, κατάθεση ψυ-
χής και ζωής. Και αυτό αναλογεί στο συνάδελφο Μανώλη Φωτόπουλο! Και 
αναλαμβάνουμε την ευθύνη οι πολύ νεότεροι από το συνάδελφο Μανώλη, να 
δώσουμε συνέχεια σ’ αυτή τη συλλογική προσπάθεια.

Το ίδιο συμβαίνει και με το Σωματείο. Ο συνάδελφος ο Θύμιος και όλοι οι 
συνάδελφοι του Διοικητικού Συμβουλίου έκαναν μια εξαιρετική δουλειά το 
χρόνο που πέρασε και δεν θα πρέπει να αποστρατευθεί κανένας. Να κρατηθεί 
η ομάδα, γιατί δεν την αλλάζεις όταν πάει καλά, όταν δεν πάει καλά τότε προ-
φανώς σκέπτεσαι και αντικαταστάσεις και αλλαγές. Εδώ δεν χρειαζόμαστε για 
την ώρα αντικαταστάσεις, παρά μόνο ενίσχυση. 

Εγώ παίρνω την ευθύνη μου, έρχομαι όσες φορές μπορώ, γιατί έχω πά-
ρα πολλές υποχρεώσεις –δυστυχώς- αλλά όταν έρχομαι, γινόμαστε παιδιά. 
Πειραζόμαστε μεταξύ μας, αυτοσαρκαζόμαστε και να! ένας όμορφος χώρος 
για να περάσω το συνάδελφο Ζαχαρή, που έχει πάρει πάνω από 18 κιλά τους 
τελευταίους μήνες.

Να είστε καλά λοιπόν, εύχομαι καλή δουλειά, καλή συνέχεια σε όλους και 
να έχουμε την υγειά μας!

Χαιρετισμός από τον συνάδελφο Γιώργο Γαβρίλη
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Φίλες και φίλοι συνάδελφοι, χαιρε-
τίζω τη σημερινή Εκλογοαπολογιστική 
μας Συνέλευση η οποία για πρώτη φορά 
είναι κοινή με του Μουσείου και αυτό 
είναι το σωστό διότι Σωματείο και Μου-
σείο είναι αλληλένδετα μεταξύ τους. 
Απευθύνονται, λογοδοτούν και εκλέ-
γονται από όλους τους συνταξιούχους 
στον ΗΣΑΠ. Μέχρι τώρα η Διοίκηση του 
Μουσείου εκλεγόταν μόνο από τους 
Εταίρους και όχι από τον σύνολο των 
συνταξιούχων.

Με τη σημερινή μας συνέλευση ολο-
κληρώνεται ακόμα μία θητεία, η οποία 
πρέπει να πω ότι ήταν ιδιαίτερα δύσκο-
λη και απαιτητική. Αντιμετωπίσαμε πά-
ρα πολλά προβλήματα όπου προσπα-
θήσαμε να τα διαχειριστούμε με τον κα-
λύτερο τρόπο, σε άλλα με πολύ μεγάλη 
επιτυχία, ορισμένα μπορεί να μην τα ο-
λοκληρώσαμε αλλά έχουμε δημιουργή-
σει και δρομολογήσει τις προϋποθέσεις 
και πιστεύω πως είμαστε πολύ κοντά 
για την οριστική τους λύση..

Το Σωματείο Συνταξιούχων και αυ-
τή την περίοδο αγωνίστηκε δυναμικά 
και μεθοδικά προς κάθε κατεύθυνση. 
Ακούσαμε στον Απολογισμό που μας 
διάβασε ο Γεν. Γραμματέας, να μην τα 
επαναλάβω, θέλω όμως να καταθέσω 
ότι όλοι μας προσπαθήσαμε και δώσαμε 
τον καλύτερό μας εαυτό αφιερώνοντας, 
άλλος περισσότερο άλλος λιγότερο χρό-
νο με καθημερινή ή σχεδόν καθημερινή 
παρουσία. Θέλω να τονίσω ότι δώσαμε 
ιδιαίτερη έμφαση στο πολιτιστικό τομέα 
και στις διάφορες κοινωνικές εκδηλώ-
σεις συνεχίσαμε παρά τις αυξημένες 
οικονομικές  απαιτήσεις και εφέτος 

την Πρωτοχρονιάτικη εκδήλωση διό-
τι πιστεύουμε ότι δεν μπορεί μετά από 
τόσα χρόνια δουλειάς που συνυπάρξα-
με και ζήσαμε τόσες όμορφες στιγμές 
ως εργαζόμενοι να ξεχαστούν και να 
αποχωριστούμε τώρα που είμαστε συ-
νταξιούχοι αλλά θα πρέπει να δώσουμε 
συνέχεια να μην το παραμελήσουμε.

Συμμετείχαμε σε όλες τις εκδηλώσεις 
που πραγματοποίησε η ΑΓΣΣΕ στηρίξα-
με και πρέπει να στηρίζουμε τις όποιες 
προσπάθειες με τη παρουσία μας και τη 
συμμετοχή μας, όχι μόνο εμείς, αλλά και 
όλοι οι συνταξιούχοι που ανήκουν στη 
δύναμη της ΑΓΣΣΕ γιατί έτσι την κάνου-
με πιο ισχυρή και υπολογίσιμη δύναμη.

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι, όπως 
είπα και πριν, είχαμε να διαχειριστούμε 
πολλά και δύσκολα προβλήματα κυρίως 
με τον επανυπολογισμό των συντάξε-
ων, μιλάω για την κύρια σύνταξη όπου 
όπως γνωρίζετε το τελικό αποτέλεσμα 
δικαίωσε απόλυτα τις προσπάθειες που 
καταβάλαμε και κατορθώσαμε να δι-
ορθώσουμε τις συντάξεις μας έως και 
95%.

Βέβαια σε αυτό συνέβαλε ότι οργα-
νωθήκαμε και εφαρμόστηκαν σωστά ο 
ν. 4367/2016 και 4670/2020 αλλά και 
ο κανονισμός του Ταμείου Συντάξεων 
όπου με τις διατάξεις λόγω των αυξη-
μένων ασφαλιστικών εισφορών που 
προέβλεπε, διπλασίασε τα ποσοστά α-
ναπλήρωσης, με αποτέλεσμα να κάνουν 
τη διαφορά και βεβαίως στη συνέχεια 
είχαμε το πολύ καλό αποτέλεσμα με τα 
αναδρομικά που έφτασαν μέχρι και 65 – 
70.000 ευρώ μικτά. Από αυτά έχει κρα-
τηθεί το 20% της εφορίας και θα ολο-

κληρωθεί  όταν τα αναρτήσει ο ΕΦΚΑ.
Έως τότε πρέπει να περιμένουμε και 

στη συνέχεια να τα δηλώσουμε με συ-
μπληρωματικές δηλώσεις στα έτη 2019 
-2020 – 2021 -2022 και 2023.

Στην όλη αυτή προσπάθεια, σε ορι-
σμένους συναδέλφους μας εκκρεμεί 
ακόμη τόσο ο επανυπολογισμός όσο 
και τα αναδρομικά. αυτό όμως δεν είναι 
ευθύνη του Σωματείου, αλλά των υπη-
ρεσιών του ΕΦΚΑ.

Εμείς καταβάλαμε μεγάλες προσπά-
θειες, ενημερώσαμε τον ΕΦΚΑ για το 
πρόβλημα που αντιμετωπίζει ο κάθε συ-
νάδελφος, ξεχωριστά, αλλά λύση ακό-
μα δεν έχει υπάρξει. Ένα θέμα το οποίο 
μπορούσε να  έχει λυθεί άμεσα έχουν 
περάσει 10 μήνες και ακόμα παραμένει 
σε εκκρεμότητα. Από το αποτέλεσμα πι-
στεύω ότι ο ΕΦΚΑ δεν ασχολείται πλέον 
μεμονωμένα σε αυτές τις περιπτώσεις 
αλλά ομαδοποιεί τα προβλήματα και στη 
συνέχεια τα προωθεί για λύση. Αυτό ό-
πως αντιλαμβάνεστε είναι και ψυχοφθό-
ρο και χρονοβόρο.

Τελευταία είδαν το φως της δημοσι-
ότητας διάφορα δημοσιεύματα όπως 
στο ένθετο περιοδικό «Ασφάλιση και 
Συντάξεις», που αναφέρονταν ότι στις 

περιπτώσεις αυτές των ασφαλισμένων 
στα διάφορα ασφαλιστικά ταμεία ΔΕΗ 
– ΟΤΕ – ΟΑΕ – ΗΣΑΠ κ.λπ. ότι γίνεται 
προσπάθεια ώστε να έχουν λυθεί έως 
το Πάσχα. Μεταξύ αυτών αναφέρονται 
και 22 περιπτώσεις ασφαλισμένων στον 
ΗΣΑΠ.

Θέλω όμως να εκφράσω και ένα με-
γάλο παράπονο, αυτή η μεγάλη προ-
σπάθεια που καταβάλαμε με αυτά τα 
μεγάλα ποσά, διότι υπήρξαν συντάξεις 
που αυξήθηκαν μηνιαίως ξεπερνώντας 
το μέσο όρο των 800 ευρώ, όπως είναι 
διαμορφωμένες η πλειοψηφία των συ-
ντάξεων στη χώρα μας και όμως αυτή 
η προσπάθεια δεν έτυχε της ανάλογης 
συμπεριφοράς από τους συναδέλφους 
μας, στερώντας μας την ηθική ικανο-
ποίηση με τη μη συμμετοχή τους στην 
ενημέρωση που κάναμε.

Ένα τεράστιο θέμα που πρέπει να το 
ανοίξουμε και πρέπει να μπει ως προτε-
ραιότητα από τη νέα Διοίκηση του Σω-
ματείου, είναι οι επικουρικές συντάξεις.

Στον ΗΣΑΠ αυτή τη στιγμή υπάρχουν 
συντάξεις που έχουν επανυπολογισθεί 
με τις διατάξεις που προβλέπει ο ν. 
4367/2016 και συντάξεις πριν το 2016 
δεν έχουν επανυπολογιστεί, με αποτέ-
λεσμα να υπάρχει μεγάλη διαφορά στο 
τελικό ποσό.

Επανυπολογισμός των συντάξεων 
σημαίνει ότι όλοι οι συνταξιούχοι η σύ-
νταξη τους πρέπει να τυγχάνει της ιδίας 
μεταχείρισης,  διαφορετική μεταχείριση 
αν μη τι άλλο,  είναι αντίθετη με την αρχή 
της ίσης μεταχείρισης και επομένως κα-
θίσταται άκυρη. Για να δείτε ποια είναι η 
διαφορά σας αναφέρω ένα παράδειγμα.

Ο Αντιπρόεδρος 
Γιάννης 

Ζαχαρής

Ομιλία του Αντιπροέδρου του Σωματείου Γιάννη 

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, δεν 
θα ήμουν σήμερα εδώ, γιατί αντιμε-
τωπίζω ένα πρόβλημα υγείας, αλλά 
εξοργίστηκα βλέποντας στην τηλεόρα-
ση τη μάνα του Πέτρου του Γιάμαλη. Ο 
Πέτρος ο Γιάμαλης ήταν ο συνάδελφός 
μας που σκοτώθηκε σε εργατικό ατύ-
χημα. Έβαλε υποθήκη το σπίτι της για 
να φτιάξει τον τάφο του παιδιού της. Οι 
υπεύθυνοι αυτής της τραγωδίας, είναι 
στο απυρόβλητο. Όπως στο απυρόβλη-
το είναι και οι υπεύθυνοι για τα Τέμπη.

Δεν ξέρω, δεν έχω ζήσει τέτοια 
συμπεριφορά του συνδικαλιστικού κι-
νήματος των εργαζομένων μέσα στο 
χώρο των Ηλεκτρικών Σιδηροδρόμων. 
Ο Ηλεκτρικός Σιδηρόδρομος μετά απ’ 
αυτό το γεγονός, που βγήκε η μάνα του 
συναδέλφου στην τηλεόραση και είπε 
ότι έβαλε υποθήκη το σπίτι της, έπρε-
πε να είχαν κλείσει τα τρένα! Έπρεπε 
να είχαν κάνει ό,τι έκανε ο Ρενιέρης 
με τον Σακούση. Να πετάξουν από το 
γραφείο του τον Γενικό Διευθυντή. Ό,τι 
είχαν κάνει με το Σπυράκο. Είναι απα-
ράδεκτο!

Δεν ξέρω αν συμφωνείτε, συνάδελ-

φοι, αλλά είμαστε όλοι γονείς. Μια μά-
να που για να μπορεί να μνημονεύει 
το παιδί της, έβαλε υποθήκη το σπίτι 
της. Και περιμένουν ακόμη το πόρισμα, 
περιμένουμε το πόρισμα. Τα Σωματεία 
πού είναι; Έπρεπε να έχει κλείσει ο σι-
δηρόδρομος σε ένδειξη διαμαρτυρίας.

Εγώ κάνω μια πρόταση τώρα, έτσι 
όπως είμαστε μετά το τέλος, να περ-
πατήσουμε και να πάμε μέχρι την άκρη 
της αποβάθρας στην πρώτη τροχιά και 
να αφήσουμε ένα μπουκέτο λουλούδια 
στη μνήμη του συνά-δελφου Πέτρου 
Γιάμαλη και στη μνήμη των θυμάτων 
των Τεμπών.

Δεν θέλω να πω τίποτε άλλο, ευχα-
ριστώ. 

Ο Πρόεδρος 
του Μουσείου  

Μανώλης 
Φωτόπουλος

Τοποθέτηση του 
προέδρου του Μουσείου 
Μανώλη Φωτόπουλου

1. Εκλογή Εφορευτικής Επιτροπής.
2. Διοικητική Λογοδοσία Σωματείου.
3. Διοικητική Λογοδοσία Μουσείου.
4. Οικονομική Ταμειακή Λογοδοσία Σωμα-

τείου.
5. Οικονομική Ταμειακή Λογοδοσία Μου-

σείου.
6. Οικονομική Ταμειακή Λογοδοσία για τις 

Πολιτιστικές Εκδηλώσεις  του Σωματεί-
ου (εκδρομές).

7. Έκθεση Ελεγκτικής Επιτροπής Σωματεί-
ου.

8. Έκθεση Ελεγκτικής Επιτροπής Μουσείου.
9. Προϋπολογισμός 2025 Σωματείου.
10. Προϋπολογισμός 2025 Μουσείου.
11. Ενημέρωση της Γενικής Συνέλευσης από 

τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και 
της Ελεγκτικής Επιτροπής για τη δράση 
του Μουσείου.

12. Ενημέρωση της Γενικής Συνέλευσης από 
τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου και 
της Ελεγκτικής Επιτροπής για τη δράση 
του  Σωματείου.

13. Συζήτηση για τη Διοικητική και Ταμειακή 
Λογοδοσία του Διοικητικού  Συμβουλίου 
και της Ελεγκτικής Επιτροπής του Σω-
ματείου.

14. Συζήτηση  για τη Διοικητική και  Ταμει-
ακή  Λογοδοσία του Διοικητικού Συμ-
βουλίου και της Ελεγκτικής Επιτροπής 
του Μουσείου.

15. Ψηφοφορία για τα θέματα 1 – 2 – 4 – 6 – 
7 – 9  του Σωματείου.

16. Ψηφοφορία για τα θέματα 3 – 5 – 8 – 10 
του Μουσείου.

17. Έγκριση ψηφίσματος του Σωματείου και 
του Μουσείου.

ΘΕΜΑ 1ο: Εκλογή Εφορευτικής Επιτροπής.

ΧΕΙΜΩΝΑΣ ΕΥ.(ΠΡΟΕΔΡΟΣ Γ.Σ.): Το 1ο θέμα 
αφορά την εκλογή Εφορευτικής Επιτροπής, 
που θα διενεργήσει τις αρχαιρεσίες για την 
ανάδειξη νέων Διοικητικών Συμβουλίων 
του Σωματείου Συνταξιούχων ΗΣΑΠ και του 
Μουσείου Ηλεκτρικών Σιδηροδρόμων, στις 
2 και 3 Απριλίου 2025. 
Για την Εφορευτική Επιτροπή προτείνονται 
τα εξής μέλη:
Τακτικά Μέλη:

1. Ζαχαράκης Συμεών
2. Καλαντζής Αναστάσιος
3. Αργυρόπουλος Δημήτριος
4. Ανδριοπούλου Ρουμπίνη
5. Καραμητσιάνης Παναγιώτης

Αναπληρωματικά Μέλη:
1. Σπάρος Ευστάθιος
2. Μακροζωνάρης Δημήτριος

Η ΕΚΛΟΓΟ-ΑΠΟΛΟΓΙΣΤΙΚΗ ΓΕΝΙΚΗ ΣΥ-
ΝΕΛΕΥΣΗ ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ:
Εγκρίνει τη συγκρότηση Εφορευτικής Επι-
τροπής που θα αναλάβει τη διενέργεια των 
αρχαιρεσιών στις 2 & 3 Απριλίου 2025, για 
την ανάδειξη νέων οργάνων του Σωματείου 
Συνταξιούχων ΗΣΑΠ και του Μουσείου Ηλε-
κτρικών Σιδηροδρόμων, ως εξής:
Τακτικά Μέλη:

1. Ζαχαράκης Συμεών   
2. Καλαντζής Αναστάσιος  
3. Αργυρόπουλος Δημήτριος 
4. Ανδριοπούλου Ρουμπίνη
5. Καραμητσιάνης Παναγιώτης

Αναπληρωματικά Μέλη:
1. Σπάρος Ευστάθιος
2. Μακροζωνάρης Δημήτριος

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ
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Συνταξιούχος που έχει επανυπολο-
γιστεί η σύνταξή του μετά το 2016 έχει 
π.χ. μικτή σύνταξη 424,51 ευρώ λαμβά-
νει τελικό ποσό 311,24 ευρώ καθαρά.

Ο ίδιος συνταξιούχος με ίδια μικτή 
σύνταξη 424,51 ευρώ εάν είχε συντα-
ξιοδοτηθεί πριν το 2016 θα είχε τελικό 
ποσό 130,47 ευρώ που σημαίνει 180 
ευρώ διαφορά.

Για τα αναδρομικά του 11μηνου από 
την επικουρική σύνταξη και τα επιδόμα-
τα των δώρων ακούσαμε και ενημερω-
θήκαμε τόσο από τον Νομικό Σύμβουλο 
κ. Βασιλόπουλο αλλά και τον Πρόεδρο. 
Εγώ θέλω να σταθώ σε τρία σημεία.

 Κατ’ αρχήν για όσους έχουν κάνει 
δικαστήριο, ο ΕΦΚΑ δεν μπορεί να πάει 
την υπόθεση στο Εφετείο διότι το τελικό 
ποσό των αναδρομικών δεν ξεπερνά-
ει τα 5.000 ευρώ, μέχρι πρότινος ήταν 
3.000 ευρώ. Μπορεί όμως να συνεχίσει 
την εκδίκαση στο Πρωτοδικείο διότι εί-
χαν ανασταλεί λόγω της προσφυγής στο 
Ανώτατο Δικαστήριο με συνέπεια μέχρι 
να εκδικαστούν θα υπάρξει μεγάλη κα-
θυστέρηση.

 Για να τα εισπράξει ο συνταξιούχος 
που έχει κάνει προσφυγή, τα στάδια που 
ακολουθούνε στη συνέχεια είναι:

 Να καθαρογραφεί η απόφαση χρει-
άζεται ένα 15νθήμερο μετά την εκδίκα-
ση των αγωγών. Να επιδοθεί η απόφα-
ση στον ΕΦΚΑ για εκτέλεση. Να εκδο-
θεί ένταλμα πληρωμής από τον ΕΦΚΑ 
στους δικαιούχους συνταξιούχους. Να 
πιστωθούν τα αναδρομικά στους λο-
γαριασμούς των συνταξιούχων μέσα σε 
εύλογο χρονικό διάστημα μετά την έκ-

δοση του εντάλματος πληρωμής (περί-
που θα χρειαστεί ένα τρίμηνο πίστωση). 
Επομένως έχουμε δρόμο ακόμα μέχρι 
να φτάσουμε στην πηγή.

 Τι συμβαίνει όμως με συνταξιούχους 
που δεν έχουν κάνει προσφυγή.

Να θυμίσω ότι το Σωματείο μας μέσω 
της εφημερίδας και των γενικών συνε-
λεύσεων ενημερώναμε και παροτρύ-
ναμε όλους να κάνουν προσφυγή. Το 
ότι δεν το έκαναν είναι δική τους ευ-
θύνη, όμως δεν μπορεί να παραβλέψει 
κανείς το γεγονός ότι υπήρξαν θύματα 
της κυβέρνησης και της αντιπολίτευσης 
αλλά και όλων των εργατολόγων να μην 
προχωρήσουν σε αγωγή με το σκεπτικό 
ότι δεν υπάρχει κίνδυνος παραγραφής 
των διεκδικήσεων. Να θυμίσω ότι ο 
τότε Υπουργός κ. Βρούτσης είχε ανοί-
ξει και πλατφόρμα στον ΕΦΚΑ για να 
καταχωρήσουν τα στοιχεία τους και να 
δηλώσουν τις περικοπές που είχαν υπο-
στεί αλλά προς μεγάλη έκπληξη με τον 
νόμο 4714/2020 στέρησε το δικαίωμα 
να κάνουν προσφυγή μετά τις 21 Ιουλί-
ου το 2020, με αποτέλεσμα 800 χιλιάδες 
συνταξιούχοι σήμερα να μην γνωρίζουν 
τι θα γίνει ενώ έχουν υποστεί τις περι-
κοπές.

Στην περίπτωση αυτή η κυβέρνηση 
ισχυρίζεται πως δεν υπάρχει δημοσιο-
νομικός χώρος για να δοθούν σε όλους 
τους συνταξιούχους, διότι δεν θέλει να 
μπει σε κίνδυνο η οικονομία της χώρας.

Ένα στοιχείο όμως που είδε το φως 
της δημοσιότητας και μπορεί να αποτε-
λέσει λύση στο πρόβλημα, είναι η δή-
λωση της Προέδρου της Ευρωπαϊκής 

Επιτροπής κυρία Ούρσουλα Φον ντερ 
Λάιεν, ότι το 2025 μπορεί να προκύψει 
μείωση των αμυντικών δαπανών πράγ-
μα το οποίο δίνει το περιθώριο και σε 
συνδυασμό και με τις δικαστικές απο-
φάσεις, να δοθεί λύση για όλους τους 
συνταξιούχους κάτι που σε αυτή την 
περίπτωση δεν αντιτίθενται και οι Βρυ-
ξέλες.

Σε εκκρεμότητα παραμένει ακόμα η 
Προσωπική Διαφορά με αποτέλεσμα 
πολύ χαμηλοσυνταξιούχοι που είχαν 
θετική (όφειλαν) να τους παρακρατείται 
από τη μηνιαία σύνταξη μέχρι να τακτο-
ποιηθεί λογιστικά.

Σε πολλούς συναδέλφους μας που 
είχαν προσωπική διαφορά ο ΕΦΚΑ δεν 
τους την παρακράτησε με την αύξηση 
του 7,75% από την 1-1-2023 και τους 
την παρακρατεί σήμερα αναδρομικά.

Σε εκκρεμότητα παραμένει ακόμα 
και η ΕΑΣ παρά τις διαβεβαιώσεις ότι θα 
μειωθεί ή ότι θα καταργηθεί, τώρα μας 
υπόσχονται μειώνοντάς της στο 50% και 
θα δοθεί λύση μέσα στο 2025.

Ωστόσο για τους συνταξιούχους που 
έχαναν την αύξηση λόγω της προσωπι-
κής διαφοράς η κυβέρνηση αύξησε όλα 
τα κλιμάκια πάνω από τα 1.400 ευρώ 
κατά 2,4%, όσο δηλαδή ήταν η αύξηση 
από 1-1-2025 με αποτέλεσμα όσοι συ-
νταξιούχοι αλλάζουν κλιμάκιο να παίρ-
νουν την αύξηση κανονικά και να μην 
απορροφάται πλέον η αύξηση από τη 
προσωπική διαφορά.

Έτσι το 1ο κλιμάκιο από 1.400 αυξή-
θηκε στα 1.433,60 ευρώ.

Το 2ο από 1.700,01 αυξήθηκε στα 

1.741,80 ευρώ.
Κατά τον ίδιο τρόπο αυξήθηκαν και 

τα υπόλοιπά κλιμάκια.
Φίλες και φίλοι συνάδελφοι, το Σω-

ματείο Συνταξιούχων ΗΣΑΠ ήταν και 
είναι ένας ζωντανός οργανισμός.

Αυτό οφείλεται στην προσπάθεια πα-
λαιών συνδικαλιστών οι οποίοι έβαλαν 
τις βάσεις για να είναι ισχυρό και δυνατό 
στον χώρο των συνταξιούχων με πολύ 
δράση και ενημέρωση σε όλους τους 
τομείς, όπως:

Στις πολιτιστικές και κοινωνικές εκ-
δηλώσεις. Στη σωστή και έγκυρη ενη-
μέρωση. Τη δημιουργία του Μουσείου. 
Τη διεκδίκηση και επίλυση όλων των 
συνταξιοδοτικών θεμάτων. Σε αγωνι-
στικές διεκδικήσεις. 

Είναι από τα ιδρυτικά μέλη της ΑΓΣΣΕ 
και συμμετέχει στις διαδικασίες δια των 
αντιπροσώπων.

Πρέπει να συνεχίσει και να λειτουργεί 
κατ’ αυτόν τον τρόπο.

Για να γίνει όμως αυτό πρέπει οι νε-
ότεροι συνταξιούχοι κυρίως αυτοί που 
γνωρίζουν και έχουν το μεράκι να α-
σχοληθούν, αλλά και οι νεότεροι συνδι-
καλιστές να συμμετέχουν και να βάλουν 
υποψηφιότητα στις ερχόμενες εκλογές.

Πρέπει επίσης όλοι οι συνταξιούχοι 
να μην θυμούνται το Σωματείο μόνο 
όταν έχουν προσωπικό πρόβλημα. Ο-
ρισμένοι από εμάς έχουμε κάνει τον 
κύκλο μας και θα αποσυρθούμε. Μην 
αφήσετε το Σωματείο και το Μουσείο 
στην τύχη τους. 
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Ζαχαρή στη Γενική Συνέλευση του Σωματείου

Καλημέρα σας. Χαίρομαι που βρίσκομαι 
πάλι κοντά σας, έχουμε ξαναβρεθεί και ελ-
πίζω να είμαστε καλά και με τη δύναμη του 
Θεού, να ξαναβρεθούμε πάλι όλοι μας και 
αυτοί που λείπουν σήμερα.

Τα ζητήματα που μας απασχολούν είναι 
κοινά, σχεδόν όλα. Κι αν εκτιμήσω από μία 
συζήτηση που είχα στο τέλος της προηγού-
μενης εβδο-μάδας με τον Πρόεδρό σας για 
κάποια επιμέρους ζητήματα, έχω πει και θα 
σας το ξαναπώ και τώρα, τα ίδια ακριβώς 
έχουμε κι εμείς στον ΟΤΕ, όπως θα είναι 
περίπου ίδια η αντιμετώπιση και να το πω 
από τώρα για να το ξεκαθαρίσουμε. Έχει 
γίνει όλη αυτή η μεγάλη προσπάθεια από το 
Σωματείο σας και από τα υπόλοιπα Σωμα-
τεία, ειδικά από τους χώρους τους δικούς 
μας σε σχέση με τον επανυπολογισμό των 
συντάξεων, που δεν έγινε σωστά. Και όλως 
παραδόξως, όλοι οι επανυπολογισμοί δεν 
ήταν κανένας ευνοϊκός για τους συνταξιού-
χους, ήταν όλοι δυσμενείς.

Με την προσπάθεια λοιπόν των Συλλό-
γων μας, βελτιώθηκε και αποκαταστάθηκε 
ο σωστός επανυπολογισμός για το μεγα-

λύτερο μέρος, σχεδόν για το σύνολο των 
συναδέλφων μας.

Όμως, αυτή τη στιγμή υπάρχουν κάποιες 
εκκρεμότητες και κωλυ-σιεργούν αδικαιο-
λόγητα. Όπως ακριβώς έχετε προβλήματα 
εσείς, έτσι έχουν και οι άλλοι. Θα μιλήσω 
για σας. Συζητήσαμε λίγο και με τον Νομικό 
σας Σύμβουλο τον κ. Βασιλόπουλο, γιατί 
τυχαίνει να είναι και καλός μου φίλος από 
παλιά. Έχω πάρει την πρωτοβουλία και το 
είπαμε με τον Πρόεδρό σας προχθές, να κά-
νουμε συνάντηση σε πρώτη φάση με τους 
δύο Προέδρους, του ΗΣΑΠ και του ΟΤΕ, 
ακριβώς γι’ αυτά τα θέματα με τις εκκρεμό-
τητες, με τις δύο Γενικές Διευθύντριες για 
την εκκαθάριση των πληρωμών που αφο-
ρούν τα αναδρομικά και των συντάξεων για 
ό,τι δεν έχει τακτοποιηθεί με τον επανυπο-
λογισμό και θα τους διαμηνύσουμε με πολύ 
καθαρό τρόπο, ότι εάν σε εύλογο χρονικό 
διάστημα, που δεν θα είναι απεριόριστο, θα 
προχωρήσουμε και με τη συνδρομή και τη 
συνεπικούρηση της ΑΓΣΣΕ, σε ποινική δια-
δικασία από τον Διοικητή μέχρι κάτω. Δεν 
μπορεί να περνάει τόσος καιρός και να μη 
γίνονται αυτές οι αποκαταστάσεις. Και θα 
αναλάβουν όλοι τις ευθύνες τους σε επί-
πεδο ποινικό. Δεν θέλουμε να φτάσουμε 
εκεί, αλλά εάν δεν ανταποκριθούν και δεν 
τα διορθώσουν, δεν έχουμε άλλη λύση. Θα 
προχωρήσουμε σε νομικές διαδικασίες και 
τότε θα σφίξουν τα πράγματα αρκετά. Δεν 
γίνεται αλλιώς.

Δεν μπορεί λοιπόν, να περνάει τόσος 
καιρός και να μην τα τακτο-ποιούν αυτά. 

Πρέπει να βρουν λύση και για την εκκα-
θάριση των πληρω-μών, η κα Τσιώμα με 
την κα Σπανού και η κα Νιαρχάκου από την 
άλλη πλευρά, με τα υπόλοιπα στελέχη.

Ξεκίνησα λοιπόν από αυτό, που είναι ένα 
πολύ συγκεκριμένο κοινό πρόβλημα, για να 
σας δείξω την καλή συνεργασία που έχου-
με. Και πραγ-ματικά, όταν υπάρχει κοινή 
δράση και κοινή προσπάθεια, θα έχουμε και 
καλύτερα αποτελέσματα. Αυτό λοιπόν είναι 
ένα πολύ συγκεκριμένο κοινό θέμα και γι’ 
αυτό ξεκίνησα με αυτό.

Χαίρομαι ιδιαίτερα γιατί βρίσκομαι στην 
ιδρυτική σας πράξη, στο ιδρυτικό σας Συνέ-
δριο της κοινής δράσης και ενοποίησης του 
Σωματείου και του Μουσείου. Πάντα ισχύει 
αυτό που είπα και προηγουμένως: «Εν τη 
ενώσει η ισχύς».

Έχουμε μια σειρά ζητήματα που θα σας 
τα αναπτύξει ο Πρόεδρός σας και δεν θέλω 
να καταχραστώ το χρόνο σας, για ό,τι έχει 
σχέση με την προσωπική διαφορά, που τα 
έχουμε ξαναπεί, για ό,τι έχει σχέση με την 
εισφορά αλληλεγγύης, για ό,τι έχει σχέση 
με τα αναδρομικά του 11μήνου που πρέπει 
να δοθούν σε όλους. Ακόμα και σε όλους 
εσάς που έχετε κάνει αγωγές, εάν δεν λη-
φθεί κυβερνητική μέριμνα, θα σερνόμαστε 
και θα σέρνεστε πάνω από τρία χρόνια και 
δεν ξέρω μετά από τρία χρόνια ή μετά από 
πέντε-έξι χρόνια, αν θα έχει τελεσφορήσει. 
Γιατί στον ΕΦΚΑ κάνουν και κάτι άλλο: Εάν 
το ποσό είναι λίγο μεγαλύτερο σε στέλνουν 
στο υπερπέραν! Κάνουν έφεση και σε πάνε 
το 2028, το 2029, το 2030 για να προσδιο-

ρίσουν δικάσιμο. Πρέπει να τελειώσει αυτή 
η ιστορία εδώ και τώρα και στο επόμενο 
χρονικό διάστημα, εμείς είμαστε συνετοί, 
είμαστε άνθρωποι που έχουμε μεγαλώσει, 
κατανοούμε τα προβλήματα της πολι-τείας, 
κατανοούμε τα δημοσιονομικά προβλή-
ματα, κατανοούμε πού βρισκόμαστε και 
πρέπει να ενισχύσουμε την άμυνά μας. Δεν 
είπαμε να τα ζητήσουμε όλα αύριο το πρωί, 
αλλά λίγα-λίγα να τα δώσουν, γιατί πρέπει 
να δοθούν σε όλους.

Έχουν κόψει τόσα πολλά, μας παίρνουν 
κάθε μήνα τόσα πολλά, δεν μπορούν να 
συνεχίζουν έστω αυτά τα λίγα ψίχουλα να 
μην τα δίνουν. Πρέπει να τα δώσουν σε 
όλους και να τα δώσουν σε ανεκτό χρο-
νικό διά-στημα έστω και με δόσεις. Αλλά 
θα πρέπει να τα δώσουν σε όλους και σε 
αυτούς που έχουν κάνει τις προσφυγές και 
σε αυτούς που δεν έχουν προσφύγει.

Όλα τα υπόλοιπα θέματα τα συζητάμε, 
είναι άριστη η συνεργασία μας, ήδη σας έ-
δειξα και ένα δείγμα της συνεργασίας που 
έχουμε με τον Πρόεδρό σας, για να προ-
χωρήσουμε και λέμε ότι κοινά είναι τα προ-
βλή-ματά μας, κοινή θα είναι και η δράση 
μας και κοινή ελπίζουμε να είναι και η ε-
πίλυση των προβλημάτων και για σας και 
για τους άλλους συνα-δέλφους μας συντα-
ξιούχους.

Να είστε καλά, καλή επιτυχία στις εργα-
σίες της Συνέλευσής σας, καλή λειτουργία 
του κοινού σας φορέα, του Σωματείου και 
του Μουσείου και εδώ θα είμαστε να τα ξα-
ναλέμε. Να είστε καλά και καλή συνέχεια. 

Χαιρετισμός του προέδρου της Α.Γ.Σ.Σ.Ε. Γιώργου Κουτσιμπογεώργου
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Καλημέρα σας και από μένα. Ήρθε η σειρά μου να σας πω μερικά 
πράγματα πάνω στα οικονομικά και να σας καλωσορίσω την Εκλο-
γο-Απολογιστική Γενική Συνέλευσή μας και να σας ευχαριστήσω 
πολύ για την παρουσία σας. Μπορεί να την χαρακτηρίσουμε «λίγη» 
ή «πολλή», αυτό θα το κρίνετε εσείς. 

Σήμερα είναι επιτακτική ανάγκη να δούμε και να αξιολογήσουμε 
τις πρακτικές που εφαρμόζει η πολιτεία, βάζοντας στο περιθώριο 
τον συνταξιούχο. Εμείς οι συνταξιούχοι, δεν έχουμε να χωρίσουμε 
τίποτα. Δυο πράγματα μας ενώνουν: Η σύνταξή μας και η ιατροφαρ-
μακευτική περίθαλψη. Όλους μας που είμαστε εδώ. 

Το χρονικό διάστημα που πέρασε, πετύχαμε πράγματα ή δεν πετύ-χαμε, κερ-
δίσαμε ή δεν κερδίσαμε ή άλλα είναι στο δρόμο, αλλά το Σωματείο παρέμεινε 
σταθερό να αγωνίζεται για ό,τι καλύτερο για όλους τους συνταξιούχους. 

Τα πράγματα δεν ήταν ρόδινα όλα. Είχαμε επιτυχίες, είχαμε και αποτυχίες. 
Μείναμε μόνοι μας, χωρίς καμία συμπαράσταση από όλα τα υπόλοιπα μέλη, από 
τους συναδέλφους, να περνάνε, να μιλήσουμε για τα προβλήματά μας. Αλλά αυτό 
ξεπερνιέται. 

Και για να μην κουράσω, έχω να σας πω το εξής: Σας καλέσαμε σήμερα όλους 
εδώ και σας ενημερώνουμε για την ταμειακή διαχείριση του 2024 και σας διαβά-
ζω λοιπόν, τον Ταμειακό Απολογισμό του Σωματείου μας: 

ΤΑΜΕΙΑΚΟΣ ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ 
ΤΟΥ ΣΩΜΑΤΕΙΟΥ ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ ΗΣΑΠ ΓΙΑ ΤΟ ΕΤΟΣ 2024
 
Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι, 
Με πολλή χαρά και μεγάλη συναδελφική αγάπη σας χαιρετώ όλες και όλους 

και σας καλωσορίζω στη σημερινή Εκλογο-Απολογιστική Συνέ-λευσή μας και 
σας ευχαριστώ για την παρουσία σας σήμερα εδώ. Είναι μία Συνέλευση που όλοι 
εμείς που σας εκπροσωπήσαμε τη χρονιά που πέρασε, είμαστε τώρα απέναντί 
σας και ζητάμε με το χέρι στην καρδιά να μας κρίνετε για ό,τι κάναμε και για ό,τι 
δεν κάναμε. Είναι μία Συνέλευση που γίνεται σε δύσκολους καιρούς και που 
καθημερινά το καλάθι της νοικοκυράς είναι τρύπιο στον πάτο και η σύνταξή μας 
επαρκεί μόνο για 15 ημέρες. Σήμερα είναι επιτακτική ανάγκη να δούμε και να 
αξιολογήσουμε τις πρακτικές που εφαρμόζει η πολιτεία, βάζοντας στο περιθώριο 

τον συνταξιούχο. Και γι΄ αυτό να είστε βέβαιοι  ότι το Σωματείο μας 
τη χρονιά που πέρασε καθώς και όλες τις προηγούμενες χρονιές, 
δεν επαναπαύτηκε στις όποιες επιτυχίες είχε, κατέβαλε και κατα-
βάλει μεγάλες προσπάθειες για να φέρει το επιθυμητό αποτέλεσμα 
για όλους μας.

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι,
Σας καλέσαμε σήμερα όλους εδώ για να σας ενημερώσουμε για 

την ταμειακή διαχείριση του 2024 και να ζητήσουμε και τη δική σας 
έγκριση στο ποια ήταν τα έσοδά μας, ποια ήταν τα λειτουργικά έξοδα 
του Σωματείου, καθώς και το τι απέμεινε στον κουμπαρά στις 31-

12-2024 για την επόμενη χρονιά. 
Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι,
Το σύνολο των εισφορών το έτος 2024 ανήλθε στο ποσό των 111.042,00€. 

Από αυτό, το ποσό των 18.507,00 € αποδόθηκε στο Μουσείο, η καταβολή του 
οποίου προβλέπεται στο Καταστατικό του Σωματείου. Συνεπώς, το καθαρό ποσό 
στο ταμείο του Σωματείου ανήλθε στις 92.535,00 €. 

Οι δωρεές των μελών του Σωματείου που καταβάλλονται στο ταμείο (μετρητά) 
έναντι ισόποσης απόδειξης, καθώς και εκείνων που κατατίθενται στον τραπεζικό 
λογαριασμό του Σωματείου, ανήλθαν το 2024 στο ποσό των 9.640,00 €.

 Είχαμε επίσης και την ετήσια συνδρομή της κας Σωτηρίας Καλογεροπούλου 
60,00 €. 

Το σύνολο των Εσόδων για το έτος 2024 ανήλθε στο ποσό των 120.742,00 €. 
 Το Σωματείο με δεδομένο ότι το Μουσείο δεν διατηρεί τραπεζικό λογαρια-

σμό, πληρώνει από τον τραπεζικό του λογαριασμό όλες τις δαπάνες για έξοδα 
μισθοδοσίας, ΕΦΚΑ, παρακρατούμενους φόρους του Μουσείου ή οτιδήποτε 
έκτακτο έξοδο του Μουσείου προκύψει και δεν επαρκούν τα ταμειακά του δια-
θέσιμα. Τα έξοδα αυτά συμψηφίζονται με τα μηνιαία δικαιώματα του Μουσείου 
στο τέλος κάθε μήνα. Το υπόλοιπο οφειλόμενο ποσό του Μουσείου προς το Σω-
ματείο, ανέρχεται στις 31-12-2024 στο ποσό των 20.044,16 €. Το δε υπόλοιπο 
του λογαριασμού του Σωματείου στην Τράπεζα με ημερομηνία 31-12-22024 είναι 
15.618,01 €. 

Τα έξοδα του Σωματείου έχουν ομαδοποιηθεί σε δύο κατηγορίες: Μισθοδοσίας 
και Λειτουργικά.

Η Μισθοδοσία ανήλθε το 2024 στο ποσό των 21.795,76 € και τα Λειτουργικά 
έξοδα, όπως εκτύπωση εφημερίδας και ημερολογίου, έξοδα συνεστιάσεως, 

Οικονομική Ταμειακή Λογοδοσία από τον Ταμία του Σωματείου

Συναδέλφισσες-συνάδελφοι, χαιρετίζω κι εγώ την Εκλογο-Α-
πολογιστική μας Γενική Συνέλευση, που είναι -χωρίς αμφιβολία- 
κορυφαία στιγμή. 

Η συμμετοχή μου στο Διοικητικό Συμβούλιο και η ενασχόλησή 
μου με τα πολιτιστικά και όχι μόνο, εδώ και 31 χρόνια, με έκανε να 
αποκτήσω και την εμπειρία και τη δύναμη που δίνει η ενασχόληση 
με τα κοινά. Γι’ αυτό θέλω να ευχαριστήσω όλους αυτούς τους 
ανθρώπους που δούλεψα μαζί τους σαν ομάδα και τον καθένα ξε-
χωριστά γι’ αυτά τα χρόνια. Ιδιαίτερα θα αναφερθώ στο 1994 που 
ξεκίνησα με τον Πρόεδρο του Μουσείου σήμερα, τον συνάδελφο 
Μανώλη Φωτόπουλο, που επί 19 χρόνια δίπλα του, ήταν για μένα μια περίοδος 
σοβαρής εμπειρίας και δύναμης για τη ζωή, τον άνθρωπο και τον συνδικαλισμό. 

Κατάφερε και με ενέπνευσε με τον ενθουσιασμό και την εμπειρία του, μου 
τόνισε το ηθικό και δίπλα του έμαθα τόσα πράγματα! Μαζί δημιουργήσαμε τις 
καταξιωμένες από τη συμμετοχή των συνταξιούχων, εκδηλώσεις, εκδρομές, 
συνεστιάσεις, εφημερίδα, κοπή πίτας, έκθεση φωτογραφίας και λοιπά. Μπο-
ρούμε να υπερηφανευόμαστε ότι έχουμε ένα Σωματείο – ζωντανό κύτταρο 
δημιουργίας, συσπείρωσης και προσφοράς. 

Το 2012 μετά την αποχώρηση του συναδέλφου Μανώλη Φωτόπουλου, άξιος 
Πρόεδρος για να συνεχίσει το έργο στο Σωματείο Συνταξιούχων ΗΣΑΠ, ήταν 
-ποιος άλλος βέβαια;- ο κ.Ευθύμιος Ρουσιάς. Προσωπικά, είχα κάποιο άγχος, 
αλλά η συνεργασία μας μέχρι σήμερα ήταν άψογη, με την ίδια αγάπη για προ-
σφορά, διέθεσε ατελείωτες ώρες, με καθημερινή παρουσία στο Σωματείο -από 
τις 06:00 το πρωί!-  ακούραστος, δραστήριος κι αυτό μας έκανε να νοιώθουμε 
μια σιγουριά και δύναμη, έχοντας έναν  τέτοιο Πρόεδρο. Δεν θα αναφερθώ βέ-
βαια ότι συνεχίστηκαν και οι εκδηλώσεις και οι πίτες μας και τα ημερολόγια και 
τα λοιπά. Δεν ξέρω βέβαια, αν είναι απόφασή του να μη συνεχίσει να προσφέρει 
στο Σωματείο, είναι οριστική, γνωρίζουμε όμως, ότι θα μας κοστίσει. Αλλά είμαι 
βέβαιη ότι τόσο ο Μανώλης Φωτόπουλος, όσο και ο Ευθύμιος Ρουσιάς, θα είναι 
κοντά μας να μας συμπαραστέκονται όταν τους χρειαστούμε.

Σας ευχαριστώ από την καρδιά μου για την τιμή που μου κάνατε όλα αυτά τα 
χρόνια να είστε δίπλα μου στο μεγάλο και δύσκολο ταξίδι της συνδικαλιστικής 
μου δράσης στο Σωματείο. 

Να πω και λίγα λόγια για τον ταμειακό απολογισμό του Μουσείου, για το 

Σωματείο αναφέρθηκε ο Γενικός Γραμματέας μας, είπε για τις εκ-
δρομές μας, ήταν πολύ επιτυχημένες, λίγες μεν, αλλά καλές.

Τα έσοδα του Μουσείου προέρχονται:
1ον. Από τις εισφορές των συνταξιούχων με 1,00 € επί της μηνι-

αίας σύνταξης, σύμφωνα με το άρθρο 10 και το ποσό της εν λόγω 
εισφοράς, ανήλθε για το διάστημα από 1.1.2024 έως 31.12.2024 
σε 18.507,00 €, όπως φαίνεται κατά μήνα. Υπάρχει πίνακας ανα-
λυτικός για κάθε μήνα, δεν θα σας κουράσω με αυτό, υπάρχουν 
όλα τα παραστατικά, τα οποία μπορεί ο καθένας να ζητήσει να σας 
τα δείξουμε. 

2ον. Από τις δωρεές των μελών και φίλων του Μουσείου, καταβάλλονται 
στο ταμείο μετρητά, έναντι ισόποσης απόδειξης. Το ύψος των εν λόγω δωρεών, 
ανήλθε σε 1.437,00 €. 

3ον. Στις συνδρομές των εταίρων δεν έχουμε βέβαια πωλήσεις από τα ανα-
μνηστικά είδη που υπήρχαν στο Μουσείο κάτω, διότι σταμάτησε η διάθεση αυτή 
προς πώληση από τις 12.2.2024, αλλά τα καθαρά έσοδα από τις πωλήσεις από 
1.1.2024 έως 30.12.2024 ανήλθαν στο ποσό των 1.279,40 €. 

Το σύνολο λοιπόν των εσόδων για το διάστημα από 1.1.2024 έως 31.12.2024 
ανήλθε σε 19.944,00 €, όπως αναλυτικά φαίνεται στους πίνακες.

Το σύνολο των εσόδων 1.279,40 € και 19.944,00 € είναι 21.223,00 €. 
Όσον αφορά τα έξοδά μας έχουμε: 
1. Αποδοχές προσωπικού, οι οποίες ανέρχονται σε 24.106,00 € και 
2. Λειτουργικά έξοδα του Μουσείου: 2.894,00 €. 
Σύνολο εξόδων: 25.899,85 €. 
Σε συνέχεια της λειτουργίας του Μουσείου, όσον αφορά την εξυπη-ρέτηση 

των οικονομικών – φορολογικών υποχρεώσεών του, υποβλήθηκαν κάθε μήνα 
ηλεκτρονικά και καταβλήθηκαν οι αντίστοιχες ασφαλιστικές εισφορές, υποβλή-
θηκαν κάθε μήνα δηλώσεις φόρου μισθωτών υπηρεσιών και καταβλήθηκαν τα 
αναλογούντα για τη μισθοδοσία ποσά. Υποβλήθηκε η φορολογική δήλωση του 
Μουσείου με ποσό καταβολής 500,00 €. 

Έπειτα από τα παραπάνω, υποβάλλεται ο Οικονομικός Απολογισμός του 
έτους 2024 του Μουσείου Ηλεκτρικών Σιδηροδρόμων ΣΑΠ-ΕΗΣ-ΗΣΑΠ του 
Σωματείου Συνταξιούχων ΗΣΑΠ, για έγκριση.

Σας ευχαριστώ που με ακούσατε. 

Οικονομική Ταμειακή Λογοδοσία για τις πολιτιστικές εκδηλώσεις (εκδρομές) 
από την Έφορο του Σωματείου μας Φωτεινή Κουλοβασιλοπούλου



13O HΛEKTPIKOΣ / https://ssisap.gr

αμοιβές δικηγόρων, λογιστή, δημοσιογράφου, ταχυδρομικά, τηλέφωνα, 
φόρος ακίνητης περιουσίας, ΕΝΦΙΑ, γραφική ύλη, ανήλθαν στο ποσό των 
111.124,71 €. 

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι,
Ο Απολογισμός αυτός έχει εγκριθεί ομόφωνα από το Δ.Σ. του Σωματείου 

μας και της Ελεγκτικής Επιτροπής. Όλα τα παραστατικά για τα έσοδα και έ-
ξοδα, υπάρχουν στο Σωματείου και στη διάθεση του καθενός. Επίσης, θέλω 
να σας ενημερώσω ότι το ποσό του προϋπολογισμού για το 2025, ανέρχεται 
στις 112.000,00 €.

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι,
Σας καθιστώ ενήμερους για το οξύ πρόβλημα που σε λίγο θα αντιμε-

τω-πίσει το Σωματείο μας, όταν οι θάνατοι είναι υπερδιπλάσιοι από τις 
εγγραφές νέων μελών, τα έσοδα μειώνονται. Τα τελευταία χρόνια είχαμε 
μια μείωση των συνταξιούχων, λόγω του ότι έφυγαν κάποιοι από τη ζωή. 
Οι εργαζόμενοι που έμειναν στον ΗΣΑΠ να εργάζονται σαν ΗΣΑΠ, αυτή τη 
στιγμή δεν είναι παραπάνω από 30 – 50. Εμείς κάθε χρόνο, έχουμε μια μεί-
ωση 60-70 ατόμων. 

Δηλαδή να σας δώσω ένα παράδειγμα: Μέσα σε μία δεκαετία, έχουν φύγει 
από τη ζωή 700 άτομα, ήμασταν 2.200 και έχουμε μείνει 1.500 άτομα, είναι 
μείον 700 άτομα. Και στο περιθώριο αυτής της δεκαετίας, υπήρχαν συνταξι-
ούχοι του ΗΣΑΠ και εγγράφονταν. Παρ’ όλα αυτά, η απώλεια ήταν μεγάλη, η 
δύναμη του Σωματείου μας μειώνεται πάρα πολύ και για να μπορέσουμε να 
μη χάσουμε τίποτα από αυτά που έχουμε, να παραμείνουμε με την εφημε-
ρίδα μας, με τα ημερολόγια, με τις συνεστιάσεις, με τον τρόπο λειτουργίας 
του Σωματείου, του Μουσείου, με τους δύο συνεργάτες και στο Μουσείο 
και στο Σωματείο, να ενημερώνουν τον κόσμο όταν λείπουμε εμείς, θα χρει-
αστεί -και αυτό θα πρέπει να είναι το πρώτο μέλημα του νέου Διοικητικού 
Συμβουλίου που θα προκύψει από τις εκλογές στις 2-3 Απριλίου 2025- να 
βρουν λύσεις για το πώς θα μπορέσουμε να διατηρήσουμε το υπάρχον Σω-
ματείο που δεν είναι ένα από τα πρώτα, αλλά είναι το πρώτο Σωματείο και 
με πολλές – πολλές επιτυχίες. Αυτό οφείλεται όχι μόνο στη Διοίκηση, αλλά 
οφείλεται και σε σας, στη συμμετοχή σας στο Διοικητικό Συμβούλιο και του 
Σωματείου και του Μουσείου. Μέχρι σήμερα το Σωματείο μας έκανε προ-
σπάθειες για να μειώσει τα έξοδά του, χωρίς όμως να μειώσει τις παροχές 
του προς τα μέλη του.

Σας ευχαριστώ που με ακούσατε.

Λάμπρο Ντρη
Συνεχίζουμε με το 7ο Θέμα: Έκθεση 

Ελεγκτικής Επιτροπής Σωματείου, που 
θα σας διαβάσω ως Πρόεδρος της Ελε-
γκτικής Επιτροπής. 

ΠΡΑΚΤΙΚΟ: 123
ΕΤΗΣΙΑ ΕΚΘΕΣΗ ΕΛΕΓΚΤΙΚΗΣ 

ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 
ΓΙΑ ΤΟΝ ΤΑΜΕΙΑΚΟ ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟ 
ΤΟΥ ΣΩΜΑΤΕΙΟΥ ΣΥΝΤΑΞΙΟΥΧΩΝ 

ΗΣΑΠ ΓΙΑ ΤΟ ΧΡΟΝΙΚΟ ΔΙΑΣΤΗΜΑ 
ΑΠΟ 1/1/2024 – 31/12/2024

Σήμερα 12 Φεβρουαρίου 2025 ημέ-
ρα Τετάρτη και ώρα 10:00 το πρωί, στα 
γραφεία του Σωματείου, ύστερα από 
πρόσκληση του Προέδρου της συνήλθε 
η Ελεγκτική Επιτροπή του Σωματείου, 
προκειμένου να συντάξει τον Ετήσιο Τα-
μειακό Έλεγχο, καθώς και τα πεπραγμένα 
του Σω- ματείου, σύμφωνα με το άρθρο 
του Καταστατικού του Σωματείου. 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ: Χειμώνας Ευάγγελος, 
Γεωργιλάς Αντώνιος, Βαλιάνος Πέτρος, 
Μαξούρης Ιωάννης, Τουρναβίτης Κων-
σταντίνος. 

ΤΑΜΕΙΑΚΟΣ ΕΛΕΓΧΟΣ 
Όπως προκύπτει από τον έλεγχο ο ο-

ποίος έγινε σε όλα τα παραστατικά στοι-
χεία της ταμειακής διαχείρισης του Σω-
ματείου για το έτος 2024, τόσο τα γραμ-
μάτια εισπράξεων, όσο και τα εντάλματα 
πληρωμών έχουν εκδοθεί νόμιμα. 

Υπάρχουν τα απαραίτητα δικαιολογη-
τικά τα οποία έχουν καταχωρηθεί στο 

βιβλίο ταμείου του Σωματείου.
Ο Ταμειακός Απολογισμός του 2024 

και ο προϋπολογισμός του 2025, έχουν 
συνταχθεί σύμφωνα με όλα τα στοιχεία 
τα οποία έχουν καταχωρηθεί.  

Το σύνολο των εισφορών του έτους 
2024 ανήλθε στο ποσό των 111.102,00 €. 

Αποδόθηκε στο Μουσείο το ποσό των 
18.507,00 €.  

Δωρεές από μέλη: 9.640,00 €. 
Ο λογαριασμός όψεως Τράπεζας Πει-

ραιώς στις 31/12/2024 είχε το ποσό των 
15.618,01 €. 

Υπάρχουσα οφειλή του Μουσείου προς 
το Σωματείο στις 31/12/2024 είναι το πο-
σό των 20.044,16 €.

Μισθοδοσία και λειτουργικά έξοδα συ-
νολικά: 21.795,76 € (λειτουργικά έξοδα 
111.127,71 €). 

   Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ        Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ
  ΧΕΙΜΩΝΑΣ                 ΓΕΩΡΓΙΛΑΣ
 ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ                 ΑΝΤΩΝΙΟΣ

ΤΑ ΜΕΛΗ:
ΒΑΛΙΑΝΟΣ ΠΕΤΡΟΣ

ΜΑΞΟΥΡΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ
ΤΟΥΡΝΑΒΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ

Όποιος συνάδελφος θέλει, είναι στη 
διάθεσή του να δει όποια στοιχεία θέλει 
και επίσης, όποια στιγμή θέλει, μπορεί 
να επικοινωνήσει και με το λογιστή μας, 
ο οποίος μπορεί να του δώσει πλήρη και 
αναλυτικά στοιχεία, σε οποιαδήποτε διευ-
κρίνιση χρειαστεί. 

Έκθεση Ελεγκτικής Επιτροπής από τον πρόεδρο 
της Γενικής Συνέλευσης Ευάγγελο Χειμώνα

Μ έσα στους λουλουδιασμένους 
και ανθόσπαρτους κήπους του 
Μάη μπορεί η πεζή ζωή μας να 

ανταλλάξει μηνύματα. Άλλοτε γρήγορα 
και βιαστικά, σαν τιτίβισμα πουλιών, κι 
άλλοτε αργόηχαν, σαν την πιο απαλή ψυ-
χική ενατένιση συνθέτοντας κάποιο κώ-
δικα μυστηριακών ψιθύρων, με φλογάτη απ’ το φως 
του ήλιου ανάσα του Μάη!

Είτε σπάζοντας με την παλάμη μας, θορυβώδικα 
πάνω στ’ άλλο χέρι, ένα ανθοπέταλο παπαρούνας, ή 
ένα ροδοπέταλο, είτε μαδώντας κάποια μαργαρίτα, 
σε μια στιγμή που μας πλημμυρίζει η απαλή δροσιά 
της χλόης και μας γεμίζει η θέρμη του ήλιου. Είτε 
ξεχασμένοι στις νοσταλγίες της αστρόφεγγης μυρο-
γέμης μωβιάς νύκτας.

Στις φλύαρες αυτές στιγμές εμείς προβάλλουμε 
τόσα και τέτοια ερωτηματικά στο Μάη και κείνος 
ακούραστα ανταποκρίνεται με τόσες διαβεβαιώσεις 
αγάπης.

Αν μας βασανίζη κάποιος κρυφός δικός μας καη-
μός, ο Μάης μπορεί να μας διαβεβαιώσει ότι δεν πο-
νάμε μόνοι μας και μας υπόσχεται το βάλσαμο που 
πηγάζει από την ανθρώπινη αμοιβαιότητα των πόνων!

Αν πάλι τα συναισθήματά μας βρίσκονται στη δυ-
σχέρεια της αμφιβολίας, ο Μάης μας εγγυάται την 
ίδια δυσχέρεια και στο συναισθηματικό κόσμο των 
άλλων.

Μας μιλάει ψιθυριστά ακόμη ο Μάης για τη χαρά 
του παγκοσμίου συναισθήματος που κάνει την πολύ-
χρωμη πεταλούδα να πετά ανύποπτα και χαρούμενα 
από λουλούδι σε λουλούδι.

Μας ψιθυρίζει το βαθύτερο νόημα της ζωής, χω-
ρίς να μεμψιιμοιρεί για τα ασήμαντα δήθεν όριά της. 
Μας μιλάει για τη χαρά του παρόντος, που αποτελεί 
το θεμέλιο του μέλλοντος! Και πλαισιώνει τις σκέ-
ψεις μας με το άνθινο στεφάνι των ονείρων.

Ανήμπορη η μιζέρια της πεζής κοσμικής καθημε-
ρινότητος να κατακλύσει τους ανθόσπαρτους λειμώ-
νες του, αφήνεται στα χάδια του που κατασιγάζουν 
τους παφλασμούς της πάνω στην αμμουδιά των πιο 
ασύλληπτων ρεμβασμών. Και οι ψίθυροι του Μάη 
αγγίζουν, τότε, τα κατάβαθα του είναι μας, νωχελικά 
και λαγγεμένα, ολοκληρωτικά κατακτημένα απ’ τη 
μαγεία μιας επιβλητικής κοσμογονίας!

Από μας εξαρτάται ν’ ακούσουμε συνειδητά πλη-
σίστια όσα μας ψιθυρίζει ο Μάης. Έτσι θα προφυλα-
χθούμε από την περιχαράκωση των συναισθημάτων 
εκείνων που είναι αποτέλεσμα μονήρων δεσμεύσε-
ων δουλοπάροικης υποταγής, και μπορούν να ε-
ξελιχθούν σε παθολογικά ψυχικά συμπλέγματα και 
βιοηθικά τραύματα.

Ο Μάης μας ψιθυρίζει το τραγούδι της ξεγνοιασιάς 
το τραγούδι της ζωής, που είναι σύγχρονα και η πηγή 
της υγείας. Και που την παρακολουθούν, ο θαυμα-
σμός προς το ωραίο, το δροσάτο κλίμα, το ξανθό σι-
τάρι, τη πικρή ελιά. Έτσι γεννιέται η εμπιστοσύνη της 
ζωής, η φαιδρότητα, η αισιοδοξία, ο ενθουσιασμός· 
κι όχι η νοσηρή διέγερση, η ζήλεια, ο φθόνος, η μνη-
σικακία, ο θυμός, η παραφορά, το μίσος, η εκδίκηση, 
η ανησυχία, η αγωνία.

Από μας εξαρτάται ν’ ακούσουμε τους ψίθυρους 
του Μάη και να κάνουμε τα λόγια του ακούραστο 
οιακοστρόφο της αγάπης στη πορεία της ζωής μας· 
ώστε να ευοδώσωμεν τα βιοποριστικά έργα δίνοντας 
επιτυχία εις αυτά.

* οιακοστρόφος= τιμονιέρης

Ψίθυροι του Μάη
Του Χαράλαμπου Δρακάτου 

Προέδρου της Πολιτιστικής Ενώσεως Περάματος
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Ειδήσεις  με λίγα λόγια
1η Μαρτίου Λεκτική επίθεση του Προέδρου Τραμπ και 

του Αντιπροέδρου Βανς στον Πρόεδρο της 
Ουκρανίας Ζελένσκι.

2 Μαρτίου Διάσκεψη για την ασφάλεια της Ευρώπης 
έγινε στο Μόναχο.

2 Μαρτίου Στην Αθήνα ο Έντι Ράμα παρέστη στα εγκαί-
νια της Έκθεσης για τους Αλβανούς της δια-
σποράς.

2 Μαρτίου Έφυγε από τη ζωή στα 74χρόνια ο ποινικολό-
γος Αλέξης Κούγιας.

3 Μαρτίου Δασμοί 25% στα εισαγόμενα προϊόντα στις 
ΗΠΑ από Καναδά, Μεξικό και Κίνα.

3 Μαρτίου Τρικομματική Κυβέρνηση στην Αυστρία μετά 
από μακρά αναμονή.

4 Μαρτίου Συζήτηση στη Βουλή για σύσταση προανα-
κριτικής επιτροπής για ενδεχόμενα αδική-
ματα του Υφυπουργού Χρήστου Τριαντόπου-
λου. Παραπέμπεται με 277 ψήφους.

4 Μαρτίου Διακόπτεται για τρεις μήνες η Γραμμή 3 του 
ΤΡΑΜ από Πικροδάφνη – Σύνταγμα θα έχει 
τερματικό σταθμό τη στάση ΦΙΞ.

4 Μαρτίου Μετωπική σύγκρουση κυβέρνησης και αντι-
πολίτευσης στη Βουλή της Σερβίας, με βίαια 
επεισόδια, καθώς οι μαζικές διαδηλώσεις 
ήταν με αβγά, μπουγέλα και γρονθοκοπήμα-
τα μεταξύ των βουλευτών.

5 Μαρτίου Από τα κόμματα ΠΑΣΟΚ – ΣΥΡΙΖΑ – ΝΕΑ ΑΡΙ-
ΣΤΕΡΑ – ΠΛΕΥΣΗ ΕΛΕΥΘΕΡΙΑΣ κατατέθηκε 
πρόταση δυσπιστίας κατά της κυβέρνησης.

6 Μαρτίου Σύνοδος κορυφής της Ε.Ε..

6 Μαρτίου Σύμφωνη απόφαση των 27 της Ευρώπης για 
τις αμυντικές δαπάνες. Ουγγρικό βέτο για την 
ειρήνη και την ασφάλεια της Ουκρανίας.

8 Μαρτίου Αιματηρές συγκρούσεις στην Συρία μεταξύ 
αντίπαλων παρατάξεων πάνω από χίλιοι οι 
νεκροί.

9 Μαρτίου Διαγραφή του Βουλευτή Κυριαζίδη από τη 
ΝΔ μετά τις δηλώσεις του κατά της Ζωής 
Κωνσταντοπούλου.

9 Μαρτίου Με άλμα 5,90 στο επί κοντώ στο Ευρωπαϊκό 
Πρωτάθλημα κλειστού στίβου ο Εμμανουήλ 
Καραλής πήρε το χρυσό μετάλλιο.

10 Μαρτίου Βανδαλισμός στην Εθνική Πινακοθήκη από 
τον βουλευτή της «ΝΙΚΗΣ» Νίκο Παπαδό-
πουλο.

12 Μαρτίου Εμφύλιος πόλεμος στην Αργεντινή. Βίαια 
επεισόδια μεταξύ συνταξιούχων διαδηλω-
τών και αστυνομίας.

12 Μαρτίου Επεισόδιο σημειώθηκε ανοιχτά της Λέσβου 
από τουρκικό αλιευτικό όταν πυροβόλησε 
κατά σκάφους του Λιμενικού το οποίο αντα-
πέδωσε τους πυροβολισμούς.

13 Μαρτίου Τριμερής συνάντηση των Υπουργών Εξωτε-
ρικών Ελλάδας – Κύπρου – Ισραήλ προκει-
μένου να προετοιμαστεί η τριμερής διάσκεψη 
των χωρών τους.

13 Μαρτίου Ορκίστηκε ο νέος Πρόεδρος της Δημοκρα-
τίας Κωνσταντίνος Τασούλας. Είναι ο 9ος 
Πρόεδρος μετά την αποκατάσταση της Δη-
μοκρατίας το 1974 στην πατρίδα μας.

14 Μαρτίου Ανασχηματισμός της Κυβέρνησης.

14 Μαρτίου Προκήρυξη πρόωρων εκλογών στην Πορτο-
γαλία για τις 18 Μαΐου.

16 Μαρτίου Τραγωδία στην Βόρεια Μακεδονία. Πυρκαγιά 
εκδηλώθηκε σε ντισκοτέκ στην πόλη Κότσα-
νι κοντά στα Σκόπια με αποτέλεσμα 59 νέοι 
να πεθάνουν και πάνω από 150 να τραυματι-
στούν.

16 Μαρτίου Νέος Αρχιεπίσκοπος Αλβανίας εξελέγη ο Ιω-
άννης.

16 Μαρτίου Σφυροκόπημα των Χούθι από τους Αμερικα-
νούς στην Υεμένη. Τουλάχιστον 31 οι νεκροί 
και πάνω από 100 οι τραυματίες.

17-19 Μαρτίου Η Γάζα γέμισε νεκρούς από τους βομ-
βαρδισμούς του Ισραήλ πάνω από χίλιοι το 
τριήμερο.

19 Μαρτίου Ο πρώην Υφυπουργός Χρήστος Τριαντόπου-
λος παραπέμπεται απευθείας στο Δικαστι-
κό Συμβούλιο με απόφασή του και όχι στην 
Προανακριτική.

19 Μαρτίου Αμερικανικές επιδρομές έπληξαν προπύργιο 
των Χούθι στην πρωτεύουσα της Υεμένης 
Σαναά.

20 Μαρτίου Συνελήφθη ο Δήμαρχος Κωνσταντινούπολης 
Εκρέμ Ιμάμογλου αφού του αφαίρεσαν το 
πτυχίο. Μεγάλες συγκεντρώσεις διαμαρτυ-
ρίας σε Κωνσταντινούπολη και Άγκυρα.

21 Μαρτίου Σύνοδος κορυφής των Ευρωπαίων Ηγετών 
στις Βρυξέλλες.

21 Μαρτίου Διακοπή λειτουργίας για 24 ώρες του αερο-
δρομίου Χίθροου λόγω πυρκαγιάς, προκλή-
θηκε χάος στις αεροπορικές μεταφορές.

22 Μαρτίου Νέο πανελλήνιο ρεκόρ στο άλμα επί κοντώ 
6,05 από τον Μανώλη Καραλή στο παγκό-
σμιο πρωτάθλημα κλειστού στίβου που έγινε 
στην Κίνα και πήρε το ασημένιο μετάλλιο.

23 Μαρτίου Προφυλακίστηκε ο Δήμαρχος της Κωνστα-
ντινούπολης Εκρέμ Ιμάμογλου.

26 Μαρτίου Αναπληρωτής Δήμαρχος στην Κωνσταντι-
νούπολη στη θέση του Εκρέμ Ιμάμογλου 
εκλέχθηκε από το Δημοτικό Συμβούλιο.

26 Μαρτίου Ο Άρειος Πάγος παίρνει πειθαρχικά μέτρα 
κατά των δικαστών της Ρόδου που άφησαν 
ελεύθερους τους κατηγορούμενους στο κύ-
κλωμα πολεοδομίας.

26 Μαρτίου Στα 880,00 ευρώ είναι από την 1η Απριλίου ο 
κατώτατος μισθός σύμφωνα με την ανακοί-
νωση του Πρωθυπουργού.

27 Μαρτίου Ο Πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης 
συμμετέχει σήμερα στη συνδιάσκεψη στο 
Παρίσι για την Ουκρανία.

27 Μαρτίου Υπόμνημα έστειλε ο πρώην Υφυπουργός 
Χρήστος Τριαντόπουλος στην εξεταστική 
επιτροπή της Βουλής.

27 Μαρτίου Οι χειρότερες πυρκαγιές των τελευταίων 
χρόνων μαίνονται στην Νότια Κορέα με τε-
ράστιες καταστροφές και 24 νεκρούς.

30 Μαρτίου Συνάντηση Μητσοτάκη – Νετανιάχου στην 
Ιερουσαλήμ.

31 Μαρτίου Μεγάλες καταστροφές από τις καταρρακτώ-
δεις βροχές στις Κυκλάδες και ειδικά στα νη-
σιά Πάρο και Μύκονο.

2 Απριλίου Επεισοδιακή ήταν η υποδοχή του Πρωθυ-
πουργού στην Κοζάνη.

3 Απριλίου Δασμούς σε όλα τα εισαγόμενα επέβαλε ο 
Πρόεδρος Τραμπ.

3 Απριλίου Σύνοδος των Υπουργών Εξωτερικών των 
χωρών του ΝΑΤΟ στις Βρυξέλλες.

3 Απριλίου Με βούλευμα παραπέμπονται να δικαστούν 
μέλη του Ολυμπιακού για τον θάνατο του 
αστυνομικού.

5 Απριλίου Απετράπη η απόδραση που σχεδίαζαν Τούρ-
κοι κρατούμενοι στον Κορυδαλλό. 

6 Απριλίου Χιόνια έπεσαν στην βόρεια Ελλάδα από 
Φλώρινα μέχρι Σέρρες κατακόρυφη ήταν η 
πτώση της θερμοκρασίας, έφτασε στους -5 
βαθμούς.

7 Απριλίου Τετραήμερη επίσκεψη από σήμερα πραγμα-
τοποιεί στην Ιταλία ο βασιλιάς Κάρολος Γ΄ 
της Μεγάλης Βρετανίας.

7 Απριλίου Ο Πρόεδρος των ΗΠΑ Ντόναλντ Τραμπ δέ-
χθηκε στον Λευκό Οίκο τον Πρωθυπουργό 

του Ισραήλ Μπενιαμίν Νετανιάχου.

8 Απριλίου Κατέρρευσε η στέγη κέντρου διασκέδασης 
στην Δομικανική Δημοκρατία όταν το κέντρο 
ήταν γεμάτο λόγω συναυλίας πάνω από 120 
νεκροί και πάνω από 150 τραυματίες.

9 Απριλίου Στην Μεσόγειο βρίσκεται η ναυαρχίδα του 
γαλλικού στόλου Σαρλ Ντε Γκωλ συνοδευ-
όμενο από πολλά πλοία και στις 13 Απριλίου 
θα δέσει στην Σούδα.

10 Απριλίου Ανέστειλε για 90 ημέρες την επιβολή δασμών 
ο Πρόεδρος Ντόναλντ Τραμπ.

10 Απριλίου Συμφωνία για σχηματισμό κυβέρνησης στην 
Γερμανία με μελλοντικό Καγκελάριο τον Φρί-
ντριχ Μερτς.

11 Απριλίου Συνεχίζονται οι παλινωδίες και οι αντιφάσεις 
για το θέμα των ΤΕΜΠΩΝ.

11 Απριλίου  Σε ποτάμι της Νέας Υόρκης κατέπεσε λόγω 
βλάβης ελικόπτερο με αποτέλεσμα να βρουν 
τραγικό θάνατο και τα 6 μέλη του πληρώμα-
τος.

11 Απριλίου Βόμβα εξερράγη που είχαν τοποθετήσει στην 
είσοδο των γραφείων της HELLENIC TRAIN 
στην Αθήνα.

12 Απριλίου Επίθεση με βαλλιστικούς πυραύλους πραγ-
ματοποίησε η Ρωσία κατά της πόλης Σούμι 
της Ουκρανίας 32 οι νεκροί πάνω από 150 οι 
τραυματίες.

12 Απριλίου Μεγάλες καταστροφές σε αυτοκίνητα και σπί-
τια προξένησαν οι αναρχικοί κουκουλοφόροι 
στα Εξάρχεια.

13 Απριλίου Το Γαλλικό αεροπλανοφόρο Σαρλ Ντε Γκωλ 
αγκυροβόλησε στον όρμο του Φαλήρου.

13 Απριλίου Πρωταθλητής στο ποδόσφαιρο αναδείχθηκε 
η ομάδα του Ολυμπιακού.

15 Απριλίου Η πρώτη επίσημη επίσκεψη στον Πρόεδρο 
της Δημοκρατίας Κωνσταντίνο Τασούλα από 
τον Πρωθυπουργό Κυριάκο Μητσοτάκη.

15 Απριλίου Τραγικό τροχαίο με δύο νεκρούς στα διόδια 
Πολυμύλου στην Εγνατία οδό όταν φορτηγό 
έπεσε πάνω σε Ι.Χ. το οποίο πήρε φωτιά.

16 Απριλίου Ανακαλύφθηκε ένας μακρινός πλανήτης έξω 
από το ηλιακό σύστημα που απέχει 124 έτη 
φωτός από τη Γη.

20 Απριλίου Η Εθνική ομάδα πόλο των γυναικών κατέ-
κτησε το παγκόσμιο κύπελλο στους αγώνες 
που έγιναν στην Κίνα.

21 Απριλίου Πέθανε ο Πάπας Φραγκίσκος στην ηλικία των 
89 ετών.

23 Απριλίου Σεισμική δόνηση 6,2 Ρίχτερ σημειώθηκε στη 
θάλασσα του Μαρμαρά στην Κωνσταντινού-
πολη πάνω από 250 οι τραυματίες καθώς 
πηδούσαν από τα μπαλκόνια για να σωθούν.

24 Απριλίου Επίθεση με 70 πυραύλους και 145 drones 
εξαπέλυσε η Μόσχα κατά του Κιέβου με απο-
τέλεσμα 12 άνθρωποι να πεθάνουν και 90 να 
τραυματιστούν.

29 Απριλίου Γενικό μπλακ-άουτ σε Ισπανία και Πορτογα-
λία που βυθίστηκαν στο σκοτάδι για 24 ώρες.

30 Απριλίου Στην Κωνσταντινούπολη για επαφές τον 
Υπουργό Εξωτερικών Χοκάν Φιντάν βρίσκε-
ται ο Υπουργός Εξωτερικών της Ελλάδας 
Γιώργος Γεραπετρίτης.
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Τη Μεγάλη Πέμπτη παρουσία του Διευθύ-
νοντα Συμβούλου των ΣΤΑ.ΣΥ                         κ. 
Αθανάσιου Κοτταρά, του Διευθυντή κ. Γε-
ώργιου Γεωργίου και εκπροσώπων του Σω-
ματείου τους, οι Εργαζόμενοι στο Ιστορικό 
Εργοστάσιο των ΣΑΠ-ΕΗΣ-ΗΣΑΠ τήρησαν 
την παράδοση.

Έκαναν αυτό που γίνεται επί σειρά ετών 
στο Σιδηρουργείο, κατέβασαν από τη βάση 
τους τα Αμόνια σε ένδειξη ότι δεν είμαστε ε-
μείς, οι Σιδηρουργοί, που κατασκεύασαν τα 
καρφιά που σταύρωσαν τον Χριστό.

Ο κ. ΚΟΤΤΑΡΑΣ ΣΤΟ ΜΟΥΣΕΙΟ

Μετά τη συγκινητική αυτή εκδήλωση ο κ. 
Κοτταράς συνοδευόμενος από τον Διευθυντή 
κ. Γεωργίου, τον Γεν. Γραμματέα του Σωμα-
τείου των Εργαζομένων Συνάδελφο Πανα-

γιώτη Στασινόπουλο, το μέλος του Δ.Σ. Δη-
μήτρη Ξανθιώτη και τον Πρόεδρο του Μου-
σείου κ. Μανώλη Φωτόπουλο, επισκέφτηκε 
τους Εκθεσιακούς χώρους του Μουσείου και 
ξεναγήθηκε.

Ο κ. Κοτταράς φάνηκε θετικός στο να μας 
παραχωρηθεί ο ελεύθερος χώρος που ζητά-
με για να επεκτείνουμε τις δραστηριότητες 
του Μουσείου, μετά και από την παρέμβα-
ση και στήριξη του αιτήματός μας από τους 
Συναδέλφους Παναγιώτη Στασινόπουλο και 
Δημήτρη Ξανθιώτη τους οποίους και ευχα-
ριστούμε.

Στον επόμενο «ΗΛΕΚΤΡΙΚΟ» περισσότερα.
ΕΛΠΙΖΟΥΜΕ ΕΥΧΑΡΙΣΤΑ

Η Διοίκηση

Οι εργαζόμενοι στο εργοστάσιο  
η Μεγάλη Πέμπτη τήρησαν την παράδοση

Σωτηρόπουλος Γεώργιος 25,00 €
Κοκοτάκης Οδυσσέας 20,00 €
Ντρίτσου Μαρία 30,00 €
Νίκας Κυριάκος 50,00 €
Κάργας Βασίλης 20,00 €
Δαρατσάκης Κωνσταντίνος 15,00 €
Παναγόπουλος Μιχάλης 20,00 €
Χειμάρα Αγγελική 50,00 €
Γρουζδανίδης Νίκος 25,00 €
Πολύζου Ολυμπία 20,00 €
Φεττάνη Άννα 20,00 €
Κουνταρδάς Χρυσανθάκης 20,00 €
Βραχάτη Σταυρούλα 20,00 €
Σύνολο 335,00 €

• Η οικογένεια Λουκά Παπαδημη-
τρίου κατέθεσε το ποσό των 20,00 
ευρώ εις μνήμη του συναδέλφου 
και φίλου Μανωλάκη Αντώνη, υ-
πέρ των σκοπών του Μουσείου.

• Η κα Πλουμού Μανωλάκη κατέ-
θεσε το ποσό των 50,00 ευρώ εις 
μνήμη του συζύγου της και συνα-
δέλφου μας Αντώνη Μανωλάκη, 
υπέρ των σκοπών του Μουσείου.

Σύνολο 70,00 Ευρώ

• 6-3-2025: 6ο ΕΠΑΛ Αθηνών (άτο-
μα 22)

• 7-3-2025: Dorothy Snot South (ά-
τομα 23)

• 14-3-2025: Dorothy Snot – 
Προ-προνηπιακό τμήμα «Αρτούρο» 
(άτομα 32)

• 16-3-2025: Κέντρο Πολιτισμού 
Παλίντονος Αρμονία (άτομα 35)

• 18-3-2025: 1ο ΕΠΑΛ Νίκαιας (άτο-
μα 25)

• 20-3-2025: Πρότυπο ΕΠΑΛ Γλυ-
φάδας (άτομα 12)

• 26-3-2025: Δημοτικό Σχολείο 
«Χρυσόστομος Σμύρνης» (άτομα 30)

• 27-3-2025: Δημοτικό Σχολείο 
«Χρυσόστομος Σμύρνης» (άτομα 30)

• 28-3-2025: Δημοτικό Σχολείο 
«Χρυσόστομος Σμύρνης» (άτομα30 )

• 30-3-2025: 9ο Σύστημα Αεροπρο-
σκόπων Νίκαιας ( άτομα 30)

• 1-4-2025: Εθνικόν και Καποδιστρι-
ακόν Πανεπιστήμιον Αθηνών (άτο-
μα 20)

• 8-4-2025: Εκπαιδευτήρια “ΣΤΕ-
ΓΚΑ” (άτομα 43)

• 29-4-2025: Δημοτικό Σχολείο 
«Χρυσόστομος Σμύρνης» (άτομα 34)

Γενικό Σύνολο Ατόμων: 366

Δωρεές για το 
Μουσείο

Δωρεές
εις μνήμη

Επισκέψεις Σχολείων και 
Συλλόγων στο Μουσείο τους 
μήνες Μάρτιο - Απρίλιο 2025

Ν Ε Ο  Δ Ι Ο Ι Κ Η Τ Ι Κ Ο  Σ Υ Μ Β Ο Υ Λ Ι Ο
ΚΑΙ ΝΕΑ ΕΞΕΛΕΓΚΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΣΤΟ ΜΟΥΣΕΙΟ

Μετά τα αποτελέσματα των Εκλογών που έγιναν 
στις 2 και 3 Απριλίου 2025 για την ανάδειξη νέου 
Διοικητικού Συμβουλίου και νέας Ελεγκτικής Επι-
τροπής, οι νεοεκλεγέντες συνεδρίασαν την Πέμπτη 
10 Απριλίου 2025 και συγκροτήθηκαν σε «ΣΩΜΑ» με 
τις παρακάτω συνθέσεις:

ΓΙΑ ΤΟ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ
Πρόεδρος: Μανώλης Φωτόπουλος 
Αντιπρόεδρος: Ανδρέας Χαϊντιντόγλου 
Γεν. Γραμματέας: Γιώργος Ασκητόπουλος 
Αναπλ. Γεν. Γραμματέας: Κώστας Τουρναβίτης
Ταμίας: Φωτεινή Κουλοβασιλοπούλου 
Αναπλ. Ταμίας: Θωμάς Σκάρλος
Γραμματέας Δημοσίων Σχέσεων: Νίκος Λύρης
Μέλη: Λάμπρος Ντρης, Χαρίλαος Παπαδάκης

ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΛΕΓΚΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ
Πρόεδρος: Ρουμπίνη Ανδριοπούλου 
Γραμματέας: Γιάννης Χειμώνας
Μέλος: Νίκος Σταθόπουλος
 Το νέο Διοικητικό Συμβούλιο μετά τη συγκρότησή 

του, συνεδρίασε και πήρε τις παρακάτω αποφάσεις:

Να γνωστοποιήσει τις συνθέσεις του Διοικητικού 
Συμβουλίου και της Ελεγκτικής Επιτροπής:

Στο Σωματείο Συνταξιούχων ΗΣΑΠ
Στο Σωματείο Εργαζομένων ΗΣΑΠ – ΣΤΑ.ΣΥ.
Στον Διευθύνοντα Σύμβουλο κ. Αθανάσιο Κοτταρά 

και στο Διοικητικό Συμβούλιο των ΣΤΑ.ΣΥ.
ΑΠΟΦΑΣΙΣΕ ΑΚΟΜΑ:
1ον: Η Διεθνή Ημέρα Μουσείων να εορταστεί το 

Σάββατο και την Κυριακή 24 και 25 Μαΐου σε συνερ-
γασία με το Σωματείο Συνταξιούχων ΗΣΑΠ και το 
Σωματείο Εργαζομένων ΗΣΑΠ – ΣΤΑ.ΣΥ.

Με θέμα:
α) Τα 105 Χρόνια από την Ίδρυση του Σωματείου 

των Εργαζομένων στον Ηλεκτρικό Σιδηρόδρομο.
β) Τα 70 Χρόνια από την έναρξη των εργασιών 

για την επέκταση της Σιδηροδρομικής Γραμμής του 
Ηλεκτρικού από Αττική μέχρι Κηφισιά.

2ον: Να κοινοποιήσει στο Υπουργείο Πολιτισμού 
όλα τα προβλεπόμενα έγγραφα από τις εκλογές και 
τη συγκρότηση του Διοικητικού Συμβουλίου και της 
Ελεγκτικής Επιτροπής.

Το Ψήφισμα της Γενικής Συνέλευσης, τη Διοικη-
τική και Ταμειακή Λογοδοσία του έτους 2024, τον 

Προϋπολογισμό για το έτος 2025 και το Πρόγραμμα 
Δράσης.

3ον: Να κοινοποιήσει το Ψήφισμα της Γενικής Συ-
νέλευσης σε όλους τους παραλήπτες που αναφέρο-
νται στο Ψήφισμα.

4ον: Να συνεχίσει τις προσπάθειες μαζί με τα Δι-
οικητικά Συμβούλια του Σωματείου Συνταξιούχων 
ΗΣΑΠ και του Σωματείου των Εργαζομένων ΗΣΑΠ – 
ΣΤΑ.ΣΥ, για να παραχωρηθεί ο ελεύθερος χώρος του 
Ημιώροφου για να επεκτείνουμε τους Εκθεσιακούς 
χώρους του Μουσείου.

Και τέλος να ευχαριστήσει ΟΛΕΣ και ΟΛΟΥΣ τους 
Συνταξιούχους των ΗΣΑΠ οι οποίοι έξω από κόμμα-
τα και παρατάξεις ανταποκρίθηκαν και συμμετείχαν 
στις Εκλογές για την ανάδειξη νέου Διοικητικού Συμ-
βουλίου και νέας Ελεγκτικής Επιτροπής του Μουσεί-
ου και έδωσαν δύναμη όχι μόνο στο Μουσείο αλλά 
και στο Σωματείο για να συνεχίσουν το εθελοντικό 
τους έργο.

Πειραιάς 10 Απριλίου 2025
Το Διοικητικό Συμβούλιο
και η Ελεγκτική Επιτροπή 

του Μουσείου

Συνταξιοδοτήθηκε 
ο Δημήτρης 
Ξανθιώτης

Από τις 28 Απριλίου εντάχθηκε στη 
Μεγάλη Οικογένεια των Συνταξιού-
χων στους ΗΣΑΠ ο Δημήτρης Ξαν-
θιώτης.

Ο Δημήτρης ως εργαζόμενος στο 
Τμήμα Αέρα της Επισκευής Οχημά-
των Σιδηροδρόμου έχει ασχοληθεί 
επί σειρά ετών με τη Διοίκηση του 
Σωματείου και του Προμηθευτικού 
Συνεταιρισμού. 

Και ήταν και είναι από τους φανα-
τικούς φίλους και υποστηρικτές του 
Μουσείου.

Του ευχόμαστε ολόψυχα να χαρεί 
με υγεία τη σύνταξή του.

Και τον περιμένουμε με την ιδιότη-
τα του ΦΙΛΟΥ ΤΟΥ ΜΟΥΣΕΙΟΥ, μαζί με 
τον επίσης ΦΙΛΟ και υποστηρικτή του 
Μουσείου Βασίλη Παπαμακάριο. ΝΑ 
ΜΑΣ ΒΟΗΘΗΣΟΥΝ.

Η Διοίκηση

Εκδηλώσεις στην Αίθουσα «Ομόνοια» 
τους μήνες Μάρτιο - Απρίλιο 2025

• 10-4-2025: Ετήσια Γενική Συνέλευση Πανελλήνιου Σωματείου Συνταξιούχων Εργατοϋπαλ-
λήλων Εταιρειών Πετρελαίου και Υγραερίων (άτομα 130)

Εψήφισαν 1.007
Άκυρο 2
Λευκό -
Έγκυρα 1.005

Έλαβαν για το Διοικητικό Συμβούλιο
1. Φωτόπουλος Εμμανουήλ ψήφους 881
2. Κουλοβασιλοπούλου Φωτεινή ψήφους 731
3. Ντρης Λάμπρος ψήφους 578
4. Τουρναβίτης Κωνσταντίνος ψήφους 520
5. Σκάρλος Θωμάς ψήφους  514
6. Παπαδάκης Χαρίλαος ψήφους  509
7. Λύρης Νικόλαος ψήφους  437
8. Ασκητόπουλος Γεώργιος ψήφους 341
9. Χαϊντιντόγλου Ανδρέας  ψήφους 312
10. Ρίζος Αθανάσιος  ψήφους 312

Εκλέγονται οι 9 πρώτοι μετά από κλήρωση μεταξύ Ανδρέα 
Χαϊντιντόγλου  και Αθανάσιου Ρίζου.

Έλαβαν για την Ελεγκτική Επιτροπή
1. Ανδριοπούλου Ρουμπίνη ψήφους  852
2. Χειμώνας Ιωάννης ψήφους  730
3. Σταθόπουλος Νικόλαος ψήφους  520
4. Παπαμακάριος Βασίλης ψήφους  303

Εκλέγονται οι 3 πρώτοι

Πειραιάς 4-4-2025
Η Εφορευτική Επιτροπή

              Ο Πρόεδρος     Ο Γεν. Γραμματέας    
         Ζαχαράκης Συμεών                      Καλαντζής Αναστάσιος

ΤΑ ΜΕΛΗ
Αργυρόπουλος Δημήτριος
Ανδριοπούλου Ρουμπίνη

Καραμητσιάνης Παναγιώτης
Σπάρος Ευστάθιος  

ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ ΤΩΝ ΕΚΛΟΓΩΝ ΤΟΥ ΜΟΥΣΕΙΟΥ ΓΙΑ ΤΟ ΝΕΟ Δ.Σ.
ΚΑΙ ΤΗ ΝΕΑ ΕΞΕΛΕΓΚΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΣΤΙΣ ΕΚΛΟΓΕΣ 2-3 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2025
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ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΕΦΟΡΕΥΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΑΡΧΑΙΡΕΣΙΩΝ

Συναδέλφισσες – Συνάδελφοι
Η Εφορευτική Επιτροπή που εκλέχτηκε στη Γενική Συ-

νέλευση της 12 Μαρτίου 2025,  σας ανακοινώνει τα απο-
τελέσματα των εκλογών που διεξήχθησαν στα γραφεία 
του Σωματείου μας στις 2 και 3 Απριλίου 2025 παρουσία 
της Δικαστικού Αντιπροσώπου κας. Ελένης Μαγουλιώτη 
που είχε ορίσει ο Δικηγορικός Σύλλογος Πειραιά για το νέο 
Διοικητικό Συμβούλιο, την Ελεγκτική Επιτροπή καθώς και 
τους εκπροσώπους για το Συνέδριο της Ανωτάτης Γενικής 
Συνομοσπονδίας Συνταξιούχων Ελλάδας (Α.Γ.Σ.Σ.Ε)

ΕΨΗΦΙΣΑΝ 1.026 συνάδελφοι
ΕΓΚΥΡΑ  1.026
ΑΚΥΡΑ –

Έγινε η καταμέτρηση των σταυρών προτίμησης που 
πήραν οι υποψήφιοι κατά τη σειρά της εκλογής του.

ΓΙΑ ΤΟ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ
 Σταυροί προτίμησης

1. ΡΟΥΣΙΑΣ ΕΥΘΥΜΙΟΣ ΤΟΥ ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ 895
2. ΖΑΧΑΡΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ ΤΟΥ ΓΕΩΡΓΙΟΥ 668
3. ΚΟΥΛΟΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΥ ΦΩΤΕΙΝΗ ΤΟΥ ΑΝΑΣΤ. 604
4. ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΥ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ ΤΟΥ ΗΛΙΑ 577
5. ΚΑΛΟΓΕΡΟΠΟΥΛΟΥ ΣΩΤΗΡΙΑ ΤΟΥ ΚΥΡΙΑΚΟΥ 553
6. ΝΤΡΗΣ ΛΑΜΠΡΟΣ ΤΟΥ ΦΙΛΙΠΠΟΥ 540
7. ΦΟΥΝΤΟΥΛΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΤΟΥ ΣΤΥΛΙΑΝΟΥ 470
8. ΧΕΙΜΩΝΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ ΤΟΥ ΑΓΓΕΛΗ 465
9. ΜΗΤΡΟΚΩΤΣΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΤΟΥ ΑΓΓΕΛΗ 455
10.  ΣΚΑΡΛΟΣ ΘΩΜΑΣ ΤΟΥ ΣΠΥΡΙΔΩΝΟΣ 425
11.  ΜΠΑΣΙΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ ΤΟΥ ΓΕΩΡΓΙΟΥ 409
12.  ΚΟΣΜΙΔΗΣ ΗΛΙΑΣ ΤΟΥ ΗΛΙΑ 287
13.  ΜΕΓΑΛΟΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ ΤΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΥ 150
14.  ΤΣΑΒΑΛΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΤΟΥ ΘΕΟΔΩΡΟΥ 113
15.  ΣΚΟΥΡΑ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ ΤΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ 81
16.  ΒΛΑΣΕΡΟΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ ΤΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ 74

ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΛΕΓΚΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ
 Σταυροί προτίμησης

1. ΓΕΩΡΓΙΛΑΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΤΟΥ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ 639
2. ΠΑΣΙΑΛΗΣ ΑΓΓΕΛΑΚΗΣ ΤΟΥ ΣΩΤΗΡΙΟΥ 624
3. ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ ΧΑΡΙΛΑΟΣ ΤΟΥ ΠΟΛΥΧΡΟΝΗ 530
4. ΜΑΞΟΥΡΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ ΤΟΥ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ 445
5. ΤΟΥΡΝΑΒΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΤΟΥ ΧΡΗΣΤΟΥ 380
6. ΠΑΠΑΜΑΚΑΡΙΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΤΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ 134

ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ ΓΙΑ ΤΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΤΗΣ Α.Γ.Σ.Σ.Ε.
Σταυροί προτίμησης

1. ΡΟΥΣΙΑΣ ΕΥΘΥΜΙΟΣ ΤΟΥ ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ 882
2. ΜΗΤΡΟΚΩΤΣΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΤΟΥ ΑΓΓΕΛΗ 655
3. ΝΤΡΗΣ ΛΑΜΠΡΟΣ ΤΟΥ ΦΙΛΙΠΠΟΥ 601
4. ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΥ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ ΤΟΥ ΗΛΙΑ 562

Έτσι με βάση τα παραπάνω αποτελέσματα εκλέγονται 
για το νέο Διοικητικό Συμβούλιο του Σωματείου Συνταξι-
ούχων ΗΣΑΠ κατά σειρά επιτυχίας οι παρακάτω:

ΤΑΚΤΙΚΑ ΜΕΛΗ
1. ΡΟΥΣΙΑΣ ΕΥΘΥΜΙΟΣ ΤΟΥ ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ
2. ΖΑΧΑΡΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ ΤΟΥ ΓΕΩΡΓΙΟΥ
3. ΚΟΥΛΟΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΥ ΦΩΤΕΙΝΗ ΤΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΥ
4. ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΥ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ ΤΟΥ ΗΛΙΑ
5. ΚΑΛΟΓΕΡΟΠΟΥΛΟΥ ΣΩΤΗΡΙΑ ΤΟΥ ΚΥΡΙΑΚΟΥ
6. ΝΤΡΗΣ ΛΑΜΠΡΟΣ ΤΟΥ ΦΙΛΙΠΠΟΥ
7. ΦΟΥΝΤΟΥΛΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΤΟΥ ΣΤΥΛΙΑΝΟΥ
8. ΧΕΙΜΩΝΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ ΤΟΥ ΑΓΓΕΛΗ
9. ΜΗΤΡΟΚΩΤΣΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΤΟΥ ΑΓΓΕΛΗ
10.  ΣΚΑΡΛΟΣ ΘΩΜΑΣ ΤΟΥ ΣΠΥΡΙΔΩΝΟΣ
11.  ΜΠΑΣΙΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ ΤΟΥ ΓΕΩΡΓΙΟΥ

ΑΝΑΠΛΗΡΩΜΑΤΙΚΑ ΜΕΛΗ
1.  ΚΟΣΜΙΔΗΣ ΗΛΙΑΣ ΤΟΥ ΗΛΙΑ
2.  ΜΕΓΑΛΟΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ ΤΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΥ
3.  ΤΣΑΒΑΛΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΤΟΥ ΘΕΟΔΩΡΟΥ

4.  ΣΚΟΥΡΑ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ ΤΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ
5.  ΒΛΑΣΕΡΟΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ ΤΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ

Για την Ελεγκτική Επιτροπή εκλέγονται κατά σειρά επι-
τυχίας οι παρακάτω:

ΤΑΚΤΙΚΑ ΜΕΛΗ
1. ΓΕΩΡΓΙΛΑΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ ΤΟΥ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ
2. ΠΑΣΙΑΛΗΣ ΑΓΓΕΛΑΚΗΣ ΤΟΥ ΣΩΤΗΡΙΟΥ
3. ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ ΧΑΡΙΛΑΟΣ ΤΟΥ ΠΟΛΥΧΡΟΝΗ
4. ΜΑΞΟΥΡΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ ΤΟΥ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ
5. ΤΟΥΡΝΑΒΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΤΟΥ ΧΡΗΣΤΟΥ

ΑΝΑΠΛΗΡΩΜΑΤΙΚΑ ΜΕΛΗ
1. ΠΑΠΑΜΑΚΑΡΙΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΤΟΥ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ

Για εκπρόσωποι στο Συνέδριο της Α.Γ.Σ.Σ.Ε. εκλέγονται 
κατά σειρά επιτυχίας τακτικά μέλη οι παρακάτω:

ΤΑΚΤΙΚΑ ΜΕΛΗ
1. ΡΟΥΣΙΑΣ ΕΥΘΥΜΙΟΣ ΤΟΥ ΕΥΣΤΑΘΙΟΥ
2. ΜΗΤΡΟΚΩΤΣΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΤΟΥ ΑΓΓΕΛΗ
3. ΝΤΡΗΣ ΛΑΜΠΡΟΣ ΤΟΥ ΦΙΛΙΠΠΟΥ
4. ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΥ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ ΤΟΥ ΗΛΙΑ

Σημειώνεται ότι οι εκλογές διεξήχθησαν ομαλά και χω-
ρίς καμία ταλαιπωρία των ψηφοφόρων.

Το παρόν πρακτικό αφού διαβάστηκε και βεβαιώθηκε, 
υπογράφεται ως παρακάτω:  

Η Δικαστική Αντιπρόσωπος
Ελένη Μαγουλιώτη

Η Εφορευτική Επιτροπή
              Ο Πρόεδρος       Ο Γενικός Γραμματέας  

  Ζαχαράκης  Συμεών             Καλαντζής Αναστάσιος 

Τα Μέλη
Αργυρόπουλος Δημήτριος, Ανδριοπούλου Ρουμπίνη, 

Καραμητσιάνης Παναγιώτης,
 Σπάρος Ευστάθιος

Για την ανάδειξη του νέου Διοικητικού Συμβουλίου 
και της Ελεγκτικής Επιτροπής και των Συνέδρων της Α.Γ.
Σ.Σ.Ε. του Σωματείου Συνταξιούχων ΗΣΑΠ, συνήλθαν η 
Δικαστική Αντιπρόσωπος κα. Ελένη Μαγουλιώτη και τα 
μέλη της Εφορευτικής Επιτροπής Ζαχαράκης Συμεών 
– Καλαντζής Αναστάσιος – - Ανδριοπούλου Ρουμπίνη 
- Σπάρος Ευστάθιος – Αργυρόπουλος Δημήτριος – Κα-
ραμητσιάνης Παναγιώτης οι οποίοι είχαν εκλεγεί νόμιμα 
από την Εκλογοαπολογιστική Γενική Συνέλευση της 12ης 
Μαρτίου 2025 και αφού παρέλαβαν από την απερχόμενη 
Διοίκηση του Σωματείου Συνταξιούχων ΗΣΑΠ τα αντί-
γραφα του Μητρώου με τα μέλη που έχουν σύμφωνα με 
το Καταστατικό δικαίωμα ψήφου, καθώς και το εκλογικό 
υλικό (ψηφοδέλτια, φάκελοι, σφραγίδες κ.λπ.), έλεγξαν 
τις κάλπες και αφού βεβαίωσε η Δικαστικός ότι ήταν 
άδειες, σφραγίστηκαν και άρχισε η ψηφοφορία που διε-

νεργήθηκε σε δύο ημέρες 2 και 3 Απριλίου 2025.
 Ένας-ένας οι ψηφοφόροι δείχνοντας την αστυνο-

μική τους ταυτότητα και αφού διαπιστωνόταν ότι ήταν 
εγγεγραμμένοι στα βιβλία Μητρώου του Σωματείου και 
ταμειακά εντάξει, έπαιρναν τα ψηφοδέλτια που ήταν 
σφραγισμένα και υπογεγραμμένα από δύο μέλη της Ε-
φορευτικής Επιτροπής μαζί με τον φάκελο και αποσύ-
ρονταν σε ειδικά για τον σκοπό διασκευασμένο χώρο, 
όπου σημείωναν τις προτιμήσεις τους απέναντι στα ο-
νόματα των υποψηφίων και επανερχόμενοι γράφονταν 
στο τηρούμενο πρωτόκολλο ψηφοφορίας και έριχναν 
τον φάκελο στην κάλπη. 

Η διαδικασία αυτή επαναλήφθηκε για δεύτερη φορά 
καθώς μαζί με τις εκλογές του Σωματείου διενεργή-
θηκαν και οι εκλογές του Μουσείου. Η ψηφοφορία δι-
ενεργήθηκε κανονικά μέχρι την ώρα που είχε ορισθεί, 

δηλαδή από τις 8:00 το πρωί μέχρι τις 17:00 το απόγευμα 
και τις δύο ημέρες και αφού διαπιστώθηκε ότι δεν υπήρ-
χε άλλο μέλος για να ψηφίσει, η Εφορευτική Επιτροπή 
αποφάσισε τη λήξη της ψηφοφορίας, σφραγίστηκαν οι 
κάλπες και αποφασίστηκε η καταμέτρηση των ψηφο-
δελτίων και των σταυρών να γίνει την επόμενη ημέρα. 

Την επόμενη ημέρα αφού διαπιστώθηκε το απαρα-
βίαστο των καλπών, ανοίχθηκαν και καταμετρήθηκαν 
τα ψηφοδέλτια και στη συνέχεια έγινε η διαλογή τους. 
Στους εκλογικούς καταλόγους του Σωματείου μας ήταν 
κατά την πρώτη ημέρα των εκλογών συνολικά εγγε-
γραμμένα 1.534 μέλη και ταμειακά εντάξει επίσης 1.534 
μέλη. Με βάση το τηρούμενο πρωτόκολλο ψηφοφορίας, 
ψήφισαν 1.026 άτομα. Έγκυρα 1.026 – Άκυρα 0. 

Η Διοίκηση

Αγαπητές Συναδέλφισσες και Α-
γαπητοί Συνάδελφοι,

Στην προηγούμενη έκδοση αριθ-
μός 177 του «ΗΛΕΚΤΡΙΚΟΥ» σας είχα 
ενημερώσει ότι έφτασε η ώρα που θα 
πρέπει να αποχωρήσω από το Διοι-
κητικό Συμβούλιο του Σωματείου μας 
και να δώσω την ευκαιρία σε νέους 
συναδέλφους και ειδικά σε αυτούς 
που είχαν συνδικαλιστική δράση και 
προσφορά στα σωματεία των εργα-
ζομένων, να αξιοποιήσουν την πείρα 
τους και την προσφορά τους και κατά 
δεύτερο λόγο η ηλικία μου δεν μου 
επέτρεπε να συνεχίσω να ασχολούμαι 
πλέον με τα κοινά. 

Δυστυχώς όμως τα πράγματα δεν 
ήρθαν όπως τα υπολόγιζα και να α-
ποσυρθώ με τη συνείδησή μου ανα-
παυμένη πως  ό,τι είχα να προσφέρω 
στον συνάδελφό μου το πρόσφερα 
και να παραχωρήσω τη θέση μου σε 
νέους συναδέλφους που έχουν την 

πείρα αλλά και τη διάθεση της προ-
σφοράς. 

Και σαν να μην έφτανε αυτό ακο-
λούθησε η απόφαση του Μονομελούς 
Πρωτοδικείου Αθηνών που προχώ-
ρησε σε κατάσχεση των περιουσια-
κών στοιχείων του Σωματείου κα-
θώς και του Προέδρου και του Γεν. 
Γραμματέα του Σωματείου μετά την 
απόφαση του Πενταμελούς Εφετεί-
ου Αθηνών και την υποχρέωση του 
Σωματείου να αποδώσει στην πρώην 
προϊσταμένη του Ταμείου Συντάξεων 
το ποσό των 32.691,00 ευρώ. 

Είναι μία υπόθεση που εκκρεμεί 
από το 2013 και για την οποία σας εί-

χαμε ενημερώσει επανειλημμένως.

Αγαπητές Συναδέλφισσες και Α-
γαπητοί Συνάδελφοι,

Αυτά τα γεγονότα με εξανάγκασαν 
να είμαι και πάλι μαζί σας και μαζί με 
όλους εσάς να προσπαθήσουμε να 
βρούμε τις λύσεις των προβλημάτων 
που είναι σε εκκρεμότητα καθώς δεν 
θα είχα ήσυχη τη συνείδησή μου ε-
άν σας εγκατέλειπα αυτή τη δύσκολη 
στιγμή. 

Όλοι μαζί θα αγωνιστούμε για να α-
ποδοθεί η δικαιοσύνη που τόσο πολύ 
την έχουμε ανάγκη σήμερα.

του Προέδρου 
Ευθύμιου 

Ρουσιά

Δυστυχώς δεν ήρθε η ώρα για τη μεγάλη απόφαση


